

# မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၄)  
အမှတ် (၄၁)

Established in 1914

**Myanma Alinn Daily**

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၄ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက်၊ တနင်္လာနေ့။

ဣဇ မောဒတီ ပေစွ မေဒတီ၊  
ကတပုညော ဥာယတ္ထ မောဒတီ၊  
သော မောဒတီ သော ပမောဒတီ၊  
ဒိသွာကမ္မဝိသုဒ္ဓိ မတ္တဇော။  
ကောင်းမှုပြုသူသည် ဤဘဝ၌လည်း ဝမ်းမြောက်ရ၏။  
တမလွန်ဘဝ၌လည်း ဝမ်းမြောက်ရ၏။ ပစ္စုပ္ပန်တမလွန်  
နှစ်တန်ဘာဝတို့၌လည်း ဝမ်းမြောက်ရ၏။ ထိုသူသည် မိမိ  
၏ စင်ကြယ်သောကောင်းမှုကို သိမြင်ရ၍ ဝမ်းမြောက်  
ရ၏။ အလွန်ပင် ဝမ်းမြောက်ရပေ၏။ (ယမကဝဂ္ဂ ဓမ္မပဒ)



## မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဈေးကွက်စီးပွားရေးသည် မှန်ကန်သည့်လမ်းကြောင်းပေါ် ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်

ပေကျင်း နိုဝင်ဘာ ၉

APEC CEO ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို ယနေ့ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၁၁ နာရီတွင် တရုတ်အမျိုးသားကွန်ပင်းရှင်းစင်တာ၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော် သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် တက်ရောက်သည်။ (အပေါ်ပုံ)

အဆိုပါ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ လာအိုနိုင်ငံသမ္မတ မစ္စတာ ကျူမာလီ ဆိုင်ညွန့်၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသမ္မတ အဗ္ဗူဟာမစ်၊ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် ဆန်ဒက်ဟွန်ဆန်၊ အေပက်အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ထိပ်တန်းအရာရှိကြီးများနှင့် အေပက်အဖွဲ့ဝင်မဟုတ်သော နိုင်ငံများမှ ဝန်ကြီး

များနှင့် အရာရှိကြီးများ တက်ရောက်ကြသည်။

ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် ကုလသမဂ္ဂ အာရှ-ပစိဖိတ် စီးပွားရေးနှင့်လူမှု ရေး ကော်မရှင်အတွင်းရေးမှူး မစ္စ ရှန်ရှက် အက်ခိတာက ဦးဆောင်ဆွေးနွေးပြီး အေပက် စီးပွားရေးနှင့် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်၊ လာအို၊ ကမ္ဘောဒီးယားနှင့် မြန်မာတို့ အကြား ကုန်သွယ်ရေး၊ ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုနှင့် ဆက်သွယ်မှုဆိုင်ရာ အခွင့်အလမ်း များကို တက်ရောက်လာကြသည့် နိုင်ငံခေါင်းဆောင်များက အသီးသီးဆွေးနွေး ကြသည်။

“ မြန်မာနိုင်ငံသည် ဈေးကွက်စီးပွားရေးလုပ်ငန်း များအတွက် အာရှတွင် နောက်ဆုံးပေါ်ပေါက် လာသည့် နယ်မြေသစ်အဖြစ် တင်စားပြောဆို လျက်ရှိ ”

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁

**ယနေ့ မာတိကာ**

တရုတ်က ပိုးလမ်းမရန်ပုံငွေအတွက် ဒေါ်လာ ၄၀ ဘီလီယံထည့်ဝင်မည်

စာမျက်နှာ-၄

ဘရာဇီး၊ ဟော်လန်၊ အာဂျင်တီးနားတို့ရှိ ခြေစမ်းပွဲတွေလာပြီ

စာမျက်နှာ-၁၃

**ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုလမ်းစံများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ**

အောင်နိုင် (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် သည် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ပေကျင်းမြို့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် APEC-CEO ထိပ်သီးအစည်းအဝေး သို့ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၉ ရက် ညနေပိုင်းတွင် နေပြည်တော်သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိ လာခဲ့ရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် အတူ ခရီးစဉ်တွင် လိုက်ပါသွားခဲ့ သည့် မြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်အား နေပြည်တော် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်၌တွေ့ဆုံကာ နိုင်ငံတော် သမ္မတ၏ ခရီးစဉ်နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် အတွေ့အကြုံများကို မေးမြန်းဖြစ်ခဲ့ သည်။

“နိုင်ငံတော်သမ္မတ တက်ရောက် ခဲ့တဲ့ ဒီအစည်းအဝေးဟာ အာရှ- ပစိဖိတ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးလုပ်ဖို့ အကြံလုပ်တဲ့ အစည်းအဝေးဖြစ်ပါ တယ်။ တရုတ်နိုင်ငံ တစ်နိုင်ငံတည်း အေပက်အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံဖြစ်ပြီးတော့ ကျန်တာတွေက အေပက်ဒေသရဲ့ ပြင်ပကနိုင်ငံတွေ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီနေ့ အစည်းအဝေးမှာ ဘာတွေပြောခဲ့သလဲ ဆိုတော့ မြန်မာနိုင်ငံမှာ လုပ်နေတဲ့ စီးပွားရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုကြောင့်

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁

မြန်မာနိုင်ငံ မဟိုပီ၊ သက်ဦးစီးဌာနမှ ထုတ်လုပ်ရ

Electric Universe ကျောက်မြန်မာ

**ချင်း** မီးသတ်သုံးပစ္စည်းများ

ဘဏ်ပို့ငွေလက်စွဲများ (PH) 01-577755, 01-354116, 09-73722888, 09-73822888, 09-86228888  
ဘဏ်ပို့ငွေလက်စွဲများ (Shweboon) (PH) 01-353061, 01-374373, 09-73422888  
Shweboon (PH) 02-334141, 02-335131, 0947113288

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အဖွဲ့

တစ်နိုင်ငံလုံး မီးလင်းရေးအလားအလာ

နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ရရှိခြင်း၊ မရရှိခြင်းတို့အပေါ်များစွာ တည်နေလျက်ရှိသည်။ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိမှုသာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာနိုင်ပါသည်။ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားသုံးစွဲနိုင်မှုအပေါ်မူတည်ပြီး တိုးတက်ပြောင်းလဲမှုများလည်း နိုင်ငံနှင့်အဝန်း ပေါ်ပေါက်လာမည်ဖြစ်ပါသည်။ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားသည် လူမှုဘဝဖွံ့ဖြိုးမှုနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများထူထောင်လုပ်ကိုင်ရာတွင် မရှိမဖြစ်လိုအပ်ချက်တစ်ခုပင် ဖြစ်ပါသည်။

ထို့ကြောင့်လည်း နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် တစ်နိုင်ငံလုံး မီးလင်းရေးအစီအမံများကို အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင် ဆောင်ရွက် လျက်ရှိပါသည်။ အထူးသဖြင့် ယခင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားမရရှိသေးသည့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များသို့ ဦးစားပေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် တစ်နိုင်ငံလုံး မီးလင်းရေးအတွက် ရေအားလျှပ်စစ်အပြင် နေစွမ်းအင်နှင့် လေစွမ်းအင်တို့ကိုပါ ထုတ်ယူသုံးစွဲရန် ဘက်စုံထောင့်စုံမှဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ တစ်နိုင်ငံလုံး နှစ်စဉ်ဓာတ်အားလိုအပ်ချက် ၁၅ ရာခိုင်နှုန်းတိုးမြှင့်မှုကို ဖြည့်ဆည်းပေးရန်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် အိမ်ထောင်စုပေါင်း ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းကို လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးနိုင်ရေးနှင့် ၂၀၃၀ ပြည့်နှစ်တွင် တစ်နိုင်ငံလုံးလျှပ်စစ်ဓာတ်အား ရရှိရေးအတွက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာအနေဖြင့် ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း ၉၂ ခုတွင် စက်တပ်ဆင်အင်အား ၄၆၀၉၉၃ မဂ္ဂါဝပ်ခန့်အတွက် ဖြစ်မြောက်နိုင်စွမ်း လေ့လာမှုဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ သံလွင်မြစ်ပေါ်တွင် ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း ခြောက်ခု ခန့်မှန်းစက်တပ်ဆင်အင်အား ၁၅၅၅၅ မဂ္ဂါဝပ်ရှိပါသည်။ ထို့အပြင် ရခိုင်၊ တနင်္သာရီ၊ ချင်း၊ ကချင်၊ ကယားစသောဒေသများနှင့် လေစွမ်းအင်နှင့် အသေးစားရေအားအရင်းအမြစ်ပေါများသည့် အတွက် အစိုးရက Mini Grid များတည်ဆောက်ရန် လေ့လာလျက်ရှိကြောင်း သိရပါသည်။

နှစ်ပေါင်းများစွာ လျှပ်စစ်မီးမရခဲ့သည့် ရခိုင်၊ ရှမ်း (တောင်၊မြောက်)၊ ပအိုဝ်း၊ ဓနု၊ ချင်းပြည်နယ်များသို့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိရေး အားသွန်ခွန်စိုက်ကြိုးပမ်းလျက်ရှိရာ ကချင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ မြို့နယ် ကိုးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ် ဟားခါး၊ ရှမ်းပြည်နယ် တန့်ယန်း၊ ကွန်ဟိန်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ် တောင်ကုတ်၊ သံတွဲ၊ အမ်းမြို့များသို့ National Grid မှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ တွင် ကယားပြည်နယ်၏ ၉၀ ရာခိုင်နှုန်း၊ ချင်းပြည်နယ်၌ တီးတိန်၊ ဖလမ်းမြို့များကို တိုးချဲ့ ဓာတ်အားပေးနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရပါသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ဓာတ်အားပေးနိုင်ရန်အတွက် မဟာဓာတ်အားလိုင်းနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံများ တည်ဆောက်ခဲ့ရာ ဒီဇင်ဘာလအတွင်း စစ်တွေ၊ ပုဏ္ဏားကျွန်း၊ ကျောက်တော်၊ မြောက်ဦးမြို့များသို့ ဓာတ်အားရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်တော့မည် ဖြစ်ကြောင်း ကြားသိရပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိပြီးဒေသများ တိုးမြှင့်ရရှိသုံးစွဲနိုင်ရေး ကြိုးပမ်းနေသကဲ့သို့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား လုံးဝမရရှိသေးသည့် ဒေသများသို့လည်း အလျင်အမြန်ဓာတ်အားများ ပေးပို့နိုင်ရေး ဓာတ်အားလိုင်းများနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံများ တိုးမြှင့်တည်ဆောက်လျက်ရှိပါသည်။ တစ်ချိန်တည်းမှာပင် ဖြစ်နိုင်ခြေ ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းများအပြင် နေစွမ်းအင်နှင့် လေစွမ်းအင်တို့ပါ ထုတ်ယူသုံးစွဲနိုင်ရေး ကြိုးစားလျက်ရှိရာ လာမည့်နှစ်များအတွင်း စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများအောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်လာနိုင်သည်နှင့်အမျှ ဓာတ်အားသုံးစွဲနိုင်မှု ပမာဏမှာလည်း တိုးတက်လာမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး

အာဆီယံဒေသတွင်း ကလေးခွဲစိတ်ကုသရာဝန်များ ညီလာခံကျင်းပ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉

ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းအောင်သည် နိုဝင်ဘာ ၇ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ရန်ကင်းမြို့ ဒဂုံမြို့နယ် ပြည်ထောင်စုရိပ်သာလမ်းရှိ ကလေးဆေးရုံကြီး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသော(၉)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ဒေသအတွင်း ကလေးခွဲစိတ်ကုသရာဝန်များ ညီလာခံဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်၍ အမှာစကား ပြောကြားသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက အာဆီယံ ဒေသအတွင်း အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများတွင် အလှည့်ကျကျင်းပသော ကလေးခွဲစိတ်ကုသရာဝန်များ ညီလာခံကို မိမိတို့နိုင်ငံတွင် လက်ခံကျင်းပသည့်အတွက် ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူမိကြောင်း၊ ယခုအစိုးရသစ်လက်ထက် မှာ နိုင်ငံတကာအခြေအနေနှင့်

လိုက်လျောညီထွေစွာ ပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ ကျန်းမာရေးအဆင့်အတန်း မြှင့်တင်ရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ မိမိတို့ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှလည်း လိုအပ်သော ဆေးပစ္စည်းနှင့် စက်ကိရိယာပစ္စည်းများ၊ အဆောက်အအုံများ၊ ရန်ပုံငွေများ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ထူးချွန်ထက်မြက်သော ကလေးခွဲစိတ်ကုသရာဝန်များ ပေါ်ထွက်လာစေရေးအတွက် ဆေးလက်တွေ့ ပါရဂူ ဘွဲ့လွန်သင်တန်းများဖွင့်လှစ်ပေးခြင်း၊ ပြည်ပသင်တန်းများနှင့် ပြည်ပဆွေးနွေးပွဲများသို့ တက်ရောက်ရန်စေလွှတ်ခြင်း၊ ယခုညီလာခံကို နိုင်ငံတကာမှ ပညာရှင်များကို ဖိတ်ခေါ်၍ ဆွေးနွေးပွဲများကျင်းပခြင်း၊ ပူးပေါင်းခွဲစိတ်ကုသခြင်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်လည်း

အားပေး ခွင့်ပြုလျက်ရှိကြောင်း၊ မိမိတို့နိုင်ငံမှ ကလေးခွဲစိတ်အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများအနေဖြင့် ရင်ချင်းဆက်အမြွှာများ အောင်မြင်စွာ ခွဲစိတ်ကုသနိုင်ခဲ့ခြင်း၊ ကိုယ် ခန္ဓာအတွင်းမှန်ပြောင်းဖြင့် ကြည့်ရှုခွဲစိတ်ကုသခြင်း၊ နှလုံးရောဂါဝေဒနာ ခံစားနေရသော ကလေးငယ်များကို ခွဲစိတ်ကုသပေးနိုင်ခြင်းစသည့် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ခွဲစိတ်ကုသမှုများ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်သည့် အတွက်လည်း ကျေးဇူးတင် ဂုဏ်ယူမိကြောင်း။

တိုးတက်မှုလုပ်ငန်းများကို စနစ်တကျ အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ကြပါစေလို့ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ အာဆီယံကလေးခွဲစိတ်ကုသရာဝန်များအဖွဲ့မှ Professor Annette Jacobson က ညီလာခံကျင်းပရခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့ပြီး ညီလာခံကျင်းပရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပါမောက္ခ ဒေါက်တာထူးဟန်က ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားခဲ့သည်။ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား အပြီးတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ညီလာခံသို့ တက်ရောက်လာကြသော မြန်မာနိုင်ငံနှင့် နိုင်ငံတကာမှ ဆေးပညာရှင်ကြီးများကို ရင်းရင်းနှီးနှီးလိုက်လံနှုတ်ဆက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

မြို့နယ်ပြည်သူ့စာကြည့်တိုက်တွင် စာပေဟောပြော

စာအုပ်လှူဒါန်းပွဲနှင့် စာအုပ်ပြပွဲဆောင်ရွက်

ရန်ကင်း နိုဝင်ဘာ ၉

တာမွေမြို့နယ် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းက ကြီးပွား၍ နိုဝင်ဘာ ၇ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ပြည်သူများ စာကြည့်တိုက်တန်ဖိုးကို သိရှိနားလည်စေရန် အသိပညာပေးဟောပြောပွဲနှင့် စာအုပ်လှူဒါန်းပွဲကို မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ရုပ်သံခန်းမ၌ ကျင်းပရာ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်

ရေးဦးစီးဌာန အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန့်ဇင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ပြန်/ဆက်ဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဒေါ်လှလှမြင့်က “စာကြည့်တိုက်အလင်းတံခါးများ လူတိုင်းဖွင့်နိုင်ပါစေ” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဟောပြောဆွေးနွေးသည်။ ဆက်လက်၍ တာမွေမြို့နယ်အတွင်းရှိ ပြည်သူ့အကျိုးပြု စာပေရေချမ်းစင်သုံးစင်ကို လှူဒါန်းသည့်



အလှူရှင် ဦးဖြိုးထိုက်နှင့် ဒေါ်ခင်လပြည့်ဝန်းတို့ကို မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်လှလှမြင့်က ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းပေးပြီး မြို့နယ်မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး

အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်မင်းမင်းထွေးက ပြည်သူ့စာကြည့်တိုက်အတွက် သုတစာအုပ်များလှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ လှလှ



ထွေ/အုပ် နှစ်ပတ်လည်နေ့ကျင်းပ

မကွေး နိုဝင်ဘာ ၉  
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး စလင်းမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန နှစ်ပတ်လည်နေ့ အခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၇ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ကျင်းပခဲ့ရာ ပင့်သံယာဇ်ပေးအားဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပြီး ပိုက်ကျော်ခြင်းခတ်ဖြိုင်ပွဲကျင်းပ၍ ဆုရရှိသူများကို မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းသိန်းက ဆုများ ချီးမြှင့်ပေးခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး မိသားစု ၁၂၈ ဦးအား ဗလာမပါကံစမ်းမဲများ ဖောက်ပေးခဲ့သည်။ စစ်ကြည့်(စလင်း)



MHR MANAGEMENT INSTITUTE  
ကိုယ်ပိုင်စီးပွားရေးလုပ်ကိုင်လိုသူများ၊ အလုပ်နေရာကောင်းကောင်းတွင် ရာထူးကောင်းကောင်းဖြင့် အဆင့်မြင့်မားစွာလုပ်ကိုင်လိုသူများ၊ ပြည်ပတက္ကသိုလ်ကြီးများတွင် MBA တက်ရောက်လိုသူများ - ABE(UK) Management Diploma များကို သက်တမ်း (၁၆)နှစ်အတွင်း ကမ္ဘာ့အမှတ်အမှားဆုံးဆုရင်(၃၄)ဦးနှင့် အခြားထူးချွန်ကျောင်းသား/သူများကိုအောင်မြင်စွာပေးထုတ်ပေးနေသော MHR Management Institute တွင် သင်တန်းတက်ပါ။  
MHR, No. 805, 8th Floor, Thanzay Condo, Lanmadaw Street, Yangon.  
Tel:216168, 707822, 395802, 095045551, 0973217110 Email:mhr@myanmar.com.mm

# နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန် ပေကျင်းမြို့မှ ပြန်လည်ရောက်ရှိ

## နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် APEC CEO ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတက်ရောက်ပြီးနောက် အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ယနေ့မနက် ၈ နာရီခွဲတွင် ပေကျင်းမြို့ တရုတ်အမျိုးသား ကွန်ပင်ရှင်း စင်တာမှ မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် ထွက်ခွာရာ ပေကျင်းအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်သို့ရောက်ရှိကြသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့အား တရုတ်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ တရုတ်နိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံရုံးနှင့် စစ်သံရုံး မိသားစုများက ပေကျင်းမြို့အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်၌ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် ယနေ့ညနေ ၅ နာရီတွင် မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေကြောင်းဖြင့် နေပြည်တော်သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတအား ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခင်နှင့် ဦးဇော်ထွန်း၊

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ တရုတ်နိုင်ငံသံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ယန်ဟိုလန်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက နေပြည်တော် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်တွင် ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။ (ယာဝု)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးစိုးသိန်း၊ ဦးအုန်းမြင့်၊ ဒေါက်တာကင်ဇော်၊ ဦးဝင်းရှိန်၊ ဦးခင်မောင်စိုး၊ ဒေါက်တာမြင့်အောင်၊ ဦးရဲထွန်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဗဟိုဘဏ်ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဆက်အောင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ ပြန်လည်လိုက်ပါလာကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် နေပြည်တော်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်အတွင်း အာဆီယံနှင့် အရှေ့အာရှ ခေါင်းဆောင်များ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာကြမည့် နိုင်ငံအကြီးအကဲများ ရောက်ရှိကြိုဆိုရန် ပြင်ဆင်ထားရှိမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)



# အမျိုးသမီးများ အခမဲ့ရိုးရာဂျပုံစုတ်ရက်ကန်းသင်တန်းကျောင်းဖွင့်

## မြစ်ကြီးနား နိုဝင်ဘာ ၉

ကချင်ပြည်နယ် မြစ်ကြီးနားမြို့၌ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၏ ကျေးလက်ဒေသဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု လျှော့ချရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောက်လုပ်ပြီးစီးသည့် အမျိုးသမီးများအတွက် အိမ်တွင်းမှုအသက်မွေး လုပ်ငန်းသင်တန်းကျောင်းဖြစ်သည့် ရိုးရာဂျပုံစုတ်ရက်ကန်းသင်တန်းကျောင်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် နေ့နံနက်ပိုင်းက စိတာပူရပ်ကွက်ရှိ အဆိုပါသင်တန်းကျောင်း၌ကျင်းပရာ လူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါ်ဘောက်ဂျာ၊ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးဝန်ကြီး ဦးဘိထောဇောင်းနှင့် ကချင်ရိုးရာစာပေနှင့်ယဉ်ကျေးမှုအမျိုးသမီးဥက္ကဋ္ဌ ရိုးရာဂျပုံစုတ်တာဝန်ခံ ဒေါ်လှရွှေဆိုင်တောင်တို့က ဖဲကြီးဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးကြပြီး ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးလွင်ဝင်းနှင့်အဖွဲ့ဝင်များက သင်တန်းကျောင်းဆိုင်ဘုတ်ကို



စက်ခလုတ်နှိပ်ဖွင့်လှစ်ပေးကာ အမွှေးနံ့သာရည်များ ပတ်ဖျန်းပေးကြသည်။

**လှည့်လည်ကြည့်ရှုအားပေး**

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များ ဒေါက်ဆီးဆိုင်လုံ၊ ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ် ဦးတူးဂျာ၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများနှင့် ၎င်းတို့၏အဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ တိုင်းရင်းသားရိုးရာစာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့ဝင်များ၊ ရပ်ကွက်နေပြည်သူများသည် သင်တန်းကျောင်းအတွင်း ရိုးရာအဝတ်အထည်များကို ရက်လုပ်နေမှု၊ ပိုးမွှေးမြှူရေးရုံအတွင်းပိုးမွှေး မွေးမြူထားရှိမှုနှင့်ပိုးစာပင်စိုက်ခင်းများ စိုက်ပျိုးထားရှိမှု၊ ပိုးချည်မျှင်များ ထုတ်လုပ်နေမှုအဆင့်ဆင့်နှင့် ဆေးဆိုးနေမှုတို့ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုအားပေးကြပြီး ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က သင်တန်းကျောင်းအတွင်း လိုအပ်ချက်များကို တာဝန်ရှိသူများက မှာကြားသည်။ (ဝဲပုံ)

အဆိုပါသင်တန်းကျောင်းကို ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့်ဆောက်လုပ်ခဲ့ပြီး ကချင်တိုင်းရင်းသားတို့၏ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအဝတ်အထည်များကို ဂျပုံစုတ်ရက်ကန်းခတ်လုပ်နည်းများအပြင် ပိုးမွှေးမြှူပိုးချည်မျှင်ထုတ်လုပ်မှုအတတ်ပညာများ၊ ချည်ထည်ဆေးဆိုးပညာများကို အမျိုးသမီးများအတွက် အခမဲ့ပညာသင်ကြားပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ပြည်နယ် ပြန်/ဆက်)

● **ကျောပုံးမှ**

ပြိုင်ပွဲဖြစ်သည်။ အိုလံပစ်အမျိုးသား ဘောလုံးပြိုင်ပွဲဝင်မည့် မြန်မာယူ-၂၃ အသင်းကို ဆားဘီးယားလူမျိုး နည်းပြ အေဘရာမိုဗစ်က ကိုင်တွယ် နည်းပြ အေဘရာမိုဗစ်က ကိုင်တွယ် သွားဖွယ်ရှိနေပြီး (၂၈)ကြိမ်မြောက် ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲဝင်မည့် အသင်းကို အခြေခံတာ ယှဉ်ပြိုင်ဖွယ်ရှိနေသည်။ ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲကို ဇွန်လအတွင်း၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာယူ-၁၉ အသင်း ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရရှိထားသည့် ယူ-၂၀ ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲမှာလည်း မေ ၃၀ ရက်မှ ဇွန် ၂၀ ရက်အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ မြန်မာယူ-၂၃ အသင်းကို ဖွဲ့စည်းရန်မှာ အခက်အခဲ ဖြစ်ဖွယ်ရှိနေသည်။

မြန်မာအမျိုးသမီးလက်ရွေးစင် အသင်းမှာ အိုလံပစ်ခြေစစ်ပွဲအပါအဝင် အာဆီယံအမျိုးသမီးဘောလုံး ပြိုင်ပွဲကို ယှဉ်ပြိုင်ရန်အတွက် လေ့ကျင့်မှုများပြုလုပ်နေပြီ ဖြစ်သည်။

ဂျပန်လူမျိုးကူမာဒါမှာ အမျိုးသမီးလက်ရွေးစင်အသင်း နည်းပြ အဖြစ်မှ နုတ်ထွက်သွားသောကြောင့် လက်ရှိတွင် မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းကိုလက်ထောက်နည်းပြ ဒေါ်သက်သက်ဝင်း၊ ဝိုးနည်းပြ ဦးကိုကိုအောင် တို့က တာဝန်ယူလေ့ကျင့်ပေးလျက်ရှိသည်။ မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်သည် မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းနည်းပြ ရာထူးအတွက် နိုင်ငံခြားသားနည်းပြ တစ်ဦးကို အလျင်အမြန် ရှာဖွေလျက် ရှိသည်။

မြန်မာ အမျိုးသမီးအသင်းမှာ အိုလံပစ်ခြေစစ်ပွဲ ပထမအဆင့်တွင် တရုတ် (တိုင်ပေ)၊ ဥရောပကစတန်၊ အိန္ဒိယ၊ ဂျော်ဒန်၊ အီရန်၊ ဟောင်ကောင်၊ ဘာရိန်း၊ လာအို၊ ပါလက်စတိုင်း၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်၊ သီရိလင်္ကာ အသင်းတို့နှင့်အတူ ယှဉ်ပြိုင်ရမည် ဖြစ်သည်။ မြန်မာဘောလုံးအသင်းများ အတွက် အတွေ့အကြုံကောင်းများ ရရှိစေမည့် ခြေစစ်ပွဲပင်ဖြစ်သည်။

**မိုးလေဝသအခြေအနေ**

နေပြည်တော်နှင့်အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချွန်း ရွာဖွယ်ရာရှိသည်။ ရန်ကုန်မြို့နှင့်အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချွန်းရွာနိုင်သည်။ မန္တလေးမြို့နှင့်အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ တိမ်အသင့်အတင့်ဖြစ်ထွန်းမည်။

**တက္ကသိုလ်စာမေးပွဲပြေဆိုပြီးသူများ၊ ကျောင်းအားရက်မှာ အကျိုးရှိစေရန်နှင့် အင်္ဂလိပ်စာတတ်ဖို့ လိုနေသူတိုင်းအတွက်**

**(မြို့လယ်ကျောင်း) အမှတ်(၁၁၉) W.W.C.A သို့ကလေးစေ့လမ်း**

**ဆရာအာသာ SUCCESS Language Academy**

**လှည်းတန်းကျောင်းခွဲ**

ဦးကျွန်းဆိုင်(မြို့လယ်) အမှတ် ၅ (11-1) ဖုတ်ယဆိပ် (လှည်းတန်းကျောင်း)

Ph: 01-503472, 09 73001463 တွင် ဖွင့်လှစ်မည်သင်တန်းများ

<b>BASIC ENGLISH SPEAKING</b> 1-2:30 (Mon-Thurs) 10 Nov 10-11:30 (Mon-Thurs) 24 Nov 3:30-5 (Mon-Thurs) 1 Dec 6-7:30 (Mon-Thurs) 1 Dec	<b>PRE-INTERMEDIATE (Academic English)</b> 2:30-5 (Mon-Thurs) 3 Nov 10-11:30 (Mon-Thurs) 10 Nov 7:30-9 (Mon-Thurs) 17 Nov 1-4:00 (Sat-Sun) 23 Nov	<b>BASIC ENGLISH SPEAKING</b> 10-11:30 (Mon-Thurs) 17 Nov 1-2:30 (Mon-Thurs) 24 Nov 7:30-9 (Mon-Thurs) 1 Dec	<b>BASIC FOUR SKILLS ENGLISH</b> 1-2:30 (Mon-Thurs) 17 Nov 3:30-5 (Mon-Thurs) 1 Dec 6-7:30 (Mon-Thurs) 8 Dec 7:30-9 (Mon-Thurs) 22 Dec 10-11:30 (Mon-Thurs) 29 Dec
<b>BASIC FOUR SKILLS ENGLISH</b> 7:30-10:30 (Sat-Sun) 6 Nov 7:30-9 (Mon-Thurs) 10, 24 Nov 10-11:30 (Mon-Thurs) 10 Nov 3:30-5 (Mon-Thurs) 17 Nov 1-4:00 (Sat-Sun) 23 Nov	<b>INTERMEDIATE (Academic English)</b> 3:30-5 (Mon-Thurs) 10 Nov 7:30-9 (Mon-Thurs) 17 Nov	<b>PRE-INTERMEDIATE (Academic English)</b> 7:30-10:30 (Sat-Sun) 15 Nov 1-2:30 (Mon-Thurs) 24 Nov	<b>IELTS (Preparation)</b> 7:30-9:30 (Mon-Thurs) 3 Nov 1-2:30 (Mon-Thurs) 17 Nov
<b>BASIC GRAMMAR</b> 7:30-9 (Mon-Thurs) 3 Nov 7:30-10:30 (Sat-Sun) 6 Nov	<b>VOCAB ENRICHMENT</b> 2:30-5 (Mon-Thurs) 10 Nov 7:30-9 (Mon-Thurs) 17 Nov	<b>IELTS (Speaking)</b> 1-2:30 (Mon-Thurs) 10 Nov	<b>IELTS (Reading)</b> 10-12:00 (Mon-Thurs) 18 Nov
	<b>BASIC WRITING</b> 3:30-5:00 (Mon-Thurs) 17 Nov	<b>IELTS (Writing)</b> 9:30-12:30 (Sat-Sun) 29 Nov	
	<b>INTERMEDIATE WRITING</b> 12-3:00 (Sat-Sun) 6 Dec		

**CLAIMS DAY NOTICE**  
**M.V HOEGH CHENNAI VOY:NO(6)**

Consignees of cargo carried by M.V HOEGH CHENNAI VOY:NO(6) are here by notified that the vessel will arrive on about 12-11-14 and cargo will be discharged into the premises of Yangon port.

Damaged cargo will be surveyed daily from 08:00 AM to 11:20 AM and 12:00 NOON to 4:00 PM to claims day now declared as the third day after final discharge of cargo from the vessel.

No claims against this vessel will be admitted after the Claims Day.

မော်တော်ယာဉ်ပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် သင်္ဘောမှချပြီးချိန်တွင် မိမိတို့၏ မော်တော်ယာဉ်ပါ ပစ္စည်းများကို ORIGINAL BILLS OF LADING များယူဆောင်လျက် လာရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။

သင်္ဘောဆိုင်ကပ်မည့် အချိန်နှင့် တံတားနေရာတို့ကို အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ဖုန်း- ၂၃၀၀၉၁၊ ၂၃၀၁၁၇၈

ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းဌာန  
မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာထာပိုင်

နိုင်ငံတကာသတင်း

# ဘာလင်တံတိုင်း ဖြိုခွဲမှု (၂၅)နှစ်ပြည့်မြောက်



ဘာလင် နိုဝင်ဘာ ၉

ဂျာမနီနိုင်ငံ၌ ဘာလင်တံတိုင်း ဖြိုခွဲမှု (၂၅)နှစ်မြောက် အခမ်းအနားများ ကျင်းပလျက်ရှိသည်။ ဘာလင်မြို့၌ တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲများနှင့်ပြပွဲများ ပြုလုပ်လျက်ရှိရာ ဝန်ကြီးချုပ် အိန်ဂျလာမာကလ်သည် ဘာလင်ဒီမိုကရေစီတံတိုင်းကို ကျင်းပမည့် လဟာပြင် ပါတီကြီးသို့ တက်ရောက် လိမ့်မည်ဟုဆိုသည်။ အဆိုပါ ဘာလင်တံတိုင်းကြီး

တစ်လျှောက် ဖြန့်ကြက်ထားသော အဖြူရောင် ဘောလုံးကြီးများကို လွှတ်တင်ရန် ပြင်ဆင်ထားသည်။ ဘာလင်တံတိုင်းကြီးကို ကွန်မြူနစ် အရှေ့ဂျာမနီမှ ပြည်သူများ အနောက်ဂျာမနီသို့ ထွက်ပြေးမှုကို ရပ်တန့်ရန် ၁၉၆၁ ခုနှစ်က တည်ဆောက်ခဲ့သည်။ ၁၉၈၉ ခုနှစ်တွင် ဖြိုခွဲခဲ့သော အဆိုပါ ဘာလင်တံတိုင်းကြီးသည် စစ်အေးကာလ ပြီးဆုံးခြင်း၏ အထိမ်းအမှတ်သင်္ကေတ

တစ်ခုဖြစ်လာခဲ့သည်။ ဝန်ကြီးချုပ် အိန်ဂျလာမာကလ်သည် အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ပိုလန် အလုပ်သမားသမဂ္ဂ ခေါင်းဆောင်ဟောင်း လက်ချိုပါလီဆာနှင့် ဆိုဗီယက်နောက်ဆုံး ခေါင်းဆောင် မီခေးလ်ဂေါ်ဘာချက်တို့နှင့် အတူ တက်ရောက်ဖွယ်ရှိသည်။ ဘာလင်မြို့ကို ကန့်လန့်ဖြတ် ပိုင်းထားသော အဆိုပါ တံတိုင်းကြီးသည် ၉၆ မိုင် ရှည်လျားသည်။ ယခု

အခါ သုံးကီလိုမီတာခန့်သာ မဖြူဖျက်ဘဲ တွေ့ရသည်။ ဒုတိယကမ္ဘာစစ် စစ်ရှုံးပြီး နောက် ဂျာမနီသည် နှစ်ပိုင်းကွဲသွားခဲ့ရာ ၎င်းတံတိုင်းကို ဖြိုခွဲပြီး တစ်နှစ်အတွင်း ပြန်လည်ပေါင်းစည်းနိုင်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ တံတိုင်းကြီး ဖြိုခွဲမှု အခမ်းအနားများ တက်ရောက်ရန် လူပေါင်း တစ်သန်းကျော် ရောက်ရှိ နေခဲ့သည်။ (ဘီဘီစီ)

## တရုတ်က ပိုးလမ်းမရန်ပုံငွေအတွက် ဒေါ်လာ ၄၀ ဘီလီယံထည့်ဝင်မည်

ပေကျင်း နိုဝင်ဘာ ၉

တရုတ်နိုင်ငံသည် ပိုးလမ်းမရန်ပုံငွေ ထူထောင်ရေးအတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄၀ ဘီလီယံ ထည့်ဝင်မည်ဖြစ်သည်ဟု သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင်က စနေနေ့က ကတိပေးပြောကြားလိုက်သည်။ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ လာအို၊ မွန်ဂိုလီးယား၊ မြန်မာ၊ ပါကစ္စတန်နှင့် တာဂျစ်ကစ္စတန်နိုင်ငံများမှ ခေါင်းဆောင်များနှင့်တွေ့ဆုံပြီး အာရှ-ပစိဖိတ်ဒေသတွင်း ချိတ်ဆက်မှုမြှင့်တင်ရေးကို ရည်ရွယ်သည့် အချက်အလက်များကို အဆိုပြုချက်တစ်ရပ် တင်ပြစဉ် သမ္မတရှီက အထက်ပါအတိုင်း ပြောကြားခြင်းဖြစ်သည်။ ဘဏ္ဍာရေးအခြေခံမူဘောင် တစ်ရပ်ချမှတ်ခြင်းဖြင့် အာရှဒေသတွင်း ချိတ်ဆက်မှုတွင် ကြံ့တွေ့ရသော အခက်အခဲကို ကျော်လွှားနိုင်ရန် ရည်ရွယ်လျက် ပိုးလမ်းမရန်ပုံငွေ ထူထောင်ခြင်းဖြစ်သည်ဟု သမ္မတရှီက ပြောကြားသည်။ ပိုးလမ်းမကြီး တစ်လျှောက်ရှိ နိုင်ငံများအကြား စက်မှုလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု၊ ဘဏ္ဍာရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုနှင့် ဒေသတွင်းချိတ်ဆက်မှုနှင့် ဆက်စပ်သော စီမံကိန်းများအတွက် ဘဏ္ဍာငွေထောက်ပံ့ပေးရာတွင် အသုံးပြုမည်ဖြစ်သည်ဟု သမ္မတရှီက ပြောကြားသည်။ ပိုးလမ်းမရန်ပုံငွေတွင် အာရှဒေသတွင်းနှင့် အာရှဒေသပြင်ပမှာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ပါဝင်နိုင်ရန်လည်း လမ်းဖွင့်ပေးထားပါကြောင်း ရှီက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။ (ဆင်ဟွာ)



## မိုဆူးလ်ရို အိုင်အက်စ် စစ်သွေးကြွများ စုဝေးရာနေရာ အမေရိကန်ဦးဆောင်သော ညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့ ပစ်မှတ်ထားတိုက်ခိုက်

မိုဆူးလ်ရို နိုဝင်ဘာ ၉

မဟာမိတ်လေကြောင်း တိုက်ခိုက်ရေးအဖွဲ့က အီရတ်မြောက်ပိုင်း မိုဆူးလ်ရိုအနီး အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွခေါင်းဆောင်များ စုဝေးရာနေရာကို ပစ်မှတ်ထား၍ တိုက်ခိုက်ခဲ့ကြောင်း အမေရိကန်က ပြောသည်။ သောကြာနေ့က တိုက်ခိုက်သော အဆိုပါတိုက်ခိုက်မှုတွင် ယာဉ်တန်းတစ်စီး ပျက်စီးသွားခဲ့ကြောင်း အမေရိကန် တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။ သို့သော်လည်း အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွခေါင်းဆောင် အဘူဘကာအယ်လ်ဘက်ဒါဒ် ရှိ မရှိတိုက်ခိုက်မှုအတွက် အာဖဂန်နစ္စတန်နှင့် အီရတ်အနီးရှိ ညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းကာ အဆိုပါ စစ်သွေးကြွအုပ်စုကို ဖြိုခွင်းတိုက်ခိုက်

ပါးပါးပေါ်ထွက်လာခဲ့သည်။ အိုင်အက်စ် စစ်သွေးကြွများသည် ဆီးရီးယားနှင့် အီရတ်နယ်မြေအများအပြားကို ထိန်းချုပ်ထားသည်။ သို့သော်လည်း အမေရိကန် ဦးဆောင်သော ညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့က ဩဂုတ်လက တည်းက ရာပေါင်းများစွာသော လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှုအတွင်း အိုင်အက်စ်တို့၏ စစ်ထရပ်ကား ၁၀ စီး ပျက်စီးခဲ့ကြောင်း ကြေညာချက်တွင် ဖော်ပြသည်။ အမေရိကန်၊ အီရတ်နှင့် အခြားအနောက်နှင့် အာဖရိကနိုင်ငံများသည် ညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းကာ အဆိုပါ စစ်သွေးကြွအုပ်စုကို ဖြိုခွင်းတိုက်ခိုက်

လျက်ရှိသည်။ အမေရိကန် စစ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၅၀၀ သည် အီရတ်ရှိ စစ်ဘက်အကြံပေးတပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၆၀၀ နှင့် ပူးပေါင်း၍ အကူအညီပေးရန် စေလွှတ်သွားမည်ဟု ပင်တဂွန်က စနေနေ့တွင် ကြေညာလိုက်ပြီဖြစ်သည်။ အီရတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များအား လေကြောင်းပေးရန်နှင့် စစ်လက်နက်ထောက်ပံ့ပေးရန် အသုံးပြုမည်ရှိသည့် အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၆ ဘီလီယံအပါအဝင် အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၅ ဒသမ ၆ ဘီလီယံ ထောက်ပံ့ပေးရန် သမ္မတအိုဘားမားက လွှတ်တော်သို့ တောင်းခံထားကြောင်း အိမ်ဖြူတော် ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ ဂျိုးအားနက်စ်က ပြောသည်။ (ဘီဘီစီ)

## အီရတ်နိုင်ငံ၌ ပြတိန်နိုင်ငံသားတစ်ဦးသေဆုံးမှု စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်နေ

လန်ဒန် နိုဝင်ဘာ ၉

အီရတ်နိုင်ငံ၌ အသေခံပေးဖောက်ခွဲမှုကြောင့် ပြတိန်နိုင်ငံသားတစ်ဦး သေဆုံးခဲ့မှုကို ပြတိန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနက စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။ ပြတိန်နိုင်ငံသည် အီရတ်ရှိ အိုင်အက်စ်တို့ကို တိုက်ခိုက်နေသည့် ဒေသတွင်းတပ်ဖွဲ့ဝင်များကို ကူညီရန်နှင့် အီရတ်နိုင်ငံ၏စစ်ရေးကဏ္ဍ တိုးတက်စေရန် ပြတိန်နိုင်ငံသားတပ်ဖွဲ့ဝင်များကို စေလွှတ်ထားခဲ့သည်။ အလားတူပင် အမေရိကန်တို့ကလည်း တိုက်ခိုက်ရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်မဟုတ်သော တပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၅၀၀ စေလွှတ်ခဲ့သည်။ ထို့အပြင် အမေရိကန်ဌာနချုပ်၌ ပူးတွဲစစ်ရေးလေ့ကျင့်ရန် ပြတိန်တပ်ဖွဲ့ဝင်များကို ရက်သတ္တပတ်များအတွင်း စေလွှတ်မည်ဖြစ်သည်။ လက်ရှိအချိန်၌ ဆီးရီးယားနှင့် အီရတ်နိုင်ငံနေရာအတော်များများသည် အိုင်အက်စ်တို့၏ ထိန်းချုပ်မှုအောက်သို့ ရောက်ရှိနေသည်။ ပြတိန်နိုင်ငံသည် ပါလီမန်မှ သဘောတူခွင့်ပြုချက်ရရှိပြီးနောက် အီရတ်ရှိ အိုင်အက်စ်တို့ကို ပထမဆုံးလေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှုကို စတင်တင်ဘာ ၃၀ ရက်က စတင်ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ (ဘီဘီစီ)

## ကဘူးလ်ရဲဌာနချုပ်၌ ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွား

ကဘူးလ် နိုဝင်ဘာ ၉

အာဖဂန်နစ္စတန်မြို့တော် ကဘူးလ်မြို့လယ်၌ တနင်္ဂနွေနေ့ နံနက်ပိုင်းက ပေါက်ကွဲမှုတစ်ခုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ ကဘူးလ်ရဲဌာနချုပ်ရုံးအတွင်း၌ ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၉ နာရီက ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားရသည့် အကြောင်းအရင်းကို တိတိကျကျမသိရသေးကြောင်း၊ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို နောက်တစ်ရက်တွင် ထုတ်ပြန်မည်ဖြစ်ကြောင်း ရဲဌာနမှ အမည်မဖော်လိုသူ တစ်ဦးက ဆင်ဟွာသို့ ပြောခဲ့သည်။ ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားပြီးနောက် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် အခြားအစိုးရရုံးအဆောက်အအုံများသို့ သွားသည့် အဓိကလမ်းများကို ပိတ်ထားခဲ့ပြီး ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားခဲ့သည့်နေရာတစ်ဝိုက်ကို အစိုးရတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ပိုင်းရံပိတ်ဆို့ထားခဲ့သည်။ ၎င်းတို့သည် ဒုတိယအကြိမ် ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားမည်ကို စိုးရိမ်သဖြင့် အဆိုပါနေရာရှိ လူအုပ်ကိုထိန်းသိမ်းရန် ကြိုးစားနေရသည်။ ယခုပေါက်ကွဲမှုကို မည်သည့်အုပ်စုက လုပ်ဆောင်သွားကြောင်း မသိရသေးပေ။ (ဆင်ဟွာ)

## ဖမ်းဆီးထားသော အမေရိကန်နှစ်ဦး မြောက်ကိုရီးယားပြန်လွှတ်ပေး

ဝါရှင်တန် နိုဝင်ဘာ ၉

မြောက်ကိုရီးယား၌ ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းထားသော အမေရိကန်နိုင်ငံသား နှစ်ဦးဖြစ်သည့် မက်သရူးတော့ဒ်မေးလာနှင့် ကင်နက်ဘေးတို့အား ပြန်လွှတ်ပေးလိုက်ပြီး အမေရိကန်နိုင်ငံသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာသည်။ အမေရိကန်ထောက်လှမ်းရေးဌာနကြားရေးမှူး ဂျိမ်းစ်ကလက်ပါသည် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံသို့ သွားရောက်စေခံပေးခဲ့ပြီးနောက် ၎င်းတို့ ပြန်လည်လိုက်ပါလာခဲ့ကြောင်း အမေရိကန်က အတည်ပြုသည်။ တတိယမြောက် အမေရိကန်နိုင်ငံသားတစ်ဦးဖြစ်သည့် ဂျက်ဖရေမောလီသည် လွန်ခဲ့သည့်လက ပြန်လည်လွှတ်မြောက်ခဲ့ရာ မြောက်ကိုရီးယား၌ ဖမ်းဆီးထားသော အမေရိကန်တစ်ဦးမှမရှိတော့ဟုဆိုသည်။ ၎င်းတို့ နှစ်ဦးအား တင်ဆောင်လာသောလေယာဉ်သည် စနေနေ့ညပိုင်းက ဝါရှင်တန်ရှိ တိုက်မာအနီး စစ်ဘက်လေဆိပ်သို့ ဆင်းသက်လာခဲ့သည်။ (ဘီဘီစီ)



# ဖားကန့်မြို့နယ်၌ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများပမ်းဆီးရမိ

**နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉**

နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂) မြစ်ကြီးနားမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဖားကန့်မြို့နယ် တာမခန်ကျေးရွာရပ်ကွက်(၃)ရှိ ချန်ရစ်စားသောက်ဆိုင်၌ မူးယစ်ဆေးဝါးသတင်းအရ စောင့်ဆိုင်းနေစဉ် မော်တော်ဆိုင်ကယ်ဖြင့် ရောက်ရှိလာသူ ထွန်းဇော်နှင့် ဝင်းကျော်တို့ကို ရှာဖွေရာ ထွန်းဇော်ဝတ်ဆင်ထားသည့် ပုဆိုးခါးကြားရှိ ပလတ်စတစ်ကပ်ခွာအိတ်နှင့် အနွေးထည်အင်္ကျီအိတ်အတွင်းမှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၆၈၆၀ သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် ထွန်းဇော် (၃၁ နှစ်) နှင့် ဝင်းကျော် (၃၀ နှစ်)တို့နှစ်ဦးအား အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



ထွန်းဇော်နှင့်ဝင်းကျော်တို့ နှစ်ဦးအား ပမ်းဆီးရမိ မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

**နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉**

နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂၈) ကျိုင်းတုံမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ကျိုင်းတုံမြို့နယ် နောင်ဖာရဲကင်းရွှေလမ်းမပေါ်တွင် ယန်းလောကျေးရွာမှ ကျိုင်းတုံမြို့သို့ အားဖူ(ခ)ယာစိုမောင်းနှင်လာသည့် မော်တော်ဆိုင်ကယ်ကို ရှာဖွေရာ ဖင်ထိုင်ခုံအောက် တူးဖောက်စစ်အတွင်းမှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၂၄၆ နှင့် ဘိန်းစိမ်း ၆၀ ဂရမ် သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် အားဖူ(ခ)ယာစို (၃၄နှစ်) ကို မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

# ကျိုင်းတုံမြို့နယ်၌ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများပမ်းဆီးရမိ



အားဖူ(ခ)ယာစိုအား ပမ်းဆီးရမိ မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

# ယာဉ်တိုက်မှုကင်းမဲ့ရန်စိုက်ထူထားသောနေရာ ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်ပွား



သည်များတင်ဆောင်ရန် ခရီးသည်တင်ယာဉ်အချို့ ညအိပ်ရပ်နားလေ့ရှိသည်ကို မြင်တွေ့ရသည်မှာ နှစ်ချီရှိနေကြောင်း (၉)လမ်းနှင့် မော်တင်(လမ်းသစ်)အကြား မှတ်တိုင်မျဉ်းဝါကွက်အရောက်တွင် ခရီးသည်တင်ယာဉ်အားနည်းပြီး ကြက်လျှာစွန်းဝန်းကွင်တွင် တင်ချပြုလုပ်လေ့ရှိကြောင်း၊ ယင်းလမ်းဆုံတွင် မကြာခဏ ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်ပွားလေ့ရှိကြောင်း အဆိုပါနေရာအနီး လက်ဖက်ရည်ဆိုင်ဖွင့်လှစ်ထားသော လုပ်ငန်းရှင်လူရွယ်တစ်ဦးက ပြောသည်။

အမှတ် (၆၆) ယာဉ်လိုင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ စာတန်းပါ ခရီးသည်တင်ယာဉ် YG N 8A / . . . ၏ နောက်ပိုင်းမှန်ချပ်နှင့် နောက်ပိုင်းစက်ခန်းပိုင်း ပျက်စီးမှုရှိကြောင်း၊ ဝင်တိုက်သည့် BM ကားရှေ့မှန်နှင့် ရှေ့ပိုင်းပျက်စီးမှုရှိကြောင်း ယာဉ်များကို နံနက် ၈ နာရီခန့်တွင် ကရိုနီးကားများဖြင့် ဆွဲယူဖယ်ရှားသွားသည်ဟု ယင်းနေရာအနီးရှိ မော်တင်မှတ်တိုင်တွင် လိုင်းကားစောင့်စီးသူ ဝန်ထမ်းတစ်ဦးကဆိုသည်။ **ခင်ဆိုင်**

**ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၉**

နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၅ နာရီခန့်တွင် မဟာပန္နလလမ်းနှင့် ကမ်းနားလမ်းဆုံရာ ကြက်လျှာစွန်းထိပ်ရှိ ယာဉ်တိုက်မှုကင်းမဲ့ရန် အသိပေးစာတန်းစိုက်ထူထားသော နေရာဘေးတွင် ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်ပွားကြောင်း သိရသည်။

ယင်းကြက်လျှာစွန်း၏ ဘေးမဟာပန္နလလမ်းအစဉ်တွင် ညစဉ် ညအိပ်ရပ်နားလေ့ရှိသော(၆၆) ခရီးသည်တင်ယာဉ်လိုင်း၏နောက်ပိုင်းကို ကမ်းနားလမ်းအတိုင်း အနောက်မှ

အရှေ့သို့မောင်းနှင်လာသော BM အမျိုးအစား(၁၈၇) ယာဉ်လိုင်းမှ ဝင်တိုက်ခဲ့ရာ ၎င်းယာဉ်နှစ်စီးစလုံးတွင် ခရီးသည်မပါရှိကြောင်း၊ BM ယာဉ်မောင်းဖြစ်သူမှာ ဦးခေါင်းပိုင်းနှင့် ခြေထောက်တွင်ဒဏ်ရာရရှိသွားကြောင်း မဟာပန္နလလမ်းနှင့် (၉)လမ်းထိပ်တွင် စားသောက်ဆိုင်ဖွင့်လှစ်ရောင်းချသူ တစ်ဦးက ပြောသည်။

နံနက်စောစောပိုင်း ရန်ကုန်တစ်ဖက်ကမ်းမှလာရောက်၍ ရန်ကုန်မြို့တွင် အလုပ်လာဆင်းကြသောခရီး

# ပင်လယ်ပြင်၌ ဝါးဖောင်ပျက်ကာ မျောပါနေသူ အမျိုးသားသုံးဦးကို ဆယ်ယူကာ ကူညီစောင့်ရှောက်

**ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၉**

ပင်လယ်ပြင်တွင် ဝါးဖောင်ပျက်ကာ မျောပါနေသူအမျိုးသား သုံးဦးကို ဆယ်ယူကာ ကူညီစောင့်ရှောက်ထားရှိကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ နိုဝင်ဘာ ၆ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီခန့်က ပင်လယ်ပြင်တွင် ကျားပိုက်ထောင်နေသူ အမျိုးသား သုံးဦးမှာ လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် ဝါးဖောင်ပျက်ကာ ပင်လယ်ပြင်တွင် မျောပါနေစဉ် ကျောက်တန်းမြို့နယ် မီးပြကျေးရွာနေ ငါးဖမ်းလှေ ပဲနင်း ဖြစ်သူ ဦးစိန်ဟန်က တွေ့ရှိဆယ်ယူလာခဲ့ကြောင်း၊ အဆိုပါအမျိုးသား သုံးဦးမှာ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဖျာပုံမြို့နယ်နေသူများဖြစ်ကြသည့် ခင်မောင်ထွေး(၃၀ နှစ်)၊ ဇော်မင်း(၄၀ နှစ်)နှင့် ချစ်လက်သံ(၁၈ နှစ်) တို့ ဖြစ်ပြီး မီးပြကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအေးကျော်က ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် စားဝတ်နေရေးစီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားကြောင်း သိရသည်။ **တင်လှမောင်**

# သားကောင်နှင့် မှားယွင်းပြီး တူမီးသေနတ်ဖြင့် ပစ်ခတ်မိသောကြောင့် ဒဏ်ရာရ

**နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉**

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၆ ရက် နံနက် ၂ နာရီ ၄၅ မိနစ်က ရှမ်းပြည်နယ်ကွမ်းလုံဆေးရုံ၌ တူမီးသေနတ်ဖြင့် ဒဏ်ရာရရှိသူတစ်ဦး ရောက်ရှိနေကြောင်း သတင်းအရ ကွမ်းလုံမြို့မရဲစခန်းမှတပ်ဖွဲ့ဝင်များက သက်သေများနှင့်အတူ သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့သည်။ ထိုသို့စစ်ဆေးရာ ကွမ်းလုံမြို့နယ် ကန်မိန်းကျေးရွာနေ လွမ်းခေါင် (၃၂နှစ်) သည် ကန်မိန်းကျေးရွာအရှေ့ဘက်ရှိ တောင်ယာပြောင်း

ခင်းတဲ၌ တစ်ရွာတည်းနေ ဦးဟောင်ဇယ်၊ ဦးဖောင်ချန်တို့နှင့်အတူ အိပ်နေရာမှအပေါ့ထသွားစဉ် သားကောင်ပစ်ခတ်ခံရသဖြင့် ကွမ်းလုံမြို့နယ် လောက်ခိုင်ကျေးရွာနေ ဟန်လောက်အဲ (၃၂ နှစ်) က သားကောင်နှင့်မှားယွင်းပြီး တူမီးသေနတ်ဖြင့် ပစ်ခတ်ခဲ့သောကြောင့် လွမ်းခေါင်တွင် ဒဏ်ရာများရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသဖြင့် ဟန်လောက်အဲကို ကွမ်းလုံမြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ **ကိုရဲ**

# ပေါက်ကွဲစေတတ်သောယမ်းများ သိမ်းဆည်းထားသူအား ပမ်းဆီးအရေးယူ

**နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉**

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၇ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ် အုန်းချောနယ်မြေရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် အုန်းတောကျေးရွာ အမှတ်(၃) ရပ်ကွက်နေ အောင်ကျော်စိုး (၂၆နှစ်) ငှားရမ်းနေထိုင်သော နေအိမ်တွင် ပေါက်ကွဲစေတတ်သော ယမ်းများ သိုလှောင်ထားရှိကြောင်း သတင်းအရ

သက်သေများနှင့်အတူ သွားရောက်ရှာဖွေခဲ့သည်။ ထိုသို့ရှာဖွေရာ Electric Detonator စာတန်းပါ ကက်သီးဂျပ်ဟာ ၇၈ ဟာ (တစ်ဟာလျှင် ကက်သီးတောင့် ၁၀၀၀) စုစုပေါင်း ၇၈၀၀၀ တောင့်ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် အောင်ကျော်စိုးကို အုန်းချောနယ်မြေရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ **ကိုရဲ**

# မူးယစ်ဆေးဝါးကာကွယ်ဖို့ တို့လူငယ်တွေ စည်းရုံးစို့

# တရားခံပြေးများနှင့်ပတ်သက်၍ ပြည်သူများသိရှိရန်

မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့က တရားခံပြေးများကို စဉ်ဆက်မပြတ် စုံစမ်းဖမ်းဆီးလျက်ရှိပါသည်။ တရားခံပြေးများသည် တိမ်းရှောင်နေစဉ်ကာလအတွင်း ၎င်းတို့စားဝတ်နေရေးအတွက် ပြစ်မှုများကို ထပ်မံကျူးလွန်တတ်ပါသည်။

မည်သူမဆို တရားခံပြေးသတင်းရလျှင် နီးစပ်ရာရဲစခန်း၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးများသို့ အမြန်ဆုံးသတင်းပို့ရန် ပြစ်မှုဆိုင်ရာကျင့်ထုံးဥပဒေပုဒ်မ (၄၂)အရ တာဝန်ရှိပါသည်။

သတင်းပို့ရန် ပျက်ကွက်ပါက ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၂၀၂ ဖြင့် အရေးယူခံရပြီး အများဆုံး ထောင်ဒဏ်ခြောက်လအထိ ကျခံရနိုင်ပါသည်။

တရားခံပြေးအား လက်ခံထားရှိပါက ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၂၁၂ ဖြင့် အရေးယူခံရပြီး အများဆုံးထောင်ဒဏ်ငါးနှစ်အထိ ကျခံရနိုင်ပါသည်။

**UNIQUE STAR TRAVELS & TOURS**

၈၆/၈၈၀၀၀၀ (860) (Dream / Safari World, Koh Lam Island, Emerald Buddha, Snake Sky) Cruise Drivers

Tiger Zoo, Hsing Niooch Garden, ARAK, Shwe, Ayutthaya) Nov. 15-22, 29 / Dec. 6, 13, 20, 27 (300,000)

ကျွမ်းကျင်သောပို့ဆောင်ရေးနှင့် ကိုယ်စား MID Nov. 11, 29 / Dec. 11, 27 (100,000)

ဥပဒေပုဒ်မ (၆၆) နိုင်ငံ အမေရိကန် ကိုရီးယား ဝီကင်း မူးယစ်/ဘာလီ

ကြွေးမြီကြေးလျှ ခက်ထူးမသေး ကျွန်ုပ် မောင်မောင် မောင်မောင်

No. (70/A), Kabaayo Pagoda Rd - Baitan Tap, Yangon. Ph: 860-4964, 860-4965, 860-4966, 708-353, 705-723, 09-7310-9133, 09-7310-9144, 09-7310-9155, 09-7310-9166, 09514-8079

မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြန်လှည့်လာသူများအတွက် နေရာပေးထားပါမည့် နေရာများကို အောက်ဖော်ပြပါ နေရာများတွင် ရှိပါသည်။

**တောင်သူ့ခင်လေးခေါက်ဆွဲခရီးခေါက်ဆွဲကြိုနှုတ်**

၁၁၁၁၁၁၁၁၁၁

မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြန်လှည့်လာသူများအတွက် နေရာပေးထားပါမည့် နေရာများကို အောက်ဖော်ပြပါ နေရာများတွင် ရှိပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြန်လှည့်လာသူများအတွက် နေရာပေးထားပါမည့် နေရာများကို အောက်ဖော်ပြပါ နေရာများတွင် ရှိပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြန်လှည့်လာသူများအတွက် နေရာပေးထားပါမည့် နေရာများကို အောက်ဖော်ပြပါ နေရာများတွင် ရှိပါသည်။

ဆောင်းပါးနှင့်ပြည်တွင်းသတင်း

# ကျွန်တော်နဲ့ ပခုက္ကူနဲ့မြင်းခြံ

ပါမောက္ခ  
ဒေါက်တာ အောင်ထွန်းသက်

အခုတလော ပြည်တွင်းခရီးတွေ မကြာခဏထွက်ဖြစ်တယ်။ အချိန်ရတိုင်း ရန်ကုန်မှာပဲ ဟောပြောပွဲတွေလုပ်ဖြစ်တယ်။ နယ်ကိုသွားချင်စိတ်ကအမြဲရှိတာ၊ ဒါကြောင့် မန္တလေး-ပြည်-မြစ်ကြီးနားကိုရောက်ခဲ့တယ်။ ဒီတစ်ခေါက်တော့ သွားချင်ပေမယ့်မရောက်တဲ့ ပခုက္ကူနဲ့ မြင်းခြံမြို့ကို သွားရောက်ခဲ့ပါတယ်။ အဓိကဦးတည်ချက်က စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေအနေနဲ့ လူမှုရေးတာဝန်ကျေပွန် ဖို့ လိုအပ်တဲ့ကိစ္စကို ဆွေးနွေးဖို့ဖြစ်ပါတယ်။ ရန်ကုန်ကနေ မနက်စောစော ပုဂံမြို့ကို လေယာဉ်နဲ့သွားခဲ့ပါတယ်။ ပုဂံရောက်တော့ ပခုက္ကူမြို့က တာဝန်ရှိသူတွေ၊ မြင်းခြံမြို့က တာဝန်ရှိသူတွေ လာရောက်ကြိုဆိုနေကြပါတယ်။ ခရီးလမ်းက သာယာလှပါတယ်။ ညောင်ဦးကထွက်ပြီး မကြာခင်ပဲ မြန်မာပြည်မှာရှိတဲ့ ဧရာဝတီမြစ်ကူးတံတားများအနက် အရှည်ဆုံးဖြစ်တဲ့ တံတားကြီးကို ဖြတ်ခဲ့ရတယ်။ တံတားကြီးပေါ်ကကြည့်လိုက်တဲ့အခါ ဧရာဝတီမြစ်ကြီးကို လှပထည်ဝါစွာ မြင်တွေ့လိုက်ရပါတယ်။ သဲသောင်ပြင်တွေကတော့ အကြီးကြီးပါပဲ။ ဒေသခံတွေပြောကြားချက်အရ ဧရာဝတီမြစ်ကူးတံတား မြစ်ကောတဲ့ အခြေအနေအထိဖြစ်ကြောင်း ပြောပါတယ်။ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းကာကွယ်မှုကို အလေးထားသင့်ကြောင်း မီးမောင်းထိုးပြတဲ့သဘောတရားပါပဲ။

ပခုက္ကူမြို့ထဲရောက်တော့ ဟောပြောပွဲလုပ်မယ့် ကုန်သည်နဲ့ ပွဲစားအသင်းခန်းမကို သွားခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်တော်က အခုလိုပွဲစားကို ထည့်သွင်းတာကို သဘောကျပါတယ်။ စီးပွားရေးသွက်လက်လှုပ်ရှားအောင် ပွဲစားတွေလိုအပ်ပါတယ်။ တစ်ချိန်တုန်းကတော့ ပွဲစားလုပ်ငန်းကို ဝေဖန်ကြတယ်။ အပြစ်တင်ကြတယ်။ တန်ဖိုးကိုမသိကြဘူး။ နောက်ပိုင်းမှာတော့ စီးပွားရေးအတွေးအခေါ်အသစ်တစ်ခုအနေနဲ့ ပွဲစားအလုပ်ဖြစ်တဲ့ (arbitrage) ကို အလေးထားလာကြပါတယ်။ ပွဲစားလုပ်ငန်းရဲ့ အရေးပါမှုကို သိအံ့ရိတည်ဆောက်ခဲ့ပါတယ်။ ရောင်းသူနဲ့ ဝယ်သူအကြားအဆင်မပြေဖြစ်နိုင်အောင် ဆောင်ရွက်တဲ့ middlemen အလယ်လူရဲ့ အခန်းကဏ္ဍကို အသိအမှတ် ပြုလာခဲ့တယ်။ ရောင်းသူအတွက်လည်းကောင်း၊ ဝယ်သူအတွက်လည်းကောင်း ဝန်ဆောင်မှုတွေပေးသူတွေ ဖြစ်ကြပါတယ်။

ကျွန်တော်တို့အဖွဲ့ကို အသင်းက ဥက္ကဋ္ဌနဲ့ အမှုဆောင်တွေက ကြိုဆိုကြတယ်။ ဧည့်ဝတ်ကျော်ကြပါတယ်။ အခမ်းအနားမှာ ဆရာဦးမာတင်ပန်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောပါတယ်။ ကျွန်တော်အလှည့်ရောက်တော့ဆင်ထားတဲ့ ကွန်ပျူတာနဲ့ ပရိုဂျက်တာကတစ်ဆင့် ပြထားတဲ့ Slide တွေဟာ ကွဲကွဲပြားပြားမမြင်ရတာတွေ ရတယ်။ ခန်းမကြီးက အမိုးသာရှိပြီး အကာမရှိတော့ အလင်းရောင်တွေဝင်နေတာမို့ Slide တွေကို မမြင်နိုင်တော့ဘူး။ ကျွန်တော်လို ဟောပြောပွဲမကြာခဏလုပ်တဲ့သူတွေအတွက် အမြဲသတိထားရမယ့်ကိစ္စ ဖြစ်ပါတယ်။ အမှန်တော့ ကိုယ်ပြောမယ့်နေရာကို ကြိုတင်ရောက်ပြီးအခြေအနေ၊ အနေအထားကို သိအောင်လုပ်ရမှာပါ။ ဒီလိုဆောင်ရွက်နိုင်မှ အသင်းအတွက် အဆင်ပြေနိုင်တာပါ။ ကျွန်တော်တို့က ပုဂံလေယာဉ်ကွင်းမှာဆင်းပြီး ပခုက္ကူမြို့ကို တိုက်ရိုက်ထွက်လာခဲ့တာမို့ ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုတွေ မလုပ်နိုင်ခဲ့ဘူး။ ဒါပေမယ့် ရင်ဆိုင်ရတဲ့အခြေအနေကို အကောင်းဆုံးအဖြေရအောင် ကြိုးစားခဲ့ပါတယ်။ ဒါကြောင့်ပြင်ဆင်ထားတဲ့ Slides တွေကို မသုံးတော့ဘဲ ပြောစရာရှိတာကို လက်တန်းပြောခဲ့ပါတယ်။ ပခုက္ကူမြို့မှာ ဟောပြောပွဲလုပ်ရတဲ့ ရည်ရွယ်ချက်က လူမှုရေးတာဝန်ကျေပွန်တဲ့ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ တိုးပွားဖို့ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့်လူမှုရေးတာဝန်ယူမှုနဲ့စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများရဲ့ ဆက်စပ်မှု ကို တင်ပြဆွေးနွေးပြန် ခဲ့ပါတယ်။ အထူးသဖြင့် လူမှုရေးတာဝန်ကျေပွန်မှု မှတ်ကျောက်တစ်ခုဖြစ်တဲ့ UN Global Compact ကိုပခုက္ကူစီးပွားရေး လုပ်ငန်းရှင်များ ပါဝင်စေချင်တဲ့ စေတနာဖြစ်ပါတယ်။ ဝမ်းသာစရာကိစ္စက ပခုက္ကူမှာ အဖွဲ့ဝင် ၂၁ ဖွဲ့ရှိနေတာဖြစ်ပါတယ်။ ဂုဏ်ယူစရာတစ်ခုပါ။ ကျွန်တော်တို့မြန်မာနိုင်ငံမှာ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်တွေအနေနဲ့ တာဝန်သိပြီးအခုလိုပါဝင်နေကြတာ ဖြစ်ပါတယ်။

ကျွန်တော်ရဲ့ တင်ပြချက်ကို တစ်နာရီနီးပါးအချိန်ယူခဲ့ပါတယ်။ ပြောပြီးတဲ့အခါ အမေးအဖြေအပိုင်းရောက်တော့ ပရိုသတ်တွေက စိတ်ဝင်တစားရှိကြတာကို သတိပြုမိပါတယ်။ မေးတဲ့မေးခွန်းတွေကလည်း တကယ်သိချင်လို့၊ နားလည်ချင်လို့မေးကြတာဖြစ်တာကို ရိပ်စားမိပါတယ်။ တစ်ခါတစ်ရံ ရန်ကုန်မြို့က ဟောပြောပွဲတွေမှာ ကြိုကြိုရတတ်တဲ့ ကသိကအောင်ဖြစ်စရာ မေးခွန်းတွေမပါခဲ့ပါဘူး။ နိဂုံးချုပ်အမှာစကားကို မြန်မာနိုင်ငံစက်မှုလက်မှုနဲ့

ကုန်သည်ကြီးများအသင်းက တွဲဖက်အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးဖြစ်တဲ့ ဒေါ်ခိုင်ခိုင်နွယ်က ပြောကြားပါတယ်။ ပခုက္ကူမြို့မှာရှိတဲ့ လုပ်ငန်းရှင်တွေကို UN Global Compact ကို လျှောက်ပို့စိတ်အားထက်သန်စွာ တိုက်တွန်းခဲ့ပါတယ်။ ဟောပြောပွဲအခမ်းအနားပြီးဆုံးချိန်မှာ မြင်းခြံမြို့ကို ခရီးဆက်ခဲ့ကြတယ်။ မသွားမီ ပခုက္ကူမြို့မှာပဲ နေလယ်စာစားခဲ့ကြတယ်။ အညာဒေသအစားအသောက်တွေက ထူးခြားပါတယ်။ အထူးသဖြင့် ဟင်းရံတွေ အများကြီးပေးတဲ့ခလေး၊ ဟင်းရံတွေစားရုံနဲ့ လုံလောက်သလိုဖြစ်ပါတယ်။ သန့်သန့်ရှင်းရှင်းနဲ့ အညာစားသောက်ဖွယ်ရာတွေစားခဲ့ကြရတယ်။ ထမင်းစားပြီး မြင်းခြံကို ထွက်ခဲ့ပါတယ်။ မနက်ကဖြတ်သန်းလာတဲ့ ဧရာဝတီမြစ်ကြီးကို ပြန်ဖြတ်ခဲ့ရပါတယ်။ လမ်းခရီးကအလွန်သာယာပါတယ်။ မိုးရွာထားတာမို့ ပတ်ဝန်းကျင်က စိမ်းလန်းစိုပြည်လှပါတယ်။ မြောက်သွေ့တဲ့အညာဒေသဖြစ်ကြောင်း မယုံနိုင်လောက်အောင်ပါပဲ။

မြင်းခြံရောက်တော့ အစစအရာရာ တာဝန်ယူပေးတဲ့ ကိုလင်းမိသားစုက သူမိသားစုအိမ်မှာ ဧည့်ခံတယ်။ ဟောပြောပွဲကို ညနေဘက်မှလုပ်ဖို့ စီစဉ်ထားတာမို့ ခဏနားပြီး စွန်းလွန်းသူ ဆရာတော်ကြီး ရုပ်အလောင်းရှိတဲ့ ဘုန်းကြီးကျောင်းကို သွားရောက်ဖူးမြော်ခဲ့ပါတယ်။ ထူးဆန်းတဲ့ဩစရာတစ်ခုပါ။ ဆရာတော်ကြီးရဲ့ ရုပ်အလောင်းကို ရှိခိုးဂါရဝပြုရင်း အီဂျစ်နိုင်ငံ ကိုင်ရိုမြို့ရှိ ကမ္ဘာကျော် ပြတိုက်ကို သွားအမှတ်ရနေမိတယ်။ ဆရာတော်ကြီးရဲ့ ရုပ်အလောင်းက

## ပခုက္ကူမြို့ခံတွေက မြို့မှာ ကမ္ဘာ့အံ့ဖွယ်တစ်ခု ဖြစ်တဲ့ ဘုရားကျောင်းဆောင်ရပ်တုရိုရာ ဘုရားကို ပို့ပေးခဲ့ပါတယ်။ ထုထားတဲ့လက်ရာကတော့ တကယ်ကို အံ့ဩစရာ တစ်ခုပါ။ 3D ပုံစံဖြစ်တာမို့ ရုပ်လုံးပေါ်မူဟာ ထူးခြားလှပါတယ်။ ဒါကြောင့်လည်း ကမ္ဘာ့အံ့ဖွယ်စာရင်းဝင် ထိုက်တယ်လို့ သတ်မှတ်နိုင်ပါတယ်။

ဘယ်လိုမှပြုပြင်မွမ်းမံထားတာမဟုတ်ဘဲ အခုလိုဖြစ်နေတာဟာ အလွန်တရာမှ အံ့ဩဖွယ်ရာကိစ္စတစ်ခုပါ။ ကျွန်တော်ကုသိုလ်ကောင်းတဲ့အတွက် စွန်းလွန်းဆရာတော်ကြီးရဲ့ သားတပည့်ဖြစ်တဲ့ အသက် (၉၉ နှစ်)နီးပါးရှိတဲ့ ဆရာတော်ကြီးကိုလည်း ဖူးခွင့်ရခဲ့ပါတယ်။ မြင်းခြံမြို့မှာ စီစဉ်ထားတဲ့ခန်းမရောက်တော့ မိုးလုံလေလုံခန်းမကြီးဖြစ်ပြီး ကျွန်တော်အသုံးပြုတဲ့ Slide တွေကို စိတ်ကြိုက်ပြသနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်တော်က ပခုက္ကူအတွက်တစ်မျိုး၊ မြင်းခြံအတွက်တစ်မျိုး slide တွေပြင်ခဲ့ပါတယ်။ တစ်ပုံစံတည်းပြောတာကိုမလုပ်ခဲ့ပါဘူး။ အမေးအဖြေကဏ္ဍရောက်တဲ့အခါ မေးခွန်းများဟာ မြင်းခြံဒေသမှာ ခံစားနေရတဲ့စီးပွားရေးအခြေအနေနဲ့ပတ်သက်ကြပါတယ်။ အထူးသဖြင့် ကြက်သွန်စိုက်ပျိုးရေးခန်းမအခြေအနေနဲ့ပတ်သက်ပြီးဖြစ်ပါတယ်။ မြင်းခြံဒေသဟာ မြန်မာနိုင်ငံမှာ ကြက်သွန်အကြီးအကျယ်စိုက်ပျိုးတဲ့ဒေသဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့်အခုချိန်မှာ ဈေးကွက်အခြေအနေက အခက်အခဲတွေနဲ့ ရင်ဆိုင်နေရတယ်။ တရုတ်ပြည် ဈေးကွက်မှာ စိန်ခေါ်မှုတွေအများကြီးတွေ့ကြုံနေကြရတယ်။

ကြက်သွန်ဈေးကွက်အကြောင်း စဉ်းစားရင်း ကျွန်တော်က အထွက်အပေါက်ဖြစ်နိုင်တဲ့နည်းလမ်းတွေကိုစဉ်းစားထုတ်ဖော်နေမိတယ်။ ပျက်နေတဲ့ ကြက်သွန်အစိမ်းဈေးကွက်ကိုဘယ်လိုကျော်လွှားနိုင်မလဲ။ အမှန်တော့ကြက်သွန်ဟာ မြန်မာနိုင်ငံတွင်သာမက အိမ်နီးနားချင်းနိုင်ငံတွေဖြစ်တဲ့ တရုတ်၊ အိန္ဒိယ၊ ထိုင်း၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နိုင်ငံတွေမှာလည်း အခုလိုပဲဖြစ်ပါတယ်။ ကြက်သွန်နဲ့ပတ်သက်လာရင် Value-added တန်ဖိုးတက်လာအောင် လုပ်လို့မရဘူးလား

ဆိုတဲ့မေးခွန်းပေါ်လာခဲ့တယ်။ တိုက်တိုက်ဆိုင်ဆိုင်ဟောပြောပွဲတက်ရောက်လာတဲ့သူတစ်ဦးက သူ့ဆောင်ရွက်နေတဲ့ စွန့်ဦးတီထွင်မှုတစ်ရပ်ကို ဖော်ထုတ်ခဲ့ပါတယ်။ ကြက်သွန်တွေကို အခြောက်လှန်းတဲ့စက်ကို တီထွင်ပြီး ကြက်သွန်ခြောက်ကို ထုတ်လုပ်နေကြောင်း တင်ပြခဲ့ပါတယ်။ အမှန်စင်စစ် ဒီလိုဆောင်ရွက်တာဟာ ရင်ဆိုင်နေရတဲ့အခက်အခဲကို ကျော်လွှားနိုင်တဲ့အဖြေတစ်ခုဖြစ်ပါတယ်။ ကြက်သွန်ခြောက်ကို ကျွန်တော်နိုင်ငံခြားမှာရှိစဉ် ဝယ်ယူစားသုံးခဲ့တာ အမှတ်ရခဲ့ပါတယ်။ အကယ်၍ အခုလိုပဲ ကြက်သွန်ခြောက်တွေကို တွင်တွင် ကျယ်ကျယ်ထုတ်လုပ်နိုင်ရင် ပို့ကုန်ဈေးကွက်တစ်ခုဖန်တီးနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံအချို့မှာ ကြက်သွန်အခြောက်သာမက ကြက်သွန်တွေကိုကြော်ပြီး ဘူးထဲထည့် ရောင်းချတာကိုလည်း မြင်တွေ့ရပါတယ်။ ဒါကြောင့် စီးပွားရေးလာစိန်ခေါ်မှုကိုအခွင့်အရေးအဖြစ် ပြောင်းလဲနိုင်မှုသာဖြစ်ပါတယ်။ ဟောပြောပွဲမှာ ကျွန်တော်တို့အဖွဲ့က လူမှုရေးတာဝန်ကျေပွန် စီးပွားလုပ်ငန်းများအကြောင်း အကျယ်တဝင့်ဟောပြောကြပြီး UN Global Compact အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် လျှောက်ကြပို့တိုက်တွန်းခဲ့ပါတယ်။ တက်ရောက်လာသူများကလည်းအဖွဲ့ဝင်အဖြစ် လျှောက်ထားကြမယ်လို့ ကတိပေးခဲ့ကြပါတယ်။

ဟောပြောပွဲပြီးချိန်မှာ ညစာစားချိန်ရောက်နေတာမို့ မြင်းခြံမြို့က လုပ်ငန်းရှင်တွေက တည်ခင်းဧည့်ခံခဲ့ကြပါတယ်။ ည ၈ နာရီကျော်မှ မြင်းခြံတစ်ဆင့် ကျွန်တော်တို့ ညအိပ်မယ့် ပုဂံမြို့ကို ပြန်ခဲ့ပါတယ်။ ညဖြစ်တာမို့ ယာဉ်တွေရှင်းနေသလို အားလုံးက အေးအေးချမ်းချမ်းပါပဲ။ ဟိုတယ်ရောက်တော့ တစ်နေကုန် ပင်ပန်းထားတာမို့ အိမ်ရာထဲတန်းဝင်ခဲ့ကြရတယ်။

မနက်မှာ ပခုက္ကူအဖွဲ့က ကျွန်တော်တို့ကို နာမည်ကြီး ပခန်းကြီးမြို့ကို ပို့ခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်တော်နဲ့ ကျွန်တော်ဇနီးဟာ ပခန်းကြီးကိုအလွန်သွားချင်ခဲ့ကြတယ်။ ဒါကြောင့် မဖြစ်ဖြစ်အောင်သွားခဲ့တယ်။ ပုဂံကနေ ပခုက္ကူမြို့သွားပြီး ပခန်းကြီးမြို့ကို သွားခဲ့ပါတယ်။ တန်ခိုးကြီးဘုရားတွေဖူးပြီး နာမည်ကြီးကျောင်းတော်ကြီးကို သွားရောက်ခဲ့ပါတယ်။ အဆောက်အအုံကြီးဟာ သစ်လုံးကြီးတွေနဲ့ တည်ဆောက်ထားတာမို့ အလွန်ခမ်းနားလှပါတယ်။ ကျောင်းကြီးပေါ်တက်တဲ့အခါ ကြမ်းတွေက ခပ်နဲ့နဲ့အခြေအနေကသိပ်မကောင်းလှဘူး။ အဆောင်တွင်းကရှိတဲ့သစ်လုံးကြီးတွေက လူကြီးတစ်ယောက်မဖက်နိုင်အောင် ကြီးမားနေတာတွေ ရတယ်။ အမိုးမှာ ထွင်းထားတဲ့သစ်သားရုပ်တုတွေဟာလည်း လက်ရာမြောက်လှပါတယ်။ ကျောင်းတော်ကြီး ရောက်ရင် ဝမ်းနည်းစရာတစ်ခုကို ကြုံတွေ့ရပါတယ်။ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်တစ်ခုဖြစ်တဲ့ ကျောင်းတော်ကြီးမှာ တာဝန်ယူစောင့်ရှောက်သူတစ်ဦးမှ မရှိတာတွေ့ခဲ့ရတယ်။ အစောင့်လို့ သတ်မှတ်လို့ရသူအမျိုးသားတစ်ဦးရှိပေမယ့် သူဟာ အစိုးရတာဝန်ပေးထားသူမဟုတ်ဘဲ မိမိဆန္ဒအလျောက် ကျောင်းကြီးထဲနေပြီး လာတဲ့ခရီးသည်တွေကို ကျောင်းတော်ကြီးအကြောင်း ပြောပြတာပဲရှိပါတယ်။ အလျှင်အကျင် သဘောဖြစ်ပါတယ်။ အမှန်တော့ တာဝန်ရှိသူတွေက သတ်မှတ်မှတ်တာဝန်ပေးပြီး ပြည်တွင်းခရီးသည်တွေအတွက် ရော၊ ကမ္ဘာ့လှည့်ခရီးသည်တွေအတွက်ပါ စနစ်တကျဆောင်ရွက်ပေးသင့်ပါတယ်။ ကျောင်းကြီးရဲ့ ကြမ်းခင်းတွေကိုလည်း ပြုပြင်ပေးသင့်ပါတယ်။ အခုလိုသာထားရင် မကြာမီအချိန်မှာ ဒီကျောင်းတော်ကြီးဟာ ပျက်စီးနိုင်တဲ့ အန္တရာယ်ရှိပါတယ်။ စိတ်မကောင်းစရာနောက်တစ်ခုက အခန်းမှာရှိတဲ့ သမိုင်းဝင်ဘုရားကိုသွားတဲ့အခါ တောင်စားတဲ့ကလေးတွေပဲဖြစ်တယ်။ တစ်ယောက်နှစ်ယောက်မဟုတ်ဘဲ ဦးရေကမနည်းလှဘူး။ တစာတစာတောင်းနေကြတယ်။ ဒီမြင်ကွင်းမျိုးကို အိန္ဒိယမှာကြုံခဲ့ဖူးတယ်။ အခုလို ဘုရားပုထိုးမှာတောင်းရမ်းနေတာကတော့ ဝမ်းနည်းစရာတစ်ခုပါ။ မိဘတွေ၊ ရပ်ကွက်လူကြီးတွေ၊ တာဝန်ရှိသူတွေက အဖြေထုတ်သင့်ပါတယ်။ ပခုက္ကူမြို့ခံတွေက မြို့မှာကမ္ဘာ့အံ့ဖွယ်တစ်ခုဖြစ်တဲ့ ဘုရားကျောင်းဆောင်ရပ်တုရိုရာ ဘုရားကို ပို့ပေးခဲ့ပါတယ်။ ထုထားတဲ့လက်ရာကတော့ တကယ်ကိုအံ့ဩစရာတစ်ခုပါ။ 3D ပုံစံဖြစ်တာမို့ ရုပ်လုံးပေါ်မူဟာ ထူးခြားလှပါတယ်။ ဒါကြောင့်လည်း ကမ္ဘာ့အံ့ဖွယ်စာရင်းဝင်ထိုက်တယ်လို့သတ်မှတ်နိုင်ပါတယ်။ တစ်ခုပဲ ဝမ်းနည်းစရာပါ။ ကျွန်တော်ကိုရင်းပြတဲ့သူက ကျောင်းဆောင်ရပ်တုအနီးမှာ ဆွဲချိတ်ထားတဲ့ဓာတ်ပုံတစ်ပုံကိုပြပါ။ ဓာတ်ပုံထဲမှာ ပန်းပုဆရာသား အဖနစ်ဦး၊ သူရင်းပြတာကပန်းပုဆရာသားအဖဟာ ကျောင်းဆောင်ကြီးထုပြီး သူတို့ သုံးစွဲခဲ့တဲ့ စူးတွေ၊ ဆောက်တွေကို ဖျောက်ပစ်ခဲ့တယ်တဲ့။ အဓိပ္ပာယ်က အခုပန်းပုလက်ရာကို အတုမခိုးနိုင်အောင်ထုလုပ်ရာမှာ သုံးတဲ့ပစ္စည်းကို လက်စဖျောက်လိုက်တဲ့သဘော။ သားအဖရဲ့လုပ်ရပ်မှန်တယ်။ မမှန်ဘူးဆိုတာ ကျွန်တော်မှာပြောခွင့်မရှိပါဘူး။ ဒါပေမယ့် အခုလောက်ပြောင်မြောက်လှတဲ့ လက်ရာကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်ဖြန့်ဖြန့်နိုင်ရင် လူသားတွေအတွက် မကောင်းဘူးလားလို့တော့ မေးခွန်းထုတ်မိခဲ့ပါတယ်။ ။

## မဲခေါင်စာပေဆုအတွက် ဖိတ်ခေါ်ခြင်း

ဗီယက်နမ်၊ ထိုင်း၊ လာအို၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ မြန်မာနှင့်တရုတ်(ယူနန်ပြည်နယ်)စသည့် မဲခေါင်မြစ်ဝှမ်းဒေသနိုင်ငံများအတွက် ချီးမြှင့်မည့်စာပေဆုပြိုင်ပွဲအတွက် မြန်မာစာရေးဆရာများ ရေးသားဖန်တီးသည့် စာပေလက်ရာများ တင်သွင်းနိုင်သည်။

အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် ရေးသားထားသော (သို့မဟုတ်) (မြန်မာမှ အင်္ဂလိပ်ဘာသာသို့ ဘာသာပြန်ဆိုပြီးဖြစ်သော) စာပေလက်ရာများဖြစ်ရမည်ဖြစ်ပြီး ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေပြီးဖြစ်ရမည်။ ယခုသက်ရှိထင်ရှားရှိနေသော စာရေးဆရာဖြစ်ရမည်။

ဝတ္ထုတို၊ ဝတ္ထုရှည်နှင့် ကဗျာဟူ၍ သုံးမျိုးရှိရာ ဝတ္ထုတိုဆိုလျှင် နှစ်ပုဒ်၊ ဝတ္ထုရှည်ဆိုလျှင် ထိုဝတ္ထုရှည်ထဲမှ အခန်း နှစ်ခန်း၊ ကဗျာဆိုလျှင် ငါးပုဒ် တင်သွင်းရန်ဖြစ်သည်။

ပြိုင်ပွဲဝင်စာပေလက်ရာများကို မဲခေါင်စာပေဆုအတွက် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း ပဏာမစာပေဆုရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့က စိစစ်ဖတ်ရှုပြီးရွေးချယ်ကာ အဖွဲ့ဝင်ခြောက်နိုင်ငံ

ပါဝင်သော မဲခေါင်စာပေဆုရွေးချယ်ရေးကော်မတီသို့ ဆက်လက်ပေးပို့ကာ ရွေးချယ်အတည်ပြုမည်ဖြစ်သည်။ ထိုကော်မတီမှ ရွေးချယ်အတည်ပြုသည့် စာပေလက်ရာတစ်ခုလျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၅၀၀ မှ ၁၀၀၀ အကြား ဆုကြေးငွေချီးမြှင့်မည်ဖြစ်ပြီး ဆုပေးပွဲကျင်းပသည့်နိုင်ငံသို့ သွားရောက်လက်ခံရယူရမည်ဖြစ်သည်။

ပြိုင်ပွဲဝင်လိုသူများအနေဖြင့် ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်နောက်ဆုံးထားကာ ကိုယ်တိုင်ရေးပြိုင်ပွဲဝင်လျှောက်လွှာနှင့်အတူ (ကိုယ်ရေးအတ္ထုပ္ပတ္တိအကျဉ်းနှင့်ဓာတ်ပုံ (တစ်လက်မခွဲနှင့်နှစ်လက်မ)နှစ်ပုံပူးတွဲ၍) (အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် ရေးသားထားသော ပြိုင်ပွဲဝင်စာပေမိတ္တူနှစ်စုံနှင့်၊ မူရင်းစာအုပ်များအား) ပဏာမမဲခေါင်စာပေဆုရွေးချယ်ရေးကော်မတီ မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာအသင်း၊ အမှတ် (၁၇၃/၁၇၅) (ခုနစ်လွှာနှင့်ရှစ်လွှာ) ပန်းဆိုးတန်း(အလယ်) ကျောက်တံတားမြို့နယ် ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၁-၃၈၅၂၇၃၊ ၀၁-၂၅၂၄၁၇ သို့ ပေးပို့ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။



အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများကို နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်နှင့် ၁၃ ရက် တို့တွင် နေပြည်တော်၌ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ သပြေကုန်းပိုင်းအနီး ရာဇသင်္ဂဟလမ်းမကြီး၌ “ခေါင်းဆောင်များနှင့်ကိုယ်စားလှယ်များအား နွေးထွေးစွာကြိုဆိုပါသည်” “ We Warmly Welcome Leaders and Delegates” ကြိုဆိုရေးမုခ်ဦးဖြင့် ဂုဏ်ပြုစိုက်ထူထားသည်ကို နိုဝင်ဘာ ၉ရက်က တွေ့ရစဉ်။ မင်းမင်းလတ်(မန်းတက္ကသိုလ်)



ပြည်တွင်းသတင်း

မြန်မာ-ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် ကုန်သွယ်မှုမြှင့်တင်ရေး၊ နယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးအဆင့်မှ ပုံမှန်ကုန်သွယ်မှုအဖြစ် ပြောင်းလဲဆောင်ရွက်ရေးဆွေးနွေး

ပေကျင်း နိုဝင်ဘာ ၉

တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ပေကျင်းမြို့သို့ ရောက်ရှိနေသော နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသမ္မတ မစ္စတာ အဗ္ဗဒူလာမစ်တို့သည် ယနေ့ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၉ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် ကျောက်ယုထိုင်နိုင်ငံတော်ဧည့်လေဟာ၌ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးကြသည်။

ယင်းတို့တွေ့ဆုံစဉ် နှစ်နိုင်ငံကြား ကုန်သွယ်မှုမြှင့်တင်ရေး၊ နယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးအဆင့်မှ ပုံမှန်ကုန်သွယ်မှုအဖြစ် ပြောင်းလဲဆောင်ရွက်ရေး၊ စွမ်းအင်ကဏ္ဍပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ နယ်စပ်ဒေသလုံခြုံရေး၊ မူးယစ်ဆေးဝါး၊ လူကုန်ကူးမှုနှင့် အကြမ်းဖက်မှုတို့ကို ဖျက်ဆီးရေးတို့တွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးတို့ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်နှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌနှင့် တရုတ်နိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီးတို့ တက်ရောက်ကြပြီး ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နိုင်ငံသမ္မတနှင့်အတူ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများနှင့် တရုတ်နိုင်ငံဆိုင်ရာ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်သံအမတ်ကြီးတို့ တက်ရောက်ကြသည်။

ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသမ္မတ အဗ္ဗဒူလာမစ်သည် ၂၀၁၃ ခုနှစ် မတ်လအတွင်းက ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် သမ္မတ ဇီလာရာမန် ကွယ်လွန်ပြီးနောက် ယာယီသမ္မတအဖြစ် တာဝန်ယူခဲ့ပြီး ဧပြီ ၂၂ ရက်တွင် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ၏ ၁၆ ယောက်မြောက်သမ္မတအဖြစ် ကျမ်းသစ္စာ ကျိန်ဆိုခဲ့သည်။ ၎င်းသည် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် ပထမဆုံးအကြိမ် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခြင်းဖြစ်သည်။

အဆိုပါ ဆွေးနွေးမှုအတွင်း နိုင်ငံတော်သမ္မတက ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံတွင်ရှိနေသည့် မြန်မာနိုင်ငံမှ ထွက်ခွာလာသည်ဟု ဆိုသူများနှင့်ပတ်သက်၍ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံဘက်မှ ဆွေးနွေးမှုအပေါ် မြန်မာနိုင်ငံ၏ နှစ်နိုင်ငံကြား သဘောတူပြီးဖြစ်သည့် စိစစ်ရေးမူလေးချက်နှင့် စိစစ်ပြီးမှသာ လက်ခံမည်ဆိုသည့် ရပ်တည်ချက်နှင့် စိစစ်အတည်ပြုထားသူများအနေဖြင့် ၎င်းတို့၏ ဆန္ဒအလျောက်သာ ပြန်လာခြင်းဖြစ်ရမည်ဆိုသည့် ရပ်တည်ချက်များကို အခိုင်အမာထပ်လောင်းပြောကြားခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတက ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံတွင်ရှိနေသည့် မြန်မာနိုင်ငံမှ ထွက်ခွာလာသည်ဟု ဆိုသူများနှင့်ပတ်သက်၍ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံဘက်မှ ဆွေးနွေးမှုအပေါ် မြန်မာနိုင်ငံ၏ နှစ်နိုင်ငံကြား သဘောတူပြီးဖြစ်သည့် စိစစ်ရေးမူလေးချက်နှင့် စိစစ်ပြီးမှသာ လက်ခံမည်ဆိုသည့် ရပ်တည်ချက်နှင့် စိစစ်အတည်ပြုထားသူများအနေဖြင့် ၎င်းတို့၏ ဆန္ဒအလျောက်သာ ပြန်လာခြင်းဖြစ်ရမည်ဆိုသည့် ရပ်တည်ချက်များကို အခိုင်အမာထပ်လောင်းပြောကြား

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နိုင်ငံသမ္မတ မစ္စတာ အဗ္ဗဒူလာမစ်တို့ ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ရှေ့ဖို့မှ

ဖြစ်လာနိုင်တဲ့ အခွင့်အလမ်းတွေပေါ့။ ဒုတိယရင်းပြတကာတော့ တရုတ်နိုင်ငံကအဆိုပြုထားတဲ့ ၂၁ ရာစု ပိုးလမ်းမကြီးကိစ္စပါ။ ဒါတော့ တရုတ်နိုင်ငံကနေ ဗဟိုအာရှဒေသကို ဖြတ်ပြီးတော့ ဥရောပအထိ သွားတဲ့လမ်းပေါ့။ နောက်တစ်ခုက ၂၁ ရာစု ရေကြောင်းပိုးလမ်းမကြီးဖြစ်ပါတယ်။ မျက်စိထဲ မြင်အောင် ပြောပြရရင် ဥရောပမြေထဲပင်လယ်ကနေ စူးအက်တူးမြောင်းကို ဖြတ်မယ်။ ပြီးတော့ ပါရှန်ပင်လယ်ကွေ့ကနေ အိန္ဒိယသမုဒ္ဒရာကို ဖြတ်ပြီးတော့မှ တောင်တရုတ် ပင်လယ်အထိ သွားတဲ့လမ်းပေါ့။ အဲဒီလမ်းနှစ်ခုဖြစ်ပေါ်လာခဲ့ရင် မြန်မာနိုင်ငံက အရေးပါတဲ့ အခန်းကဏ္ဍကနေ ပါဝင်လာမယ်ဆိုတဲ့အကြောင်း ဖြစ်ပါတယ်။ ဆိုလိုတာက မြန်မာနိုင်ငံဟာ တောင်အာရှနဲ့ အရှေ့တောင်အာရှကြားမှာ မဟာဗျူဟာအရ အချက်အချာကျတဲ့နိုင်ငံဖြစ်ပါတယ်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးရဲထွဋ် မီဒီယာများအားဖြေကြားစဉ်။

ပြောရရင် မြန်မာနိုင်ငံဟာ ပေါင်းကူးတံတား ဖြစ်လာလိမ့်မယ်။ ဒီအခွင့်အလမ်းတွေကို ကျွန်တော်တို့ ရှင်းပြခဲ့တယ်။ နောက်ပြီး ဘေးထွက်အကျိုးရလဒ်အနေနဲ့ တရုတ်နိုင်ငံသမ္မတကြီးနဲ့ရော၊ ဝန်ကြီးချုပ်နဲ့ရော တွေ့ခဲ့တယ်။ နှစ်နိုင်ငံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမြှင့်တင်ဖို့ ကိစ္စတွေလည်း ဆွေးနွေးနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ အထူးသဖြင့် တရုတ်နိုင်ငံရဲ့ စီမံ

ချက်နှစ်ခုဖြစ်တဲ့ ပိုးလမ်းမကြီးစီမံချက်နှစ်ခုရယ်။ နောက်တစ်ခုက တရုတ်နိုင်ငံက အသစ်တည်ထောင်မယ့် အာရှအခြေခံအဆောက်အအုံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဘဏ် (AIIB) ပေါ့။ အဲဒီမှာ မြန်မာက ဦးဆောင်သူ၊ ကနဦး တည်ထောင်သူအဖြစ်နဲ့ လက်မှတ်ထိုးထားခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီကနေ ဘာတွေဖြစ်လာနိုင်သလဲဆိုတော့ တရုတ်နိုင်ငံက ပိုးလမ်းမ စီမံကိန်းနှစ်ခုအတွက် ဒေါ်လာ ဘီလီယံ ၄၀ မတည်မယ်။ နောက်ပြီးတော့ အခြေခံအဆောက်အအုံ ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်အတွက်လည်း မတည်မှာရှိပါတယ်။ အဲဒီနှစ်ခုကနေပြီးတော့မှ Connectivity လို့ခေါ်တဲ့ ပေါင်းစည်းဆက်သွယ်မှုကဏ္ဍတွေ လုပ်ဆောင်တဲ့အခါ မြန်မာနိုင်ငံအတွက် အများကြီးအကျိုးရှိနိုင်ပါတယ်။

ယင်းသို့ ဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်ခဲ့ရခြင်းအတွက် အာဆီယံ ဥက္ကဋ္ဌရာထူးကို လက်ခံရယူထားသည့် မြန်မာနိုင်ငံ အနေဖြင့် အာဆီယံ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် လုပ်ဆောင်နိုင်မည့် ကိစ္စရပ်များအပေါ်တွင်လည်း ၎င်းက အောက်ပါအတိုင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ “မြန်မာနိုင်ငံက အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌရာထူး ယူထားတဲ့အချိန်မှာ အာဆီယံနဲ့ တရုတ်ဆက်ဆံရေး ပိုပြီးကောင်းမွန်အောင်၊ နောက်တစ်ခါ အာဆီယံနဲ့ တရုတ်အကြားမှာ ရှိနေတဲ့ ဒေသဆိုင်ရာ ပြဿနာတွေပေါ့။ ဥပမာအားဖြင့် တောင်တရုတ်ပင်လယ်လို အရေးအခင်းမျိုးမှာ ပိုမိုကောင်းမွန်တဲ့ အဖြေရှာလို့ရအောင် မြန်မာနိုင်ငံက ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီခရီးစဉ်ကလည်း ထိပ်သီးအစည်းအဝေး အကြိုမှာ သွားခဲ့လို့ လာမယ့်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးမှာ ဒီပြဿနာတွေကို ချောမွေ့အောင် ကိုင်တွယ်ဖို့ အထောက်အကူပြုမယ်လို့ ယုံကြည်ပါတယ်။”

ရောက်ခဲ့ရခြင်းအပေါ် မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ဒေသတွင်းသာမက နိုင်ငံတကာနှင့် ပေါင်းစပ်ကာ ရရှိလာနိုင်မည့် အကျိုးကျေးဇူးများကိုလည်း အောက်ပါအတိုင်းအကျယ်တဝင့် ရှင်းလင်းဖြေကြားပေးခဲ့သည်။ “မြန်မာနိုင်ငံအနေနဲ့ မိမိတို့ မဟာဗျူဟာအရ အချက်အချာကျတဲ့ အနေအထားအပေါ် အကျိုးရှိအောင် အသုံးချနိုင်ဖို့အတွက် Connectivity လို့ခေါ်တဲ့ ပတ်ဝန်းကျင်နိုင်ငံတွေနဲ့ ဆက်သွယ်ဆက်ဆံမှု ပိုကောင်းဖို့လိုပါတယ်။ ဆက်သွယ်ဆက်ဆံမှု Connectivity လို့ပြောရင် အချက်သုံးချက်ပါတာတွေ့ရပါမယ်။ ပထမအချက်က ကျွန်တော်တို့အားလုံးသိပြီးဖြစ်တဲ့ အခြေခံအဆောက်အအုံပိုင်းပေါ့။ လမ်းတွေ၊ တံတားတွေ။ နောက်တစ်ခုက အင်စတီကျူးရှင်း (Institution) လို့ခေါ်တဲ့ ဘဏ်စနစ်တွေ၊ ကုန်သွယ်မှုစနစ်တွေ တစ်သားတည်းဖြစ်အောင် လုပ်တဲ့ကိစ္စ။

နောက်ဆုံး တစ်ခုကတော့ People to People ပေါ့။ ပြည်သူချင်း ဆက်ဆံရေးပေါ့။ ဆက်ဆံရေးကောင်းမှ မြန်မာနိုင်ငံဟာ ပတ်ဝန်းကျင်နိုင်ငံတွေမှာ ဈေးကွက်သစ်တွေ ရှာနိုင်မယ်။ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ပို့ကုန်တွေရမယ်။ မြန်မာနိုင်ငံမှာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတွေ ပိုများလာမယ်။ မြန်မာနိုင်ငံကလူတွေ အလုပ်အကိုင်အောင် အသုံးချနိုင်ဖို့အတွက် အဓိကအားဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံနဲ့ ပတ်ဝန်းကျင်ဒေသကြားမှာ ပေါင်းသင်းဆက်သွယ်မှုကို ပိုပြီးမြှင့်မားလာနိုင်စေမှာပါ။ အာဆီယံဒေသတစ်ခုတည်းမဟုတ်ဘဲ အေပက်နိုင်ငံတွေအတွက်ရော၊ ဗဟိုအာရှနိုင်ငံတွေကိုပါ သွားပြီးခြေလှမ်းချဲ့တဲ့ သဘောပါ။ ဆိုလိုတာကတော့ ဒီခရီးစဉ်ကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံမှာ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနဲ့ ပြည်သူတွေရဲ့ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် အများကြီး အထောက်အကူပြုမှာပါ။” (သတင်းစဉ်)

စာမျက်နှာ ၇ မှ

ပေါက်တူးဖြင့် ယာဉ်ကို အန္တရာယ်ပြုသည့်သဘောဖြင့် ချိန်ရွယ်ရမ်းခဲ့ကြောင်း၊ ယာဉ်တစ်စုံတစ်ရာဖြစ်ပွားပါက လူယက်ရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း နိုဝင်ဘာ ၇ ရက် Facebook လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာများတွင် ဖော်ပြပါရှိခဲ့သည်။ ဖော်ပြပါသတင်းနှင့် ပတ်သက်၍ နေပြည်တော်ရှိ အမြန်လမ်း ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးမှူး တပ်ဖွဲ့မှူးမှူး ရဲမှူးကြီးနေဝင်း ဦးစီး၍ အခင်းဖြစ်နေရာသို့ သွားရောက်ကွပ်ကဲခဲ့ပြီး အခင်းဖြစ်ရပ် မိုင်တိုင်တစ်ဝိုက်ကို ပိုက်စိပ်တိုက် ရှာဖွေရန်၊ ပြစ်မှုကျူးလွန်ရန် ဆောင်ရွက်သူများကို ဖော်ထုတ်အရေးယူဆောင်ရွက်နိုင်ရန်တို့ကို ရဲမှူးကျော်မျိုးမြင့် ဦးစီးအဖွဲ့၊ မြို့ချောင်းအမြန်လမ်းရဲစခန်းမှူးနှင့်အဖွဲ့ စသည်ဖြင့် အထူးအဖွဲ့များဖွဲ့စည်း၍ တရားခံဖော်ထုတ်ရမိရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ရန်ညွှန်ကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ အမြန်လမ်းရဲတပ်ဖွဲ့မှ အထူးဖွဲ့စည်းပေးထားသည့် အဖွဲ့များဖြင့် သတင်းရရှိသော နေရာတစ်ဝိုက်ကို ပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာများရှိ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ရပ်မိရပ်ဖများနှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပူးပေါင်း၍ ပိုက်စိပ်တိုက် လိုက်လံရှာဖွေခြင်း၊ စုံစမ်းခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ အခင်းဖြစ်ပွားသည့် ညနေ ၅ နာရီက မိုင်တိုင်အမှတ် (၉၉/၄) အနီး၌ ညွှန်ဝင်းပါ သုံးဦးမှာ အရက်မူး၍ အမြန်လမ်း၏ အနောက်ဘက်လမ်းအစပ်၌ ရပ်နေသည်ကို တွေ့ရှိရကြောင်း၊ ၎င်းတို့ သုံးဦးမှာ ကျောက်တံခါးမြို့နယ် ဆင်လေလုပ်ကျေးရွာအုပ်စုနေ ညွှန်ဝင်း၊ ကိုလင်းနှင့် ကရင် (ခ)ဝင်းထူးတို့ သုံးဦးဖြစ်ကြောင်း စုံစမ်းသိရှိရပြီးနောက် အမြန်လမ်းရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ညွှန်ဝင်း (၄၂နှစ်) ဆင်ဆိပ်ကလေး

ကျေးရွာ ကျောက်တံခါးမြို့နယ်နေသူကို မိုင်တိုင် (၉၉/၄) နှင့် (၉၉/၅) ကြား၊ လမ်း၏ အနောက်ဘက် တစ်မိုင်ခန့်အကွာရှိ လယ်တဲမှလည်းကောင်း၊ ကိုလင်း(၅၅နှစ်) ကျောက်ခဲကုန်းကျေးရွာ ကျောက်တံခါးမြို့နယ်နေသူကို အမြန်လမ်းအနောက်ဘက် နှစ်ဖာလုံခန့်အကွာရှိ လယ်တဲမှလည်းကောင်း ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့သဖြင့် ခေါ်ယူစစ်ဆေးခဲ့ရာ ၎င်းတို့မှာ အခင်းဖြစ်ပွားသည့်နေ့တွင် ညွှန်ဝင်း၏ လယ်တဲ၌စု၍ အရက်သောက်ကြကြောင်း၊ အရက်သောက်စဉ် ၎င်းတို့သုံးဦးနှင့်အတူ ဇော်မိုးထက်နှင့် အရှည်ကြီးဆိုသူတို့လည်း ပါဝင်ခဲ့ကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိရသည်။ အမှုနှင့်ပတ်သက်၍ အရက်ပိုင်းဖွဲ့သောက်ခဲ့သည့် ဇော်မိုးထက် (၂၀နှစ်)၊ ဆင်ဆိပ်ကလေးကျေးရွာ၊ ကျောက်တံခါးမြို့နယ် နေသူအား စစ်ဆေးခဲ့ရာ အခင်းဖြစ်ညနေ ၅ နာရီတွင် ညွှန်ဝင်း၊ ကိုလင်းနှင့် ကရင် (ခ) ဝင်းထူးတို့မှာ လယ်တဲမှ အရက်သောက်ပြီး အမြန်လမ်းဘက်သို့ထွက်သွားခဲ့ကြောင်း၊ ညွှန်ဝင်းသည် ပေါက်တူးကို ထမ်းယူသွားကြောင်း၊ ကရင်(ခ) ဝင်းထူးမှာ တီရပ်လက်တိုအင်္ကျီ အနီရောင်ကို ဝတ်ဆင်ထားကြောင်း၊ ညွှန်ဝင်းမှာ အင်္ကျီလက်ရှည်အဖြူရောင်ကို ဝတ်ဆင်ထားကြောင်း၊ မိုင်တိုင် (၉၉/၄) အနီးလမ်းလယ်ကျွန်းတွင် ရပ်နေခဲ့ကြောင်း သက်သေထွက်ဆိုချက်အရ သိရှိရပြီး Facebook သတင်းတွင် ရေးသားဖော်ပြသူ၏ ထွက်ဆိုချက်နှင့် ကိုက်ညီမှုရှိသည်ကို စစ်ဆေးတွေ့ရှိရသည်။ သို့ဖြစ်၍ အမြန်လမ်းမကြီးပေါ်တွင် သွားလာလျက်ရှိသော ခရီးသွားယာဉ်ငယ်များကို ပေါက်တူးဖြင့်ချိန်ရွယ်ပြီး အန္တရာယ်တစ်စုံတစ်ရာ ဖြစ်စေရန်နှင့် လူယက်မှုပြုလုပ်ရန်အတွက် ပြစ်မှုကို ကိုယ်ထိလက်ရောက်

ကျူးလွန်ခဲ့ခြင်းမရှိသော်လည်း အမြန်လမ်းမကြီးပေါ်တွင် သွားလာလျက်ရှိသော ခရီးသွားယာဉ်ငယ်များကို စိတ်အနှောင့်အယှက် ဖြစ်စေရန်အတွက်သော်လည်းကောင်း၊ အန္တရာယ်ဖြစ်စေရန် အတွက်သော်လည်းကောင်း၊ အရက်သေစာသောက်စားထားပြီး ပေါက်တူးဖြင့် ချိန်ရွယ်၍ ယာဉ်များကို နှောင့်ယှက်ခဲ့သည့် ညွှန်ဝင်းပါ သုံးဦးအား ဥပဒေအရ အရေးယူရန် မြို့ချောင်းအမြန်လမ်းရဲစခန်း (၁)၁၃/၂၀၁၄ ပြစ်မှုပုဒ်မ ၂၇၉-က အရ မှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်းနှင့် တရားခံညွှန်ဝင်းနှင့် ကိုလင်းတို့နှစ်ဦးကို ည ၇ နာရီ မိနစ် ၄၀အချိန်တွင် အမှုဖြင့် စစ်ဆေးဖမ်းဆီးပြီး ကျန်ရှိသော ကရင်(ခ) ဝင်းထူးအားဖမ်းဆီးရမိရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ရန်ကုန်-မန္တလေး အမြန်လမ်းမကြီးတွင် အမြန်လမ်းရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင် ၆၀၀ ဖြင့် အမြန်လမ်းရဲစခန်း ၁၅ ခု၊ အမြန်လမ်းရဲကင်း ၄၀၊ လှည့်ကင်းယာဉ်နှင့် အုပ်ချုပ်မှုယာဉ် ၅၀၊ မိသတ်ကား ၁၅ စီးတို့ဖြင့် ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းထိန်းသိမ်းခြင်း၊ လုံခြုံရေးတာဝန်များကို ၂၄ နာရီပတ်လုံး အဆိုင်းများခွဲ၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိခြင်း၊ ခရီးသွားပြည်သူများ ဒေသခံပြည်သူများ၏ ကြုံတွေ့ရသော အခက်အခဲများကို နေရာ၊ ညပါ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခြင်းများအပြင် ယခုကဲ့သို့ ခရီးသွားယာဉ်များအား နှောင့်ယှက်ခြင်း၊ အန္တရာယ်ပြုမှုခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်လာပါက အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ အမြန်လမ်းရဲစခန်းများသို့ သတင်းပေးတိုင်ကြားရန်နှင့် ပြစ်မှုကျူးလွန်သူများအားလည်း ထိရောက်ဟန့်တားသော ပြစ်ဒဏ်ရရှိရေး အရေးယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ အမြန်လမ်းရဲတပ်ဖွဲ့၏ Hot Line ဖုန်းနံပါတ်များဖြစ်သည့် ၀၉-၄၂၀၈၈၈၀၀ မှ ၀၉-၄၂၀၈၈၈၀၁ အထိ ဆက်သွယ်တိုင်ကြားနိုင်ကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်ထားရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကျူးလွန်ခဲ့ခြင်းမရှိသော်လည်း အမြန်လမ်းမကြီးပေါ်တွင် သွားလာလျက်ရှိသော ခရီးသွားယာဉ်ငယ်များကို စိတ်အနှောင့်အယှက် ဖြစ်စေရန်အတွက်သော်လည်းကောင်း၊ အန္တရာယ်ဖြစ်စေရန် အတွက်သော်လည်းကောင်း၊ အရက်သေစာသောက်စားထားပြီး ပေါက်တူးဖြင့် ချိန်ရွယ်၍ ယာဉ်များကို နှောင့်ယှက်ခဲ့သည့် ညွှန်ဝင်းပါ သုံးဦးအား ဥပဒေအရ အရေးယူရန် မြို့ချောင်းအမြန်လမ်းရဲစခန်း (၁)၁၃/၂၀၁၄ ပြစ်မှုပုဒ်မ ၂၇၉-က အရ မှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်းနှင့် တရားခံညွှန်ဝင်းနှင့် ကိုလင်းတို့နှစ်ဦးကို ည ၇ နာရီ မိနစ် ၄၀အချိန်တွင် အမှုဖြင့် စစ်ဆေးဖမ်းဆီးပြီး ကျန်ရှိသော ကရင်(ခ) ဝင်းထူးအားဖမ်းဆီးရမိရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ရန်ကုန်-မန္တလေး အမြန်လမ်းမကြီးတွင် အမြန်လမ်းရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင် ၆၀၀ ဖြင့် အမြန်လမ်းရဲစခန်း ၁၅ ခု၊ အမြန်လမ်းရဲကင်း ၄၀၊ လှည့်ကင်းယာဉ်နှင့် အုပ်ချုပ်မှုယာဉ် ၅၀၊ မိသတ်ကား ၁၅ စီးတို့ဖြင့် ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းထိန်းသိမ်းခြင်း၊ လုံခြုံရေးတာဝန်များကို ၂၄ နာရီပတ်လုံး အဆိုင်းများခွဲ၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိခြင်း၊ ခရီးသွားပြည်သူများ ဒေသခံပြည်သူများ၏ ကြုံတွေ့ရသော အခက်အခဲများကို နေရာ၊ ညပါ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခြင်းများအပြင် ယခုကဲ့သို့ ခရီးသွားယာဉ်များအား နှောင့်ယှက်ခြင်း၊ အန္တရာယ်ပြုမှုခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်လာပါက အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ အမြန်လမ်းရဲစခန်းများသို့ သတင်းပေးတိုင်ကြားရန်နှင့် ပြစ်မှုကျူးလွန်သူများအားလည်း ထိရောက်ဟန့်တားသော ပြစ်ဒဏ်ရရှိရေး အရေးယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ အမြန်လမ်းရဲတပ်ဖွဲ့၏ Hot Line ဖုန်းနံပါတ်များဖြစ်သည့် ၀၉-၄၂၀၈၈၈၀၀ မှ ၀၉-၄၂၀၈၈၈၀၁ အထိ ဆက်သွယ်တိုင်ကြားနိုင်ကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်ထားရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကျူးလွန်ခဲ့ခြင်းမရှိသော်လည်း အမြန်လမ်းမကြီးပေါ်တွင် သွားလာလျက်ရှိသော ခရီးသွားယာဉ်ငယ်များကို စိတ်အနှောင့်အယှက် ဖြစ်စေရန်အတွက်သော်လည်းကောင်း၊ အန္တရာယ်ဖြစ်စေရန် အတွက်သော်လည်းကောင်း၊ အရက်သေစာသောက်စားထားပြီး ပေါက်တူးဖြင့် ချိန်ရွယ်၍ ယာဉ်များကို နှောင့်ယှက်ခဲ့သည့် ညွှန်ဝင်းပါ သုံးဦးအား ဥပဒေအရ အရေးယူရန် မြို့ချောင်းအမြန်လမ်းရဲစခန်း (၁)၁၃/၂၀၁၄ ပြစ်မှုပုဒ်မ ၂၇၉-က အရ မှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်းနှင့် တရားခံညွှန်ဝင်းနှင့် ကိုလင်းတို့နှစ်ဦးကို ည ၇ နာရီ မိနစ် ၄၀အချိန်တွင် အမှုဖြင့် စစ်ဆေးဖမ်းဆီးပြီး ကျန်ရှိသော ကရင်(ခ) ဝင်းထူးအားဖမ်းဆီးရမိရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ရန်ကုန်-မန္တလေး အမြန်လမ်းမကြီးတွင် အမြန်လမ်းရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင် ၆၀၀ ဖြင့် အမြန်လမ်းရဲစခန်း ၁၅ ခု၊ အမြန်လမ်းရဲကင်း ၄၀၊ လှည့်ကင်းယာဉ်နှင့် အုပ်ချုပ်မှုယာဉ် ၅၀၊ မိသတ်ကား ၁၅ စီးတို့ဖြင့် ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းထိန်းသိမ်းခြင်း၊ လုံခြုံရေးတာဝန်များကို ၂၄ နာရီပတ်လုံး အဆိုင်းများခွဲ၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိခြင်း၊ ခရီးသွားပြည်သူများ ဒေသခံပြည်သူများ၏ ကြုံတွေ့ရသော အခက်အခဲများကို နေရာ၊ ညပါ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခြင်းများအပြင် ယခုကဲ့သို့ ခရီးသွားယာဉ်များအား နှောင့်ယှက်ခြင်း၊ အန္တရာယ်ပြုမှုခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်လာပါက အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ အမြန်လမ်းရဲစခန်းများသို့ သတင်းပေးတိုင်ကြားရန်နှင့် ပြစ်မှုကျူးလွန်သူများအားလည်း ထိရောက်ဟန့်တားသော ပြစ်ဒဏ်ရရှိရေး အရေးယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ အမြန်လမ်းရဲတပ်ဖွဲ့၏ Hot Line ဖုန်းနံပါတ်များဖြစ်သည့် ၀၉-၄၂၀၈၈၈၀၀ မှ ၀၉-၄၂၀၈၈၈၀၁ အထိ ဆက်သွယ်တိုင်ကြားနိုင်ကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်ထားရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကျူးလွန်ခဲ့ခြင်းမရှိသော်လည်း အမြန်လမ်းမကြီးပေါ်တွင် သွားလာလျက်ရှိသော ခရီးသွားယာဉ်ငယ်များကို စိတ်အနှောင့်အယှက် ဖြစ်စေရန်အတွက်သော်လည်းကောင်း၊ အန္တရာယ်ဖြစ်စေရန် အတွက်သော်လည်းကောင်း၊ အရက်သေစာသောက်စားထားပြီး ပေါက်တူးဖြင့် ချိန်ရွယ်၍ ယာဉ်များကို နှောင့်ယှက်ခဲ့သည့် ညွှန်ဝင်းပါ သုံးဦးအား ဥပဒေအရ အရေးယူရန် မြို့ချောင်းအမြန်လမ်းရဲစခန်း (၁)၁၃/၂၀၁၄ ပြစ်မှုပုဒ်မ ၂၇၉-က အရ မှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်းနှင့် တရားခံညွှန်ဝင်းနှင့် ကိုလင်းတို့နှစ်ဦးကို ည ၇ နာရီ မိနစ် ၄၀အချိန်တွင် အမှုဖြင့် စစ်ဆေးဖမ်းဆီးပြီး ကျန်ရှိသော ကရင်(ခ) ဝင်းထူးအားဖမ်းဆီးရမိရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ရန်ကုန်-မန္တလေး အမြန်လမ်းမကြီးတွင် အမြန်လမ်းရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင် ၆၀၀ ဖြင့် အမြန်လမ်းရဲစခန်း ၁၅ ခု၊ အမြန်လမ်းရဲကင်း ၄၀၊ လှည့်ကင်းယာဉ်နှင့် အုပ်ချုပ်မှုယာဉ် ၅၀၊ မိသတ်ကား ၁၅ စီးတို့ဖြင့် ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းထိန်းသိမ်းခြင်း၊ လုံခြုံရေးတာဝန်များကို ၂၄ နာရီပတ်လုံး အဆိုင်းများခွဲ၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိခြင်း၊ ခရီးသွားပြည်သူများ ဒေသခံပြည်သူများ၏ ကြုံတွေ့ရသော အခက်အခဲများကို နေရာ၊ ညပါ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခြင်းများအပြင် ယခုကဲ့သို့ ခရီးသွားယာဉ်များအား နှောင့်ယှက်ခြင်း၊ အန္တရာယ်ပြုမှုခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်လာပါက အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ အမြန်လမ်းရဲစခန်းများသို့ သတင်းပေးတိုင်ကြားရန်နှင့် ပြစ်မှုကျူးလွန်သူများအားလည်း ထိရောက်ဟန့်တားသော ပြစ်ဒဏ်ရရှိရေး အရေးယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ အမြန်လမ်းရဲတပ်ဖွဲ့၏ Hot Line ဖုန်းနံပါတ်များဖြစ်သည့် ၀၉-၄၂၀၈၈၈၀၀ မှ ၀၉-၄၂၀၈၈၈၀၁ အထိ ဆက်သွယ်တိုင်ကြားနိုင်ကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်ထားရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်ထွင်းသတင်း

**ကျေးဇူး**

ထိုသို့ ဆွေးနွေးရာတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် အာရှ-ပစိဖိတ်ဒေသတွင်း နိုင်ငံများအားလုံးနှင့် ဒေသတွင်းနေ ပြည်သူများအားလုံးကိုပါ အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေမည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း။

ဒေသဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံကွန်ရက်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုသည် ဒေသတွင်းနှင့် နိုင်ငံတကာရေးရာများကို ရရှိစေမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုအခါ အာရှတိုက်ရှိ နိုင်ငံအများစုသည် အာရှအဝေးပြေးလမ်းနှင့် အာရှဖြတ်ရထားလမ်းကွန်ရက်တို့ဖြင့် ချိတ်ဆက်ထားပြီးဖြစ်၍ ပင်လယ်ကမ်းခြေ နိုင်ငံများနှင့် ဖွံ့ဖြိုးဆဲကုန်သွယ်ရေး နိုင်ငံများသည်လည်း ပင်လယ်ရေကြောင်း ဝန်ဆောင်မှုများအသုံးပြုကာ ချိတ်ဆက်ထားပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း။

ထို့ကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် တောင်နှင့် အရှေ့တောင်အာရှ ဒေသနှစ်ခုလုံးအတွက် ကြီးမားသည့် အကျိုးရလဒ်များရှိစေမည် ထိရောက်သည့် ပေါင်းကူးတံတားအဖြစ်

ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံသည် ပိုမိုကောင်းမွန်သော လူနေမှုဘဝ ရရှိရေးဟူသည့် ပြည်သူ့အားလုံး၏ ဆန္ဒကို ဖြည့်ဆည်းနိုင်ရေးအတွက် ခေတ်မီ၍ ဒီမိုကရေစီနည်းလမ်းကျသော ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သည့် နိုင်ငံအဖြစ်ရောက်ရှိရန် ရည်မှန်းကာ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ အဆိုပါ ရည်မှန်းချက်နှင့်အညီ ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံထားရသည့် မိမိတို့ အစိုးရသည် နိုင်ငံတော်ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် စဉ်းစားနေပြီး စီးပွားရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဟူသည့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု (၄) ရပ်ကို အကောင်အထည်ဖော်လျက် ရှိပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ မဟာဗျူဟာကျ

သည့် ပထဝီဝင်အနေအထား၊ သီးနှံမျိုးစုံစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ရန်မျှတသည့် ရာသီဥတုအခြေအနေ၊ ကြီးမားသည့် ဈေးကွက်အရွယ်အစားနှင့် ထုတ်လုပ်မှုစွမ်းအားမြင့်မားပြီး သက်သာသည့် လုပ်သားအင်အားစုတို့က ပြည်ပရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကို အထူးတလယ် ဆွဲဆောင်လျက်ရှိမှုကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံသည် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအတွက် အာရှတွင် နောက်ဆုံး ပေါ်ပေါက်လာသည့် နယ်မြေသစ်အဖြစ် တင်စားပြောဆိုလျက် ရှိကြပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံသည် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန် တံခါးများဖွင့်လှစ်ထားပြီး နိုင်ငံမာသည့်ပဒေနှင့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းအသစ်များဖြင့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ ပြုလုပ်၍ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို ဖိတ်ခေါ်လျက် ရှိပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ လက်ရှိစီးပွားရေးအခြေအနေအထားသည် ယခင်နှစ်များထက် များစွာ အလားအလာကောင်းမွန်လာသည်ကို တွေ့မြင်ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိတို့အနေဖြင့် ပွင့်လင်းမြင်သာမှု၊ တာဝန်ခံမှုနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းမှုကို အလေးဂရုပြုသည့် မိတ်ဖက်ပြုမှုများတွင် မိမိတို့၏ အရင်းအမြစ်များကို အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထိုမူကိုအခြေခံပြီး မြန်မာနိုင်ငံသည် အာဆီယံ စီးပွားရေးအသိုက်အဝန်းမှတစ်ဆင့် အာဆီယံတစ်ခုတည်းသော ဈေးကွက်တွင် ပါဝင်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

စီးပွားရေး တစ်ရပ်လုံးအတွက် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု အစီအမံများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာတွင် ငွေကြေး

နှင့် အခွန်မူဝါဒများ၊ နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း၊ ကုန်သွယ်ရေး၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် စက်မှုဆိုင်ရာမူဝါဒများကို လျော်ညီစွာ ပြန်လည်သုံးသပ်ပြင်ဆင်မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဈေးကွက်စီးပွားရေးသည် မှန်ကန်သည့် လမ်းကြောင်းပေါ်သို့ ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်ပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် မိမိတို့၏ သဘာဝအရင်းအမြစ်များနှင့် မဟာဗျူဟာကျသည့် ပထဝီအနေအထားများကို ကောင်းမွန်စွာ အသုံးပြုရန် ရည်မှန်းချက်ဖြင့် ထားဝယ်၊ သီလဝါနှင့် ကျောက်ဖြူ အထူးစီးပွားရေးဇုန်သုံးခုကို စီမံကိန်းရေးဆွဲကာ ချမှတ်အကောင်အထည် ဖော်လျက်ရှိပါကြောင်း။

အဆိုပါ အထူးစီးပွားရေးဇုန် စီမံကိန်းများသည် ဒေသများ၏ ကဏ္ဍစုံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု မြှင့်တင်ရေး၊ ဒေသခံပြည်သူများ၏ လူနေမှုအဆင့်အတန်းမြှင့်တင်ရေး၊ ဒေသ၏ စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဖြစ်ထွန်းရေးတို့ကို ရည်ရွယ်ကာ ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါကြောင်း။

အာရှဒေသကို ပိုမိုကောင်းမွန်စွာ ပေါင်းစည်း ဆက်သွယ်ထားသည့်

ဒေသဖြစ်လာရေး တည်ဆောက်ရာတွင် စိန်ခေါ်မှုများစွာနှင့် တွေ့ကြုံနေရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယင်းတို့အနက် အဓိကစိန်ခေါ်မှုသည် အခြေခံအဆောက်အအုံ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတွင် ဘဏ္ဍာငွေကြေးလိုအပ်မှုနှင့် ထိန်းသိမ်းပြင်ဆင်မှုစရိတ် ကြီးမြင့်မှုတို့ပင် ဖြစ်ပါကြောင်း။

ထို့ကြောင့် အဆိုပါအခက်အခဲကို ဖြေရှင်းနိုင်ရန် တရုတ်နိုင်ငံက ဦးစီးဦးရွက်ပြုကာ အာရှအခြေခံအဆောက်အအုံ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဘဏ် (အေအိုင်အိုင်ဘီ) တည်ထောင်ရန် ကြိုးပမ်းမှုကိုမိမိတို့အနေဖြင့် ကြိုဆိုပါကြောင်း။

တရုတ်နိုင်ငံသည် ကမ္ဘာ့ဒုတိယ စီးပွားရေး အင်အားအကြီးဆုံးနိုင်ငံဖြစ်လာပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ တရုတ်နိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးသည် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လျက်ရှိပြီး ရလဒ်အနေဖြင့် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေး၏ ကြီးမားသည့် အစိတ်အပိုင်းတစ်ခု ဖြစ်လာပြီ ဖြစ်ပါကြောင်း။

တရုတ်နိုင်ငံ၏ စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် အောင်မြင်မှုများအတွက် မြန်မာနိုင်ငံက ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူပါကြောင်း၊ တရုတ် နိုင်ငံ၏ အဆိုပါ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုမှတစ်ဆင့်

အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများကိုပါ အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေမည်ဟုလည်း ယုံကြည်ပါကြောင်း။

ယခုနှစ် အေပက်စီးပွားရေးခေါင်းဆောင်များ ထိပ်သီးအစည်းအဝေး၏ ခေါင်းစဉ်ဖြစ်သည့် “အာရှ-ပစိဖိတ်ဒေသအတွက် မျှော်မှန်းချက်အသစ်-တီထွင်ဆန်းသစ်မှု၊ ဆက်သွယ်မှု၊ ပေါင်းစည်းမှု၊ သာယာဝပြောမှု” နှင့် ကိုက်ညီသည့် တရုတ်နိုင်ငံ၏ “တစ်ခုတည်းသော ရပ်ဝန်း၊ တစ်ခုတည်းသော လမ်းကြောင်း” ပဏာမမြေလမ်းသည် အာရှပစိဖိတ်ဒေသအတွင်းရှိ နိုင်ငံများ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအတွက် ပိုမိုကောင်းမွန်သည့် အခွင့်အလမ်းများ ဖော်ဆောင်ပေးမည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် “အေပက်အလွန်ဒေသ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အခွင့်အလမ်းများ” ထိပ်သီး အစုအဖွဲ့အလိုက်ဆွေးနွေးပွဲသို့ ပါဝင်ဆွေးနွေးပါရန် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတမစ္စတာရှီကျင့်ဖျင်၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ တက်ရောက်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။

(သတင်းစဉ်)

**“ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် မိမိတို့၏သဘာဝအရင်းအမြစ်များနှင့် မဟာဗျူဟာကျသည့် ပထဝီအနေအထားများကို ကောင်းမွန်စွာအသုံးပြုရန် ရည်မှန်းချက်ဖြင့် ထားဝယ်၊ သီလဝါနှင့် ကျောက်ဖြူ အထူးစီးပွားရေးဇုန်သုံးခုကို စီမံကိန်းရေးဆွဲကာ ချမှတ်အကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိ ”**



(၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများ နေပြည်တော်၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ စီစဉ်ပန်းအစိုင်း၌ အာဆီယံအထိမ်းအမှတ်ဆောင်ပုဒ်နှင့်အလံများ စိုက်ထူထားမှုကို တွေ့ရစေ့။  
ဓာတ်ပုံ - ဇင်ဦး (မြန်မာ့အလင်း)



ဆက်ရိုးကျအိမ်ရာစခန်းကို တွေ့ရစေ့။



တာဝန်ကျ ဆရာဝန်နှင့် ဆရာမများက ဒေသခံတိုင်းရင်းသားများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ကုသဆောင်ရွက်ပေးစေ့။

**စစ်တွေ နိုဝင်ဘာ ၉**

ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့ရှိ စက်ရုံစု(ဓာတ်ဆီတန်း)ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းတွင် ဒေသခံတိုင်းရင်းသား ရခိုင်ဒုက္ခသည်များ နေထိုင်ရန်အတွက် တည်ဆောက်ထားသည့် အိမ်ရာတန်းလျားအဆောက်အအုံ ၂၂ ခုရှိပြီး အိမ်ထောင်စု ၁၇၆ စုနေထိုင်လျက်ရှိသည်။ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု

အနေဖြင့် ရောဂါကြီးကြီးမားမားဖြစ်ပွားမှုမရှိဘဲ တစ်နှစ်အောက်ကလေးငယ် ၂၅ ဦး၊ ငါးနှစ်အောက် ကလေး ၁၉၈ ဦး၊ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင် ၁၂ ဦးရှိကြောင်း သိရသည်။

ထို့ပြင် ဒေသခံတိုင်းရင်းသား ရခိုင်ဒုက္ခသည်များအား နေရာချထားပေးသည့် ဆက်ရိုးကျအိမ်ရာစခန်းတွင် အိမ်ခြေ ၆၆၉ လုံးရှိပြီး အိမ်ထောင်စု

၆၃၀ စု နေထိုင်ကြသည်။ အဆိုပါ ဆက်ရိုးကျအိမ်ရာစခန်းသည် ယခင်က ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းအဖြစ်ဖွင့်လှစ်ထားရာမှ ယခုအခါ အိမ်ရာစခန်းအဖြစ် မြှင့်တင်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အိမ်ရာရှိ ဆေးပေးစခန်းတွင် တာဝန်ကျဆရာဝန် ဒေါက်တာကျော်စိုးလှိုင်နှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများက ဒေသခံတိုင်းရင်းသားများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးလျက်ရှိသည်။

သတင်းနှင့်ဓာတ်ပုံ - ဇေယျာ(မိုင်ရာ)

ပြည်တွင်းသတင်း

မွေးမြူရေးတိရစ္ဆာန်များ ပြုပြင်ပွဲ ကျင်းပပြီးစီး၊ လာရောက်ကြည့်ရှုသူများ ယမန်နေ့ထက်ပို၍ စည်ကား

သတင်း-တင်မောင်လွင် (မြန်မာ့အလင်း) တတ်ပုံ-မောင်လွင်(တပ်ကုန်း)

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ တပ်ကုန်းမြို့နယ် သပြေချောင်း ကျေးရွာအရှေ့ဘက် ရွှေမြို့မြစ်စိမ်း ရောင်မွေးမြူရေး ကျေးရွာ၌ နှစ်ရက်တာ ပြုလုပ်သည့်မွေးမြူရေး တိရစ္ဆာန်များပြုပြင်ပွဲ အခမ်း အနားကို ယနေ့ညနေတွင် ကျင်းပ ပြီးစီးခဲ့ရာ မွေးမြူရေး တိရစ္ဆာန်များ မြတ်နိုးတန်ဖိုးထားသည့် ကြည့်ရှုသူ ပရိသတ်များ ယမန်နေ့ထက်ပို၍ စည်ကားနေခဲ့သည်။



အပြား လာရောက်ကြည့်ရှုပွဲ (အကြီးတန်း) တွင် ပထမဆု ဒေသကြီး၊ တတိယဆုကို ဦးကျော် ကို ဦးဝင်းထွန်း(ဝိဇ္ဇာ) မန္တလေး ဆွေ (တိုင်းမင်းအောင်) နေပြည်တော် တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒုတိယဆုကို ဦးဌေး တို့က ရရှိခဲ့သည်။ ဝင်း (ကျောက်စိမ်း) မန္တလေးတိုင်း ဆက်လက်ပြီး နွားလှည်း

နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်မှ ၉ ရက်အထိ ကျင်းပသည့်အဆိုပါ မွေးမြူရေး တိရစ္ဆာန်များပြုပြင်ပွဲ အခမ်း အနားသို့ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေး တိုင်းဒေသကြီး၊ နေပြည်တော် ကောင်စီနှင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တို့မှ ပြုပြင်ပွဲဝင် ဝါသနာရှင်အများ

အကြွမောင်းပြင်ပွဲ(အငယ်တန်း) ပြင်ပွဲတွင် ပထမဆုကို ကိုဇော်ဦး (ဇော်ဂျီ) မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒုတိယဆုကို ကိုမျိုးသန့် (ဇော်မိုး လွင်) မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ တတိယဆုကို ကိုတင်ထွန်းဝင်း (ပြည်တော်) နေပြည်တော်တို့က ရရှိခဲ့ သည်။

နွားလှည်းဒုန်းမောင်းပြင်ပွဲတွင် ပထမဆုကို ဦးဝေအောင် (သျှမ်း သျှမ်းတောက်) မန္တလေးတိုင်းဒေသ ကြီး၊ ဒုတိယဆုကို ဦးမင်းဟန်တင့် (ပုခန်းပေဒါ) မန္တလေးတိုင်းဒေသ ကြီး၊ တတိယဆုကို ကိုဇော်သိန်းဦး (ပတ္တမြားတောသား) နေပြည်တော် တို့က ရရှိခဲ့သည်။

နွားပလာခြေမောင်းပြင်ပွဲတွင် ပထမဆုကို ကိုဇော်ထွန်း (ကျောက် တိုင်) မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒုတိယဆုကို ကိုတင်ဝင်း (တွေ့

မရွှေဂင်) မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ တတိယဆုကို ဦးမျိုးသန့် (ရွှေပြည် စိုး) မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးတို့က ရရှိခဲ့ကြသည်။

“ကျွန်တော်တို့နွားလှည်း ဒုန်း မောင်းပြင်ပွဲမှာ နွားအမည် သျှမ်း သျှမ်းတောက်နဲ့ ဝင်ရောက်ယှဉ် ပြိုင်တာ အခုလို ပထမရရှိတဲ့ အတွက် အလွန်ဝမ်းသာပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ မန္တလေးတိုင်းဒေသ ကြီးရဲ့ ဂုဏ်ကိုဆောင်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ လာရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရ တာခက်ခဲပင်ပန်းပေမယ့် အခုတော့ အပြန်လမ်းလှည့်ပါပြီ”ဟု အပြားပန်း များစွာဖြင့် နွားလှည်းဒုန်းမောင်း ပြင်ပွဲ (အငယ်တန်း)ပထမဆုရ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးမှ ကိုဝေအောင်၏ ဝမ်းသာအားရ ဖွယ်စကား သံကိုလည်း ကြားသိရသည်။

အထက်မြန်မာပြည် သတင်းစာဆရာအသင်း တရုတ်နိုင်ငံလေ့လာရေးခရီး သွားရောက်မည်

သီပေါ နိုဝင်ဘာ ၉

တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ တက်ဟုန်းပြည်နယ်၌ ကုန်သည်ကြီးများ အသင်း၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ မန္တလေးမြို့ အထက်မြန်မာပြည်သတင်းစာ ဆရာအသင်းမှ ဂုဏ်ထူးဆောင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိန်ဝင်းအောင် (ပြည်ထောင်စု မြန်မာနိုင်ငံတော်ဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ အငြိမ်းစားသံအမတ် ကြီး၊ ဥက္ကဋ္ဌမြန်မာတရုတ်ချစ်ကြည်ရေးအသင်း)၊ အသင်းဥက္ကဋ္ဌဦးဌေးအောင် တို့ဦးဆောင်၍ အသင်းဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများဖြစ်ကြသော ဦးစိုင်းသာလှိုင်(သီပေါ)၊ ဦးတင်လှိုင်(မိတ္ထီလာ)၊ ဦးမျိုးအောင် (မိုးညှင်း)၊ ဦးထွန်းထွန်းလှိုင်(ရေစကြို)၊ ဦးခင်မောင်ညို(ကောလင်း)၊ ဦးထွန်းခင်နှင့် အသင်းအတွင်းရေးမှူး ဦးစိုင်း၊ ဦးဝင်းမော်၊ အလုပ်အမှုဆောင်ဒေါ်ခင်ပိုင်(ရွှေဘို)၊ ဦးဝင်းအောင်(မိုးကောင်း)၊ ဦးတင်အောင်သွင် (Staff-Reporter, Ministry of Information, Mandalay Branch) တို့ပါဝင်သော အထက်မြန်မာပြည်သတင်းစာဆရာ များသည် နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက်တွင် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ယူနန် ပြည်နယ်၊ တက်ဟုန်းပြည်နယ်သို့လေ့လာရေးခရီး သွားရောက်ကြမည်ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။

ထို့အပြင် မူဆယ်၊ ရွှေလီနယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးမှ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဧပြီ ၁ ရက်မှ ဇူလိုင် ၂၅ ရက်အထိ လေးလတာကာလအတွင်း နှစ်နိုင်ငံကုန်သွယ် မှုအနေဖြင့် အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၁၀၀၀ အထိ ကောက်ခံရရှိခဲ့ပြီး နယ်စပ်ကုန်သွယ်မှုမြို့များ၏ ကုန်သွယ်မှု ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းရှိသည့် ကုန်သွယ်မှု အခြေအနေများ၊ ကြယ်ခေါင်ကျောက်မျက်စေး၊ ကျောက်စိမ်းစေးတွက်နှင့် ရွှေလီ၊ မန်စီ၊ ရင်ဂျယ်စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံများသို့ သုံးရက်ကြာ လေ့လာကြမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။



ပန်းတဦးတန်းအရက်တော်ဝတ်အသင်းကြီးမှ ရွှေစင်ရွှေသား တစ်ပိဿာ ၈၄ ကျပ်သား လှူဒါန်းမည်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၉

၁၂၉၄ ခုနှစ်မှစတင်၍ လေးဆူခတ်ပုံရွှေတိဂုံစေတီတော်မြတ်ကြီးသို့ နှစ်စဉ် ရွှေပြားသင်္ကန်းတော်များ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းလာခဲ့သော ကြည့်မြင် တိုင်မြို့နယ် ပန်းတဦးတန်းအရက်တော်ဝတ်အသင်းကြီးကကြီးမှူး၍ ယခုနှစ် (၇၃)ကြိမ်မြောက်အဖြစ် တစ်ပြားလျှင် အလေးချိန်သုံးကျပ်သားစီရှိ ရွှေပြား သင်္ကန်းတော် ၄၀ ပြား၊ တစ်ပြားလျှင် အလေးချိန်တစ်ကျပ်သားစီရှိ ရွှေပြား သင်္ကန်းတော် ၆၄ ပြား၊ ရွှေစင်ရွှေသားရွှေပြားသင်္ကန်းတော် တစ်ပိဿာ ၈၄ ကျပ်သား၊ တန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၀၀၄ သိန်း လှူဒါန်းမည်ဖြစ်သည်။

ရွှေပြားသင်္ကန်းတော်များကို ရွှေတိဂုံစေတီတော်မြတ်ကြီးသို့ မဆက် ကပ်မီ နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်များ သို့ လှည်းကောင်း၊ နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက်တွင် စမ်းချောင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်များသို့ လှည်းကောင်း၊ ဆင်ဖြူတော်အရပ်ကြီးများပေါ်တွင် ဗြဟ္မာ မင်းကြီးအရပ်များက ကိုင်ဆောင်ပူဇော်ဟန်ဖြင့် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ လှည့်လည်အပူဇော်ခံသွားမည်ဖြစ်သည်။ တင်ဝင်းလေး(ကြည့်မြင်တိုင်)



တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်ချက်မြင့်မားရေး ကြိုးစားဆောင်ရွက်

ဘော်လခဲ နိုဝင်ဘာ ၉ ကယားပြည်နယ် ဘော်လခဲခရိုင် ဘော်လခဲမြို့နယ်တွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေး ပွဲ အောင်ချက်မြင့်မားရေးအတွက် အထောက်အကူပြု စာရေးကိရိယာ နှင့် အာဟာရဖြစ် အစားအစာ များကူညီခြင်း၊ အလှူငွေများပေး အပ်ခြင်းကို နိုဝင်ဘာ ၇ ရက် ၂၃ နာရီက ဘော်လခဲမြို့နယ် အခြေခံ

ပညာအထက်တန်းကျောင်း စာဖတ် ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် ကယား ပြည်နယ် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ဝန်ကြီး ဦးချစ်လှက ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၇၄ ဦးအတွက် လိုအပ် သောစာရေးကိရိယာများ၊ အာဟာရ မုန့်နှင့်အလှူငွေများကို ပေးအပ်ခဲ့ သည်။

နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်က မန္တလေး ဘက်မှ စစ်ကိုင်းဘက်သို့ အပြန်လမ်း ယာဘက်ကပ်လျက်တွင် UD အမျိုး အစားကုန်တင်ယာဉ် 6B/... သည် ဘီးများကြောက်ကြွပြီး ယာဘက်သို့ တိမ်းစောင်းလျက် တွေ့ရစဉ်။ (အဆိုပါ ဖြစ်စဉ်၌ တစ်စုံတစ်ဦးမျှ ဒဏ်ရာမရရှိကြောင်း သိရသည်။) ကိုကိုနိုင်(မြင်းမူ)

လူကိုလူချင်း ကုန်ကူးမှု ပတ်ဝန်းကျင်တွင် ဂရုပြု

Advertisement for a legal firm: Win & Associates Legal Practitioner Group. Text includes: 'အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း', 'LL.B. WIPD (Switzerland)', 'အထက်တန်းကျောင်း'.

မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက်(ရန်ကုန်) မြို့နယ်သတင်းထောက်များ လူမှုကူညီရေးအဖွဲ့သို့ သန်လျင်မြို့နယ်သတင်းထောက် (သန်းဝင်း- သန်လျင်)၏ စီစဉ်မှုဖြင့် နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်က သန်လျင်မြို့ မြို့သစ် အလယ်ရပ်ကွက် သူရလမ်းအမှတ် (၆)နေ ဒေါ်ခင်သီတာ (တွဲဖက် အတွင်းရေးမှူး၊ ခရိုင်မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်မှု ကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့)က နေအိမ်တွင် အလှူငွေကျပ်တစ်သိန်းလှူဒါန်းရာ အဖွဲ့နာယကများ ဖြစ်သော ဦးမျိုးမြင့်(စာတည်း-ငြိမ်း)၊ ဦးကျော်မြင့်သန်း (လမ်းမတော်)နှင့် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းမောင်(ရန်ကင်း)တို့က လက်ခံယူပြီး ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာ ပြန်လည် ပေးအပ်ခဲ့စဉ်။ အောင်သန်း(မင်္ဂလာတောင်ညွန့်)



Advertisement for ASIA SUN GROUP. Text includes: 'ကုန်အမှတ်တံဆိပ်သတိပေးကြေညာချက်', 'ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ အမှတ် ၅၅/စီ၊ ASIA SUN GROUP COMPANY LIMITED', 'ASIA SUN GROUP', '၁၄၇၂၅/၂၀၁၄', 'အထက်ပါ AS ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားဖြင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ် ရေးလုပ်ငန်း (Trading)၊ ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းနှင့် လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများကို ရန်ကုန်မြို့နှင့်တကွ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံး၌ မိမိတို့စီးပွားရေးလုပ်ငန်းအလိုငှာ အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ပါ သည်။'.

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

# စစ်တွေမြို့ရှိ ဘင်္ဂါလီကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများတွင် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများ ပြုလုပ်ပေးလျက်ရှိ

စစ်တွေ နိုဝင်ဘာ ၉

ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့နယ် အနောက်စံပြကျေးရွာ (ဘာဆာရာ) တွင် ဖွင့်လှစ်ထားသည့် ဘင်္ဂါလီ ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းတွင် နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်က ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များ နှင့် ငါးနှစ်အောက်ကလေးများ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ဗဟုသုတများကို ပြည်နယ်ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနမှ ဒေါက်တာကျော်ဇင်ဦး နှင့်အဖွဲ့ ဟောပြောပညာပေးမှုများ

ပြုလုပ်ကြပြီး လိုအပ်သည့်ဆေးဝါး များ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့သည်။ ထို့ပြင် ကယ်ဆယ်ရေးစခန်း အချို့တွင် ဝမ်းရောဂါဖြစ်ပွားမှုများ ရှိနေ၍ မြို့နယ်ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာန၊ MHAA ၊ MERCY (Myanmar) ၊ IRC နှင့် WHOမှ တာဝန်ရှိသူများက ဘင်္ဂါလီဒုက္ခသည်များအား တစ်အိမ်တက်ဆင်း လိုက်လံစစ်ဆေးကာ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

အဆိုပါ ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းတွင် ဘင်္ဂါလီဒုက္ခသည် အိမ်ခြေ ၃၉၈ အိမ်ရှိပြီး ယခင်ရှိပြီးဖြစ်သည့် အနောက်စံပြ ကျေးရွာတွင် ကယ်ဆယ်ရေးစခန်း ထပ်မံဖွင့်လှစ် ခြင်းဖြစ်သည့်အတွက် စုစုပေါင်း အိမ်ခြေ ၆၁၅ အိမ်ရှိကြောင်း သိရ သည်။ သက္ကေပြင်ကျေးရွာတွင် ယခင် နေထိုင်လျက်ရှိသည့် ဘင်္ဂါလီများနှင့် ဘင်္ဂါလီဒုက္ခသည်စခန်းမှဘင်္ဂါလီများ



သက္ကေပြင်ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းရှိ ဆေးပေးခန်းတွင် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဆောင်ရွက်ပေးနေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။



သက္ကေပြင်ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းတွင် အေးချမ်းပျော်ရွှင်စွာဆော့ကစားနေကြသည့် ကလေးများအား တွေ့ရစဉ်။

အား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများ ၂၄ နာရီ ပြုလုပ်ပေးနိုင်ရန် ကျေးလက် ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ တစ်ခုကို တည်ဆောက်ပေးထား သည်။ အဆိုပါ ကျေးလက်ကျန်းမာ ရေးဌာနခွဲတွင် လက်ရှိ လူနာ ၁၁ ဦး တက်ရောက်ကုသလျက်ရှိပြီး လူနာအများစုမှာ ဝမ်းကိုက် ဝမ်းလျှောရောဂါဖြစ်ပွားခြင်း ဖြစ် ကြောင်း၊ သားဖွားခန်းပါ တွဲဖက် တည်ဆောက်ထားသည့် အတွက် လက်ရှိတွင် မွေးလူနာနှစ်ဦး တက် ရောက်လျက်ရှိကြောင်း တာဝန်ကျ ဆရာဝန် ဒေါက်တာသွင်ထူး၏

ပြောပြချက်အရ သိရသည်။ သက္ကေပြင်တွင် အဆိုပါ ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲအပြင် ဘင်္ဂါလီဒုက္ခသည်များအား အနီး ကပ် ပြုစုစောင့်ရှောက်မှုများ ပြုနိုင် ရန် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဆေးပေးခန်းတစ်ခု ထားရှိပေးထား သည်ကို တွေ့ရသည်။ သက္ကေပြင် ဘင်္ဂါလီဒုက္ခသည် စခန်းတွင် တဲတန်းလျား ရှစ်ခန်းတွဲ၁၂၃ဆောင် ဆောက်လုပ်ပေးထားပြီး အိမ် ထောင်စု ၅၄၂ စု နေထိုင်လျက်ရှိ သည်။ သက္ကေပြင်နှင့် မလှမ်းမကမ်း

ဘူးမေကျေးရွာအုပ်စုရှိ ဒါးပိုင်ရွာ တွင် ဖွင့်လှစ်ထားသည့် ဘင်္ဂါလီ ဒုက္ခသည် စခန်းတွင် ဒါးပိုင်ဆေးရုံ တစ်ခုကို ဖွင့်လှစ်ထားကာ ဘင်္ဂါလီ ဒုက္ခသည်များအား ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုများ ပြုလုပ်ပေးလျက် ရှိသည်။ စစ်တွေမြို့ရှိ ဘင်္ဂါလီအများစု သည် ဒါးပိုင်ရွာနှင့် သက္ကေပြင်ရွာတို့ တွင်နေထိုင်ကြပြီး ဒါးပိုင်ရွာအနီး ရှိသဲချောင်းရွာမှ သဲချောင်းဈေးသည် လည်း ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားမှု များဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရသည်။ **ယေျာ(မိုင်ရာ)**

**အနှစ်သက်ဆုံး အစားအစာများ တာရှည်လတ်ဆတ်စေဖို့**

**Samsung အသင့်ရှိနေပါပြီ**

**Samsung Food Showcase RH9000**  
 ယခင်နှစ် ခန့်ကတည်းက သင့်ရဲ့ ကျန်းမာရေးအတွက် အထောက်အကူပြုနေတဲ့  
 ကျွန်ုပ်တို့၏ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများကို ပုံစံပြုပြင်ထိန်းသိမ်းထားပါ။ ဝိုင်းကင်းမွန်သော ထုတ်လုပ်မှုကြောင့်  
 Discover how at [www.facebook.com/SamsungMyanmar](http://www.facebook.com/SamsungMyanmar)

**SAMSUNG**

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

မြန်မာ့ကဏန်းဈေးနှုန်းပြင်လာ၍ ကဏန်းရောင်းဝယ်သူတို့ ဝင်ငွေကောင်း



ဈေးကွက်အား ကျယ်ပြန့်နိုင်မာစွာ ရရှိထားမှုအပေါ် ထိုင်းနိုင်ငံနှင့် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံတွေက ဈေးကွက် ဝင်လူနေသော်လည်း မြန်မာ့ကဏန်း ဇာအရည်အသွေးကို မမီသည့်အတွက် မြန်မာ့ကဏန်း ဈေးကွက်ကောင်းနေ ဆဲဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာ့ကဏန်း တရုတ်ပြည်ဈေး ကွက် အဓိကဟုဆိုရသော်လည်း ပြည်တွင်းဟိုတယ်ကြီးများနှင့် စား သောက်ဆိုင်ကြီးတို့က နိုင်ငံတကာ ချက်ပြုတ်နည်းပညာတို့ဖြင့် စတင် ရောင်းချနေသည့်အတွက် ကဏန်းလို အပ်ချက် ဆက်လက်မြင့်မားနေဦး မည်ဟု ကျွမ်းကျင်သူများက သုံးသပ် ပြောဆိုနေကြသည်။

ရန်ကုန်မြို့ တော်ဝန်ဖလား တင်းနပ်ပြိုင်ပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၉ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အငွေမကြိမ် မြောက် ရန်ကုန်မြို့တော်ဝန်ဖလား တင်းနပ်ပြိုင်ပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား ကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၈ နာရီ က ရန်ကုန်မြို့ မင်္ဂလာတောင်ညွန့် မြို့နယ်ရှိ သိမ်ဖြူတင်းနပ်ကွင်း မိုးလုံလေလုံ အားကစားပြိုင်ပွဲရုံ၌ ကျင်းပသည်။

မြို့တော်ဝန် ဦးလှမြင့်က အဖွင့် အမှာစကားပြောကြားပြီး ပြိုင်ပွဲကို ဖွင့်ပေးကာ ပြိုင်ပွဲဝင်အားကစား သမားများအား လိုက်လံနှုတ်ဆက် သည်။ ယင်းနောက် အထက (၂) လသာမှ ကျောင်းသူလေးများက ဘင်ခရာနှင့် ပန်းဖွားအကတို့ဖြင့် သရုပ်ပြ ဧည့်ခံဖော်ဖြေကြသည်။ ထို့နောက် ဖွင့်ပွဲနေ့တွင် သတ်မှတ် ထားသောပြိုင်ပွဲများကို စတင် ကျင်းပရာ ပွဲစဉ်ပေါင်း ၃၄ ပွဲ ကျင်းပ

ပြီးစီးသည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အငွေမကြိမ် မြောက် ရန်ကုန်မြို့တော်ဝန်ဖလား တင်းနပ်ပြိုင်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် မှ ၁၄ ရက်အထိ နေ့စဉ် နံနက် ၉ နာရီမှ စတင်၍ ယင်းတင်းနပ်ကွင်း ၌ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပြီး တင်းနပ် အားကစားဝါသနာရှင်များ လာ ရောက် ကြည့်ရှုအားပေးနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

(မြန်မာ့အလင်း)

မင်္ဂလာညွှန်ပွဲ ကျေးဇူးတင်လွှာ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်နေ
ဦးခင်မောင်ရီ (ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး-မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း)-ဒေါ်ဗုဇွာကိုတို့၏ သားတပည့်
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကလေးဝမြို့နေ ဦးဆန်း-(ဒေါ်ရင်)တို့၏သား
မောင်ဝင်းဆန်းနိုင် B.Sc (Maths;)
သစ်အုပ်ကြီး-တောင်ငူ(တောင်) သစ်ထုတ်ရေးဒေသ
နှင့်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်နေ
ဦးထိန်လင်း-ဒေါ်မေမြင့်ရီတို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသမီး
မမိုးသော်တာလင်း B.Sc (Engg;) (IT) Q
Director-Myanmar Beans and Timber Trading Co.,Ltd.
Manager-Shri Krishna Int'l Pte.,Ltd.
တို့၏ ၇-၁၁-၂၀၁၄ရက်တွင် ဒဂုံပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၌ ကျင်းပခဲ့သော မင်္ဂလာဦးဆွမ်းကျွေးပွဲနှင့် မင်္ဂလာမေ့ကုန်းတင်
လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲ၊ ၉-၁၁-၂၀၁၄ရက်တွင် ကရင်ကုန်းတော် (ဥတ္တရခန်းမ)၌ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော မင်္ဂလာညွှန်ပွဲ
အခမ်းအနားသို့ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးကြပါသော ဂုဏ်သရေရှိသူကြီးမင်းများ၊ အဘက်ဘက်မှ မိုင်းဝန်းကူညီကြသော မိတ်ဆွေ
သင်္ဂဟများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။
နစ်ဖက်သောမိဘများနှင့်
မောင်ဝင်းဆန်းနိုင်-မမိုးသော်တာလင်း

မင်္ဂလာဆုမွန်ကောင်း
၉-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော ကိုဝင်းဆန်းနိုင်နှင့် မမိုး
သော်တာလင်းတို့၏ မင်္ဂလာရက်မြတ်မှည့် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင်
တစ်ယောက်ကိုတစ်ယောက် နားလည်မှုအပြည့်နှင့် ဘဝကို ပျော်ရွှင်စွာလျှောက်လှမ်း
နိုင်ပါစေ-
ကိုကို- ကိုရာစာလင်း (Project Manage.DELIMAX Pte Ltd, Spore)-
မအေးသီရိထွန်း (Account Executive,S'pore)
မောင်လေး-ဒေါက်တာအာစာနည်လင်း (Community Health Supervisor-
IOM)

ပျောက်ဆုံးခြင်း
ဒေါ်ကြူကြူဝင်း ၁၂/မရက(နိုင်)
၀၁၁၈၅၈၈၈ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် ပျောက်
ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြား
ပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၃၂၅၀
သွေးသည် အသက်

Table with 6 columns: News/Category, Day, Page, and Price. Includes sections for 'Max/ Newday' and 'နိုင်ငံတကာသုံးငွေကြေးပေါက်ဈေး'.

ဆောင်းဖိုးရွာသွန်းမှုကြောင့် ဆောင်းသီးနှံစိုက်တောင်သူများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်း

ဆိပ်ဖြူ နိုဝင်ဘာ ၉ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဆိပ်ဖြူမြို့ နယ်သည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ မိုးနည်း ရပ်ဝန်းဒေသဖြစ်ပြီး မိုးရွာသွန်းမှု နည်းပါးကာ ဒေသခံတောင်သူများမှာ စိုက်ပျိုးရေးကို အဓိကထား အသက် မွေးလျက်ရှိပြီး ယခုနှစ်မိုးတွင်း ကာလတွင် မိုးရွာသွန်းမှုနည်းပါးခဲ့ပြီး မိုးသီးနှံ စိုက်တောင်သူများ စိုက်ပျိုး ရေးအောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းမှု နည်းပါး ခဲ့ပြီး ဆောင်းသီးနှံကို ကိုင်း၊ ကျွန်း

ပြတ် တွင် ကြက်သွန်နီ၊ မြေပဲ၊ ကုလား ပဲများကို အဓိကထား စိုက်ပျိုးကြ သည်။ အဆိုပါ ကျွန်းမြေများတွင် ယခုနှစ် မြစ်ရေဝင်ရောက်မှုမရှိခြင်း၊ မိုးရွာသွန်းမှု နည်းပါးခြင်းတို့ကြောင့် ဆောင်းသီးနှံကို စိုက်ပျိုးရာတွင် ရေ သွင်းစိုက်ပျိုးမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ရကြောင်း နိုဝင်ဘာ ၅ ရက်နှင့် ၆ ရက်များတွင် မိုးရေချိန် ၁ ဒသမ ၄၅ လက်မ ရွာ သွန်းခဲ့ခြင်းကြောင့် တောင်သူများ အနေဖြင့် စိုက်ပျိုးမှုအတွက် အထူး

ဝမ်းမြောက်လျက်ရှိရာ စိုက်ပျိုးမှု အနေဖြင့် ၇၅ ရာခိုင်နှုန်း အောင်မြင် ဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိပြီး အဆိုပါ မိုးရွာ သွန်းမှုကြောင့် ဆောင်းသီးနှံစိုက် တောင်သူများတွင်မဟုတ်ဘဲ စာရင်း ငှားလိုက်သူများ၊ ထွန်ရှင်းအငှား လိုက်သူများပါ စီးပွားရေးတွင်ခြေ ကိုက်၍ မိသားစုဝင်ငွေရရှိလျက်ရှိ ကြောင်း တောင်သူတစ်ဦးက ပြော ကြားသိရသည်။

စိုးလင်းနိုင်(iprd)

Golden Myanmar Airlines Public Co.,Ltd.(GMA) Vacancy Announcement
Commercial Department
Chief Commercial Officer Female/Male (1)Post
GMA's preferred low-cost airline, delivering the lowest air fares with the highest consumer value, to price sensitive consumers looking to recruit a Chief Commercial Officer based in Yangon, Myanmar
Job Description and Duties
Responsible for setting-up and managing Pricing, Yield Management, Scheduling, Advertising, PR, Sales, Reservations, Promotion, distribution, market strategies, GSA Management, planning, forecasting, and all related activities and Responsibility of P & L.
Reporting to: The president/CEO
Qualifications
CCO plays an important role in the overall success of the company; therefore the following qualifications and experiences are required:
- University Degree
- A minimum of 10 years of progressive hands-on experience in the airline industry,
- A minimum of 5 years management experience
- In-depth knowledge of the various functional aspects of a airline commercial department
Requirement
Ideal candidate should be familiar with Myanmar Aviation and Passenger/ Route profiles
Knowledge of designing and improving relevant airline-related commercial processes
Previous experience in a start-up phase would be of advantage
Self starter, should have proven ability to plan and accomplish commercial tasks
Myanmar Local Candidate is more preferable
Requested foreign Languages: English: proficiency level in four skills
Personal and relationship competences:
Effective interpersonal, coaching, consulting and project management skills
Strong organizational skills and attention to detail. Company offers a competitive compensation package plus transportation and other benefits according to GMA Staff handbook policy.
Line of Communication: Directly report to CEO
All interested and qualified candidates are invited to submit applications with
- Cover Letter explaining how education,skills and experience meet the requirement for the applied position
- Detailed and complete curriculum vitae with two passport size photos
- Copy of NRC card, Labor Registration copy
- Certificate of graduation, copy of License, census copy, recommendation from Township & Police
Kindly indicate on the back of the envelope:sender's name, address and contact telephone number, and at the bottom left hand corner on the front of the envelope, mark you're applying position.
All application must be received not later than 25 November 2014 at 5:00 PM at GMA office address below; 3rd Floor, Saya San Plaza, Corner of New University Avenue and Saya San Road, Bahan Township, Yangon. Phone:+951401484, 09-8604035, 37-38 (Ext:123 & 128).

နိုင်ငံတကာအစားအစာနှင့် ကြော်ငြာ

ဘရာဇီး၊ ဟော်လန်၊ အာဂျင်တီးနားတို့ရဲ့ ခြေစမ်းပွဲတွေလာပြီ

ဒီတစ်ပတ်ကြားရက်ဖြစ်တဲ့ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်မှာတော့ စိတ်ဝင်စားစရာကောင်းတဲ့ နိုင်ငံတကာခြေစမ်းပွဲတွေကို ကစားဖို့ရှိနေပါတယ်။ ရင်ခွန်စရာအားပေးရမယ့်ပွဲကတော့ ဟော်လန်နဲ့ မက္ကဆီကို၊ တူရကီနဲ့ဘရာဇီး၊ ပြင်သစ်နဲ့ အယ်လ်ဘေးနီးယားတို့ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ကမ္ဘာ့ထိပ်တန်း အသင်းတွေရဲ့ စွမ်းဆောင်မှုဟာ ပရိသတ်တွေ မျှော်လင့် သလိုအဆင့်ရှိ မရှိဆိုတာ အကဲဖြတ်ခွင့်တော့ ရဦးမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ဟော်လန်နှင့် မက္ကဆီကို

ဟော်လန်နဲ့ နောက်ဆုံးသုံးပွဲဆုံခဲ့တာကြည့်ရင် မက္က ဆီကိုတို့ နိုင်ပွဲမရခဲ့ပါဘူး။ ဟော်လန်ဟာ ကမ္ဘာ့ဖလား ပွဲပြီးကတည်းက နိုင်ငံတကာခြေစမ်းပွဲတွေမှာ ရလဒ်တည် ငြိမ်မှု မရှိသေးပါဘူး။ မက္ကဆီကိုတို့ကလည်း ကစားနည်း စနစ်တွေပြောင်းလဲကျင့်သုံးနေပြီး ပွဲတိုင်းရလဒ်ကောင်း ရုန်းကန်နေရတဲ့ အသင်းဖြစ်တာမို့ ဟော်လန်ကွင်းမှာ အနိုင်ဆိုတာ မျှော်လင့်လို့မရသေးတဲ့ အနေအထားပါပဲ။

တူရကီနှင့် ဘရာဇီး

တူရကီဟာ ဘရာဇီးနဲ့ဆုံတိုင်း ခြေရည်တူကစားပြီး တွန်းအားပေးနိုင်ခဲ့တာမျိုးပါပဲ။ ဒီနှစ်သင်းရဲ့နောက်ဆုံး တွေ့ဆုံမှုရလဒ်ကိုကြည့်ရင် ဘရာဇီးတို့ နိုင်ပွဲတစ်ပွဲမှ မရခဲ့တာသက်သေပြနေပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ၂၀၁၄ ကမ္ဘာ့ ဖလားပွဲအပြီးမှာ ဘရာဇီးဟာ အီကွေဒေါ၊ အာဂျင်တီး နား၊ ဂျပန်တို့နဲ့ ခြေစမ်းပွဲကစားတဲ့အခါ ပွဲတိုင်းနိုင်ထားပါ တယ်။ အထူးသဖြင့် ဝိုးသွင်းခြေမြူးနေတဲ့ ဘရာဇီးတိုက်စစ်

ကြောင့် ဘရာဇီးတို့အောင်ပွဲခံနေဦးမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

အာဂျင်တီးနားနှင့် ခရီးအေးရှား

ခရီးအေးရှားဟာ အရင်ကတော့ အာဂျင်တီးနားကို အနိုင်ရော၊ သရေရလဒ်တွေပါ ပုံဖော်ကစားနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် လက်ရှိအနေအထားမှာတော့ အာဂျင်တီးနား တို့က ကမ္ဘာ့ဖလားပွဲအပြီးမှာ ဂျာမနီကို လေးဂိုး-နှစ်ဂိုး အနိုင်ကစားထားတဲ့ ခြေစမ်းပွဲရလဒ်ကြောင့် ခရီးအေးရှား တို့ မျှော်လင့်ချက်ထားလို့ မရနိုင်တဲ့ပွဲပါပဲ။

နော်ဝေနှင့် အက်စ်တိုးနီးယား

နော်ဝေဟာ အက်စ်တိုးနီးယားနဲ့ဆုံခဲ့တဲ့ နောက်ဆုံး သုံးပွဲရလဒ်ကိုကြည့်ရင် နှုံးပွဲမရှိခဲ့ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် ခက် ခက်ခဲခဲကျော်ဖြတ်ခဲ့ရတာမျိုးဖြစ်ပါတယ်။ နော်ဝေရဲ့ လက်ရှိခြေစွမ်းပိုင်းကိုကြည့်ရင် အီတလီကိုခြေစမ်းပွဲမှာ နှုံးခဲ့ပေမယ့် မော်လ်တာနဲ့ ဘူလ်ဂေးရီးယားတို့ကိုအနိုင်ကစား ထားပါတယ်။ အခုပွဲဟာနော်ဝေကွင်းမှာ ကစားရမှာမို့ အက်စ်တိုးနီးယားတို့ အရှုံးရလဒ်ပိုက်ပြီး အိမ်ပြန်ရမှာပါ။

ဘယ်လ်ဂျီယံနှင့် အိုက်စလန်

မြန်နှုန်းမြင့်ကစားပြီး ပြိုင်ဘက်တွေကို ခြိမ်းခြောက် နိုင်တဲ့ ဘယ်လ်ဂျီယံလူငယ်ကစားသမားတွေကြောင့် အိုက် စလန်ခက်ခဲစွာရင်ဆိုင်ရပါလိမ့်မယ်။ ဘယ်လ်ဂျီယံဟာ အိုက်စလန်ကို နိုင်ပွဲရအောင် အိမ်ကွင်းမှာအားထုတ်နိုင်ပြီး စွမ်းဆောင်ရည်မြင့်မားတဲ့ ဘယ်လ်ဂျီယံလူငယ်တွေရဲ့ ကြိုးစားမှုကိုအသိအမှတ်ပြုရမယ့်ပွဲဖြစ်ပါတယ်။

မိုးမြင့်လင်းလက်

စီရိန်ယဒ်နိုနှင့်ဂါရက်ဘေးလ် ဂိုးများအပြိုင်သွင်း



စပိန်လာလီဂိုပွဲစဉ် (၁၁) အဖြစ် စနေနေ့ညပိုင်းက ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ ရာ ရိုးရဲမက်ဒရစ်က အိမ်ကွင်း၌ ငယ် လီကာနိုအသင်းကို ငါးဂိုး-တစ်ဂိုး

ဖြင့် အနိုင်ရပြီး ဇယားထိပ်ကို ဦး ဆောင်ခဲ့သည်။ ယင်းပွဲတွင် စီရိန်ယ ဒ်နိုက ယခုနှစ်စပိန်လာလီဂိုအဖြစ် ၁၀ ဂိုးမြောက်သွင်းယူခဲ့ပြီး ဒဏ်ရာ

မှပြန်လည် ကောင်းမွန်လာသော ဂါရက်ဘေးလ်ကလည်း တစ်ဂိုးသွင်း ယူခဲ့သည်။ ရိုးရဲမက်ဒရစ်၏ အဓိက ပြိုင်ဘက် ဘာစီလိုနာက အယ်လ်မေး ရိုးယားကွင်း၌ နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ယူကာ ရိုးရဲမက်ဒရစ်နောက်မှ ကပ်လိုက်လာသည်။ ဘာစီလိုနာ အတွက် ဒုတိယပိုင်းဂိုးများကို လူစား ဝင်ကစားသူ ဆွာရက်ဇ်က ဖန်တီး ပေးခဲ့သည်။ အယ်မေးရိုးယားက ၃၇ မိနစ်တွင် ဦးဆောင်ဂိုး သွင်းယူ နိုင်ခဲ့သော်လည်း နေမာက ဘာစီ လိုနာအတွက် ချေပဂိုး သွင်းပြီး အယ်လ်ဘာက အနိုင်ဂိုး သွင်းယူခဲ့ သည်။ ကောင်းမြတ်သူ-စုစည်းသည်

နိုဝင်ဘာ ၈/၉ ဂိုးရလဒ်များ

Table with 3 columns: Team, Score, and Result. Lists matches like လန်ဒန် ၁-၂ ဘော်ဒိုး, ဘတ်စ်တီယာ ၂-၀ မောင့်ပယ်လီယာ, etc.

ဥရောပထိပ်တန်းလိဂ် ငါးလိဂ် ဂိုးအများဆုံးစာရင်း

Table with 4 columns: Rank, Player Name, Goals, and Team. Lists top scorers like ၁။ စီရော်နယ်ဒို (၈၀ဂိုး), ၂။ အဂူရီ (၆၃ဂိုး), etc.

မန်ယူနိုင်သော်လည်း မန်စီးတီးရုန်းကန်ခဲ့

ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ် (၁၁) အဖြစ် စနေနေ့ညပိုင်းက ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ မန်ယူက ခရစ္စတယ်ပဲလစ်ကို လူစားဝင်ကစားသူ မာတာ၏ တစ်လုံးတည်း သောဂိုးဖြင့်နိုင်ပြီး ဇယားနံပါတ် (၆)နေရာသို့တက်လာသည်။ ဆောက် သစ်တန်က အိမ်ကွင်း၌ လူစားဝင်ကစားသူ ရှိန်းလောင်း၏ သွင်းဂိုးနှစ်ဂိုး ဖြင့် လက်စတာအသင်းကိုအနိုင်ယူခဲ့သည်။ လက်စတာစီးတီးအသင်းမှာ လွန်ခဲ့သည့်ခြောက်ပွဲအတွင်း တစ်ပွဲမှအနိုင်မရဘဲရှိသည်။ အင်ဒီကာရိုးလ် ပြန်လည်ပါဝင်လာသော ဝက်စ်ဟမ်းအသင်းက ဗီလာကို ဂိုးမပေးဘဲ ဟန့် တားထားနိုင်ခဲ့သည်။ သို့သော်လည်း စက်တင်ဘာ ၁၃ ရက်နောက်ပိုင်း အက် စတွန်ဗီလာက ထိုက်တန်သောအဝေးကွင်းရမှတ်တစ်မှတ် စုဆောင်းနိုင်ခဲ့ သည်။ ချန်ပီယံမန်စီးတီးက ကျူးပီအာကို နောက်မှလိုက်ပြီး ချေပဂိုးများသွင်း ယူပြီး တစ်ဖက်နှစ်ဂိုးစီဖြင့် သရေပွဲဖြစ်ခဲ့ရသည်။ မန်စီးတီးအတွက် ချေပဂိုး နှစ်ဂိုးစလုံးကို တိုက်စစ်မှူးအဂူရီက သွင်းယူပေးနိုင်ခဲ့သည်။ ဇယားထိပ်ဆုံး ရောက် ချယ်လ်ဆီးက လီဗာပူးကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ကစားရာတွင် ဒီ ယေဂိုကော်စတာက ယခုနှစ်ရာသီအတွက် ၁၀ ဂိုးမြောက်သွင်းယူခဲ့သည်။

Advertisement for Myanmar B2B Management Magazine. Includes text: 'Myanmar B2B Management Magazine', 'တာဝန်ယူသောအမျိုးသမီး', 'နိုင်ငံတကာလထုတ် မျက်ဖြူ', and contact information.

Advertisement for Golden Star. Text: 'GOLDEN STAR ကျိုက်ထီးရိုး (ချေပ) ရောဂါသေ (ချေပ) ငွေဆောင် (ဆေးကြော) Ph-209200, 430480, 544383'

Advertisement for Ruby. Text: 'RUBY 519100 09-51-77212, 536100'

Advertisement for Tin Ohnmar Tun & Tin Thiri Aung. Text: 'ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံ(တောင်ပိုင်း) မြို့နယ်၊မြေတိုင်းရပ်ကွက်(၁၀၇)မြေကွက် အမှတ် (၉၂၈/က)အလျား၂၀xအနံ ၆၀ပေ ရရှိသူ အမည်ပေါက် ဒေါ်ဖြူထွန်း စာချုပ် အဆင့်ဆင့်ဝယ်ယူသူ ဦးဒါးယားကျန်း(ဘ) ဦးရစ်မသော ၇/ကတခ(၅)၀၀၀၉၅၅ တို့မှ မြေချပါမစ် စာရင်းသွင်းခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ကန်ကွက်ရန်ရှိပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ စတင်ရက်အတွင်း ဤဦးစီးဌာနသို့ သက်ဆိုင်ရာ စာရွက်စာတမ်းအထောက် အထားမှရင်းများတင်ပြ၍ ကန်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည် အထိ ကန်ကွက်ခြင်းမရှိပါက မြေချပါမစ် အား စာရင်းသွင်းဆောင်ရွက်ရန် ဆက်လက် လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။' Includes name 'မြေယာရုံးခွဲ(၁) မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန'.

Advertisement for Myanmar B2B Management Magazine. Text: 'ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်တရားရုံး ၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် (၆၂/၂၀၁၄) ဦးသိန်းမြင့် နှင့် ဦးဝေလွင် တရားလို တရားပြိုင် မန္တလေးမြို့၊ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်၊ ၁၇x၁၈ လမ်းကြား၊ ၈၈ လမ်းတွင် နေထိုင်သူ ဦးဝေလွင်(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။ သင့်အပေါ်၌ တရားလို ဦးသိန်းမြင့်က ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ကြေညာစာချုပ် အမှတ် ၄၁၅၇/၉၇အရ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း မြက်ဟကြေညာပေးစေလိုမှု စွဲဆိုချက်ရှိ သည်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေး ကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့် အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်သက်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၇ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၁၁ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀ နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေ ရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့ သည့်ရက်တွင် သင်မလာမရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြ အမှီပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလွှာ တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။ ၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၃ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (ပြည်ပြီးဆွေ) ဒုတိယမြို့နယ်တရားသူကြီး(၁) ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်တရားရုံး'

PATENT CAUTION NOTICE SMARTFLEX INNOVATION PTE. LTD. ELECTRONIC DEVICE HAVING A CHIP AND METHOD FOR MANUFACTURING BY COILS (Patent Title) Myanmar Registration Number. 49877/2014. The following is the abstract of the invention: The invention relates to an electronic device (1) having a chip comprising at least one flexible supporting film (3) in which the top surface has a top contact pad (5) and in which the bottom surface has at least one bottom contact pad (7), each contact pad being interconnected (4) through the supporting film (3) in an interconnection region (41) such that at least one bottom contact pad (7) is connected to the top contact pad (5), the bottom contact pad or pads (7) intersecting the perimeter designed to be occupied by at least one electronic chip (6, 10) connected using flip chip technology to each bottom contact pad (7) and the bottom contact pad or pads (7) being offset relative to the area opposite the top contact pad (5). A thick film (9) provided with at least one cavity (8) is attached to at least one portion of the surface of the supporting film (3). The invention also relates to the method and machine for manufacturing device (1). Any unauthorized use, infringements or fraudulent intentions of the above patent will be dealt with according to law. Tin Ohnmar Tun & Tin Thiri Aung The Law Chambers Ph: 0973150632 tin.ohnmar@tinohnmartun.com (For Amica Law LLC, Singapore) Dated: 10 November 2014

ကြော်ငြာ



# LIVE THE GOLDEN CITY LIFE

739 Square Feet To 1,516 Square Feet  
GOLDEN CITY Phase II Launching Soon

Enhancing The Magnificence Of GOLDEN CITY

- Unrivaled Views
- Impressive Layouts
- Enhanced Facilities
- Value Added Services



Hotline: +95(0)1-8605111 +95(0)1-8605222

Project Address: Yankin Road, CMA Old Building, Yankin Township, Yangon- Myanmar

Developer: Golden Land Real Estate Development Co., Ltd. Website: [www.gredcl.com](http://www.gredcl.com)



ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

ကျောက်တော်မြို့နယ်နေ ပြည်သူများသောက်သုံးရေဖူလုံစွာရရှိတော့မည်



အမေးအရေး-အေးကို(သတင်းစဉ်)
ဓာတ်ပုံ - ရဲကျော်သူ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၉
ရခိုင်ပြည်နယ် ကျောက်တော်မြို့နယ်သည် မိုးများရေရှားသော ဒေသတစ်ခုဖြစ်သဖြင့် မိုးရာသီတွင် ရွာသွန်းခဲ့သော မိုးရေများကို ရေလှောင်တံခါးဆည်း ကန်တို့ဖြင့် သိုလှောင်ထိန်းသိမ်းပြီး သောက်သုံးရေပေးဝေရသည်။ သို့ဖြစ်၍ ရှောက်ချောင်း ရေလှောင်တံခါးမရှိသည့် ကျောက်တော်မြို့နယ်နေ ပြည်သူများသောက်သုံးရေ ဖူလုံစွာရရှိရေးအတွက် လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနမှ အထူးသီးသန့်ရန်ပုံငွေနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရရန်ပုံငွေတို့ဖြင့် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေခြင်းဖြစ်သည်။

ကျောက်တော်မြို့နယ် ရှောက်ချောင်းကျေးရွာ၏ အနောက်မြောက်ဘက်(၁) မိုင်ခန့်အကွာ ပိတောက်ချောင်းပေါ်တွင် တည်ရှိသည်။ အဆိုပါစီမံကိန်းကို ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ခုနှစ်မှ စတင်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ပြီးစီးမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မှုများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန တည်ဆောက်ရေး(၉)မှ ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ဦးဗိုလ်ဗိုလ်ကျော်က ရှောက်ချောင်းရေလှောင်တံခါးမရှိသည့် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရာတွင် အဓိကပါဝင်သော လုပ်ငန်းကဏ္ဍများမှာ အကြိုတည်ဆောက်ခြင်း၊ တံတည်ဆောက်ခြင်း၊ ရေထုတ်ပြန်တည်ဆောက်ခြင်း၊ ရေပိုလွှဲတည်ဆောက်ခြင်း၊ ရေပိုက်လိုင်းသွယ်တန်းခြင်းတို့ ဖြစ်ကြောင်း။ အကြိုတည်ဆောက်ခြင်း လုပ်ငန်းများကို ၂၀၁၄ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလမှ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ရာနှုန်းပြည့်ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပြီ ဖြစ်ကြောင်း။ တံတည်ဆောက်ခြင်း လုပ်ငန်းတွင် ဘူမိဗေဒစမ်းသပ်ချက်အရ အောက်ခံမြေသားမှာ သဲကြောလွှာ

နှင့် ရွှံ့မြေလွှာတို့ ပေါင်းစပ်ထားသော ရွှံ့စေးမြေဖြစ်၍ ခံနိုင်အားမရရှိသောကြောင့် အောက်ခံမြေလွှာဖယ်ရှားခြင်းနှင့်ရေစိမ့်ဝင်မှုကို ကာကွယ်နိုင်ရန်အတွက် Steel Sheet Pile ပေ၂၀ခန့် ရိုက်သွင်းခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း။ တံတည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း မြေကြီးလုပ်ငန်းတွင် ၂၇ ရာခိုင်နှုန်းဆောင်ရွက်ပြီးစီးပြီဖြစ်ကြောင်း၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်မတ်လတွင်ပြီးစီးရန်လျာထားကြောင်း ရေထုတ်ပြန် တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းမြေကြီးလုပ်ငန်းတွင် ၈၉ ရာခိုင်နှုန်း၊ ရေပိုလွှဲတည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း မြေကြီးလုပ်ငန်းတွင် ၈၄ ရာခိုင်နှုန်း၊ ကွန်ကရစ်လုပ်ငန်းတွင် ၄၆ ရာခိုင်နှုန်းဆောင်ရွက်ပြီးစီးပြီဖြစ်သည်။ ယခုပွင့်လင်းရာသီတွင် လုပ်ငန်းများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ကျန်ရှိသောလုပ်ငန်းများကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလတွင်ပြီးစီးရန် လျာထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ပြောကြားသည်။ “ရေပိုက်လိုင်းများ သွယ်တန်းရန်အတွက်လည်း ဒေသခံတောင်သူများ၊ မြို့မိမြို့ဖများ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် ညှိနှိုင်းပြီးစီးပြီဖြစ်၍

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ တတိယပတ်မှစ၍ ပိုက်လိုင်းသွယ်တန်းခြင်းလုပ်ငန်းများကို စတင်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်၍ လုပ်ငန်းများပြီးစီးရန် အလေးထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။ ရေလှောင်တံခါးမှ သိုလှောင်ထားသောရေကို ကျောက်တော်မြို့သို့ ရေပေးဝေရန် ၄ ဒဿမ ၄ မိုင်ခန့်ရှိသည့် ရေပိုက်လိုင်းကို သွယ်တန်းတည်ဆောက်မည်ဖြစ်၍ ကျောက်တော်မြို့၏ လက်ရှိလူဦးရေနှင့် နောင်အနှစ် ၃၀ တွင် တိုးပွားလာမည့် လူဦးရေအတွက်ကိုပါ မျှော်မှန်းပြီး အချင်း ၁၈ရီသည့် ပိုက်လိုင်းကို သွယ်တန်းမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ရှောက်ချောင်းရေလှောင်တံခါးကို တည်ဆောက်ပေးခြင်းဖြင့် ကျောက်တော်မြို့ရှိ ပြည်သူများအတွက် သောက်သုံးရေကို လုံလောက်စွာ ပေးဝေနိုင်ရုံမျှမက တံခါးစဉ်တိုးတက်လာသော ဒေသခံလူဦးရေအတွက် စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ ကျန်းမာရေးစသည်ဖြင့် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို အထောက်အကူပြုနိုင်မည့် စီမံကိန်းဖြစ်ကြောင်း တင်ပြလိုက်ပါသည်။

ဒါရိုက်တာကြည်စိုးထွန်း စာကြည့်တိုက်အစီအစဉ်မှ စာပေဟောပြောပွဲများ ရွှေဘိုမြို့နယ်တွင် ကျင်းပ

ရွှေဘိုမြို့၏ နှစ်(၁၀၀)ပြည့် စုပေါင်းမဟာဘုံကထိန်ပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ဒါရိုက်တာအကယ်ဒမီကြည်စိုးထွန်း စာကြည့်တိုက်အစီအစဉ်မှ စာပေဟောပြောပွဲများကို ကျင်းပရာ နိုဝင်ဘာ ၃ ရက် မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် အောင်ချမ်းသာရွာသစ်နှင့် ထနောင်းဝင်းကျေးရွာ၊ နိုဝင်ဘာ ၄ ရက် T.W.S ဦးတင်ဝင်းကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းနှင့် ဇီးကုန်းလေးကျေးရွာ၊ နိုဝင်ဘာ ၅ ရက်၌ ပန်းတောင်းကျေးရွာ ကြည်စိုးထွန်းစာကြည့်တိုက်တို့၌ ကျင်းပသည်။ အဆိုပါအစီအစဉ်အရ ဒါရိုက်တာ အကယ်ဒမီကြည်စိုးထွန်းက “ဘဝတန်ဖိုး” ခေါင်းစဉ်၊ စာပေပညာရှင်များဖြစ်ကြသည့် ဒေါက်တာထွန်းလွင် (မိုး၊ ဇလဗေဒ)က “ပျောက်ဆုံးနေသောရတနာ” ခေါင်းစဉ်၊ ဦးကိုကိုထွေး (လူမှုထူးချွန်ပထမဆင့်) တော်ဝင်မိသားစု ကုမ္ပဏီလီမိတက်က “တိုးတက်အောင်မြင်ရေးနည်းလမ်းများ” ခေါင်းစဉ်၊ ဒေါက်တာထွန်းဝင်း(စိုက်ပျိုးရေး)က “အနာဂတ်အတွက် သေချာရေရာသော စိုက်ပျိုးရေးကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းတည်ဆောက်ရေး” ခေါင်းစဉ်တို့ဖြင့် ဟောပြောခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (၁၅၀)

မိုးကောင်း၌ မိုးစပါးစံကွက် ရိတ်သိမ်းပွဲကျင်းပ

မိုးကောင်း နိုဝင်ဘာ ၉
မိုးညှင်းခရိုင် မိုးကောင်းမြို့နယ် မြေစာရင်းဦးစီးဌာနက ကြီးမှူး၍ မိုးစပါးစံကွက် ရိတ်သိမ်းပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၅ ရက် နံနက်က ကျွန်းတောအုပ်စုကြာအင်းကွင်း ဦးပိုင်အမှတ်(၁၃)ရှိ တောင်သူဦးသန်းဝင်းပိုင် လယ်မြေဧရိယာ ၂၄ ဧက၌ကျင်းပရာ ခရိုင်မြေစာရင်းဦးစီးဌာနမှူး ဦးဇော်လွင်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသက်နောင်ဖြူ၊ မြို့နယ်မြေစာရင်းဦးစီးဌာနမှူး ဦးစိုးမင်းနိုင်နှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ တက်ရောက်ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ပေးကြပြီး ဆင်းစကရီ ၃ စပါးမျိုးတစ်ကေလျှင် အစို ၁၂၄ တင်းနှုန်းထွက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ဝင်းအောင်

ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်

မကွေး နိုဝင်ဘာ ၉
ကျေးလက်နေပြည်သူများ လူနေမှုဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ကျေးလက်သောက်သုံးရေရရှိရေး၊ ကျေးရွာမီးလင်းရေး၊ ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်းများ အသစ်ဖောက်လုပ်ခြင်းနှင့် လမ်းများအဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ အလေးထားအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ငမဲမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် လက်တူးတွင်းတူးဖော်ခြင်းသုံးခု၊ ရေပိုက်သွယ်တန်းခြင်းနှင့် ဂါလန် ၅၀၀၀ ဆံ့ ရေကန်တည်ဆောက်ခြင်းနှစ်ခု၊ မြေသားမိုးရေလှောင်ကန်တူးဖော်ခြင်းတစ်ခု၊ အိုးမြေတွင်း-ဇီးတောနှင့် ပေါင်းကလေး-အောင်ပင်လယ်လမ်း Box Culvert ဆောက်လုပ်ခြင်း၊ ကျေးလက်မီးလင်းရေးအတွက် ကျေးရွာနှစ်ရွာတွင် ဆိုလာမီးတပ်ဆင်ခြင်း စသည်လုပ်ငန်းများကို ကျေးရွာကိုးရွာတွင် ကုမ္ပဏီသုံးခုဖြင့် စတင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ သန်းနိုင်ဦး(ငမဲ)

ဂျူသီးနဲ့ ရောင်းချရန် လေလံခေါ်ယူခြင်း
စက်မှုသီးနှံဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန၊ ရာသီသီးနှံနှင့် ကော်ဖီပညာပေးရေးနှင့် နည်းပညာ ဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနခွဲလက်အောက်ရှိ ချောင်းဦးမြို့နယ်၊ ပေါက်အင်းစိုက်ကွင်းတွင် ဂျူသီးနဲ့ (၁၂၃၂၀)တင်းအား မျက်မြင်အခြေ အနေအတိုင်း လေလံခေါ်ယူရောင်းချမည်ဖြစ်ပါ၍ ဝယ်ယူလိုသူများသည် အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ အပ်ပါသည်။
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါဖွင့်မည့်နေ့ရက် - ၁၉-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)
အချိန် - မွန်းလွဲ ၁၄:၀၀နာရီ
နေရာ - ရာသီသီးနှံနှင့် ကော်ဖီပညာပေးရေးနှင့် နည်းပညာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနခွဲ ပေါက်အင်းစိုက်ကွင်း၊ ချောင်းဦးမြို့
စုံစမ်းနိုင်သည့်ဖုန်းနံပါတ်များ - ၀၇၁-၄၅၁၉၇၊ ၀၉-၂၀၄၄၀၉၄၀၉-၃၃၃၉၉၄၆
ရောင်းချရေးအဖွဲ့ စက်မှုဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ကယားပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်ရုံး
တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းအတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ ကယားပြည်နယ် ဥပဒေချုပ်ရုံး၊ လွိုင်ကော်မြို့၏ ဂရုန်အမည်ပေါက်မြေတွင် အောက်ပါတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန် တရားဝင်အသိအမှတ်ပြု လိုင်စင်ရလုပ်ငန်းရှင်များမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။
၂။ တည်နေရာ - လုပ်ငန်း - လေးခန်းတွဲနှစ်ထပ် (၈ ယူနစ်ပါ) အဆောက်အအုံတစ်လုံး ပေ (၁၀၇x၃၂)၊ (ရေသန့်၊ လျှပ်စစ်အပါအဝင်)
၃။ တင်ဒါလျှောက်လွှာပို့မည့်ရက် အချိန် - ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့) ၁၆:၃၀ နာရီ
၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါရွေးချယ်မည့်ရက် အချိန် - ၁-၁၂-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီ
၅။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါနှင့်စပ်လျဉ်းသော လိုအပ်သည့် စည်းကမ်းချက်များ၊ အသေးစိတ်အချက်အလက်များနှင့် တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံများကို ကယားပြည်နယ် ဥပဒေချုပ်ရုံးတွင် ၁-၁၁-၂၀၁၄ ရက်မှစ၍ အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များဖြင့် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ ကယားပြည်နယ် ဥပဒေချုပ်ရုံး ဖုန်း-၀၈၃-၂၁၁၁၊ ၀၈၃-၂၃၀၇၄

ရောင်းရန် NISSAN VENETTE
ဂျုန်အော်ရီဂျင်နယ် ၁.၃၊ ဓာတ်ဆီ 5A/..... အနာသက်တမ်း19 နှစ်
ဖယ်ရီသင့်၊ ဈေးနှုန်း ညှိနှိုင်း ဖုန်း-၀၉-၅၁၆၅၈၉၅
ကားရောင်းမည် ကိုရီးယားကြောင် Express
ပွဲစားမလို၊ သိန်း ၂၇၀။
ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၅၄၂၀၊ ၀၉-၂၅၄၅၆၄၀

ဝယ်ယူလိုသည်
လုပ်ငန်းခွင်တွင် အသုံးပြုရန်အတွက် Elite Internet Line မြေအောက်ကြိုးဖြစ်သည်။ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ သံလွင်လမ်း၊ ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၃၁၅၇၀၊ ၀၉-၄၂၀၂၅၇၉၄ တို့သို့တိုက်ရိုက် ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ သပြေကုန်းရပ်ကွက်၊ ၁၂၃လမ်း၊ တိုက်အမှတ် ၁၁၀၊ အကျယ်အဝန်း(၁၅၆x၇၅)မီတာရှိ နှစ်ခန်းတွဲ၊ မြောက်ထပ်တိုက်၏ ပထမထပ် (ညာဘက်တိုက်ခန်း)ရေ၊ မီးစုံ အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား တရားဝင်ပိုင်ဆိုင် ရောင်းချခွင့်ရှိသူ ဒေါ်ထားထားမှ ၁၂/မဂလာ(နိုင်)ဝဂ္ဂလီ၂၄၀၀မှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကန်ကွက်လိုသူများရှိပါက နိုင်မာသော အထောက်အထားများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့၏ထံသို့ ဤကြော်ငြာစာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန်ကွက်မှုမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းအများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်ခင်အေးမြင့် ဒေါ်ဝင်းသဇင်ဦး ဒေါ်ညိုမာ
(စဉ်-၇၃၅၈) (စဉ်-၃၁၀၀၃) (စဉ်-၃၅၇၆)
LL.B.,LL.M,D.B.L LL.B.,D.B.L,C.B.M LL.B
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ
အမှတ်((G-1)-ကန်တော်ကလေးလမ်း၊ အောင်ဆန်းကွင်းမြောက်ဘက်တန်း၊
မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၆၀၄၇၊ ၃၉၄၀၈၀

အမြန်ရောင်းမည်
Suzuki R+,2009
၃၀/၆--
အသုံးပြုပြီးသော ကွန်ပျူတာပစ္စည်းနှင့် လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများရောင်းရန် ရှိသည်။
စုံစမ်းရန် (ရုံးချိန်အတွင်း)
ဖုန်း-၀၁-၈၅၅၁၂၆၄၀၁-၈၅၅၀၈၂၀ တို့သို့ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၃၂ယ/၅၂၀၆၉ Honda Wave NE-100K ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမျိုးဝင်းတင် ၁၀/သဖရ(နိုင်)၀၆၆၉၄၅က(ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ပြည်နယ်ဦးစီးမှူးရုံး (မော်လမြိုင်မြို့)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၂၆ယ/၇၄၄၉ ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအုန်းတင် ၁၀/ပမန(နိုင်)၁၁၃၅၄၂ က(ကမ-၃)ပျောက်မိတ္တူလျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်းအောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(သထုံ)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၂၄ယ/၈၉၅၅၈ Honda Wave 125C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစောကြည်မောင် ၃/ဘအန(နိုင်)၀၆၁၉၆၅က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ပြည်နယ်ဦးစီးမှူးရုံး (မော်လမြိုင်မြို့)



ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

မိုးစပါးရိတ်သိမ်းချိန် လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန်နိုးဆော်ချက်

- ၁။ ယခုအခါမိုးစပါးများ စတင်ရိတ်သိမ်းလျက်ရှိပါသည်။ အချိန်အခါမဲ့ မိုးရွာသွန်းမှုများကြောင့် ရိတ်သိမ်းဆဲစပါးများ လေလွင့်ဆုံးရှုံးမှု မဖြစ်စေရေးအတွက် အောက်ပါလုပ်ငန်းများကို လိုက်နာဆောင်ရွက် ကြရပါမည်။
- ၂။ စပါးလေလွင့်မှုသက်သာစေရန် မောင်းညှိချိန်တွင် ရိတ်သိမ်းပါ။
- ၃။ ရိတ်သိမ်းရာတွင် နေသောသောနေ့၌ ရိတ်သိမ်းပါ။ မိုးရွာသွန်းပါက ရိတ်သိမ်းမှုရပ်နားထားပါ။
- ၄။ ရင့်မှည့်ပြီးစပါးခင်းများ မိုးရွာသွန်းခြင်း၊ လေတိုက်ခြင်းတို့ကြောင့် ယိုဝှက်မှုဖြစ်ပေါ်လာပါက ယင်းစပါးခင်းများကို အောင်ရေအမြန်ဆုံး ထုတ်ပေးပြီး ဦးစွာရိတ်သိမ်းပါ။
- ၅။ ရိတ်သိမ်းစက်၊ ခြေလှေ့စက်၊ ရိတ်သိမ်းခြေလှေ့စက်၊ အခြောက်ခံ စက်များ သုံးစွဲနိုင်ရေးအတွက် ကိုယ်ပိုင်(သို့မဟုတ်) ငှားရမ်းရရှိမည့် စက်စွမ်းအားများရရှိရေးကို ကြိုတင်ဆောင်ရွက်ထားပါ။
- ၆။ စက်ကိရိယာများ၊ ကောက်ရိတ်လုပ်သားများ၊ လွယ်ကူစွာ ဝင်ရောက် ရိတ်သိမ်းနိုင်ရေးအတွက် စပါးရိတ်သိမ်းချိန်မတိုင်မီ သိတင်းနှစ်ပတ် ခန့် ကြိုတင်၍ အောင်ရေထုတ်ပေးထားပါ။
- ၇။ အချိန်တိုအတွင်း ရိတ်သိမ်းခြေလှေ့မှု ပြီးစီးရန် ရိတ်သိမ်း၊ ခြေလှေ့ စက်များ (Combined Harvester) အသုံးပြု၍ တလင်းပျောက် စနစ်ဖြင့် ရိတ်သိမ်းပါ။
- ၈။ စက်ကိရိယာအခက်အခဲကြောင့် လူလုပ်အားဖြင့် ဆောင်ရွက်ရပါက တစ်ကွက်ချင်းကို အပြီးရိတ်သိမ်းပြီး ချက်ချင်းခြေလှေ့ပါ။ တစ်ကွက် ပြီးမှ နောက်တစ်ကွက်ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပါ။
- ၉။ မိမိကျေးရွာအလိုက် ကောက်ရိတ်လုပ်သားများဖြင့် ရိတ်သိမ်းရလျှင် စပါးရင့်မှည့်မှုအလိုက် အလှည့်ကျရိတ်သိမ်းခြေလှေ့ခြင်းကို ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပါ။
- ၁၀။ ချက်ချင်းမခြေလှေ့နိုင်သည့် ကောက်လှိုင်းထုံးများကို ကန်သင်းပေါ် တွင် စုပုံထားရှိခြင်းမပြုပါနှင့်။ တလင်းသို့ အမြန်ဆုံးသယ်ယူ၍ စနစ် တကျစုပုံထားရပါမည်။ မိုးရေလျော့ကျမှု လွယ်ကူစေရန် တစ်ဖက်စောင်း နှိပ်ပုံစံဖြင့် စုပုံပါ။
- ၁၁။ မခြေလှေ့မီ မိုးရွာပါက စုပုံထားသော ကောက်လှိုင်းပုံကို မိုးရေလုံ အောင် ဖုံးအုပ်ထားပါ။
- ၁၂။ စုပုံထားသော ကောက်လှိုင်းပုံများကို နေသောချိန်တွင် အမြန်ဆုံး ခြေလှေ့ပါ။
- ၁၃။ ခြေလှေ့ပြီး စပါးများကို အစိုဓာတ် ၁၄ ရာခိုင်နှုန်းရရှိသည်အထိ အခြောက်ခံစက်အသုံးပြု၍ (သို့မဟုတ်) နေလှန်း၍ အခြောက်ခံပါ။
- ၁၄။ ခြောက်သွေ့ပြီးစပါးများကို အမိုးအကာအောက်သို့ ရွှေ့ပြောင်း သို့လှောင်ပါ။
- ၁၅။ မိုးစပါးများရိတ်သိမ်းချိန်တွင် လေလွင့်ဆုံးရှုံးမှုများ သက်သာစေရန် အတွက် အထက်ပါလုပ်ငန်းစဉ်များကို တောင်သူလယ်သမားများ အားလုံးစနစ်တကျ အပြည့်အဝလိုက်နာဆောင်ရွက်ကြပါရန်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများကလည်း ပူးပေါင်းကူညီဆောင် ရွက်ပေးနိုင်ကြပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။
- ၁၆။ အကူအညီလိုအပ်ပါက တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနနှင့် စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနရုံးများသို့ ဆက် သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။

လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန

မုန်ပင်ဆည်ကျေးရွာတွင် တစ်ပိုင်တစ်နိုင် သနပ်ခါးပင်စိုက်ပျိုးခြင်းလုပ်ငန်းကို အိမ်တိုင်းလုပ်ကိုင်ခြင်းဖြင့် တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ ဝင်ငွေရရှိ

မိတ္ထီလာ နိုဝင်ဘာ ၉

မိတ္ထီလာမြို့နယ် ကန်တောင် ကျေးရွာအုပ်စု မုန်ပင်ဆည်ကျေးရွာ တွင် သနပ်ခါးပင် စိုက်ပျိုးခြင်း လုပ်ငန်းကို တစ်ပိုင်တစ်နိုင်လုပ်ကိုင် လာကြရာ တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ ဝင်ငွေ ရရှိကြသဖြင့် အဆင်ပြေလျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။

“မုန်ပင်ဆည်ကျေးရွာမှာ အိမ်ခြေ ၇၀ ကျော်ရှိပြီး သနပ်ခါးပင် စိုက်ပျိုးခြင်းကို အိမ်တိုင်းလိုလို လုပ်ကိုင်လာကြတယ်။ အရင်က တောင်ယာလုပ်ငန်းကိုသာ အဓိက လုပ်ကိုင်ရာ ရာသီဥတုကောင်းမွန် ခြင်း မရှိသည့်အတွက် တစ်ဖက် တစ်လမ်းမှ ဝင်ငွေရရှိအောင် သနပ်ခါးပင်များကို တစ်ပိုင်တစ်နိုင် စိုက်ပျိုးလာကြတယ်။ သနပ်ခါးပင် များ စတင်စိုက်ပျိုးတော့မယ်ဆို ရင် ပျိုးပင်များဝယ်ယူ စိုက်ပျိုးရ တယ်။ ဒီရွာမှာတော့ ပျိုးပင်မရှိဘူး။ ပန်းအိုင်ရွှေဖော်စော ဘုရားပွဲကြ ရင် သနပ်ခါးပင်ပျိုးပင်များကို သွား ရောက် ဝယ်ယူရတယ်။ ပျိုးအိုး တစ်အိုးကို ငွေကျပ် ၅၀၀ နှုန်းပေးရ တယ်။ တစ်အိုးဆိုရင် အပင် ၂၀ မှ ၂၅ အပင်ထိ ရှိတယ်။ ပန်းအိုင်က သနပ် ခါးပင်ပင်တွေက ကောင်းမွန် တယ်။ အခြားနေရာက ပျိုးပင်တွေ နဲ့ မတူဘူး။ ဒါကြောင့် ပန်းအိုင် ဘုရားပွဲတော်ကြရင် သွားရောက် ဝယ်ယူခြင်း ဖြစ်တယ်။ အပင်စတင်



စိုက်ပျိုးမယ်ဆိုရင် မြေကျင်း တစ်ပေ ပတ်လည် ကျင်းတူးပြီး စိုက်ပျိုး တယ်။ တစ်ပင်နဲ့ တစ်ပင် သုံးပေ အကွာ စိုက်ပျိုးရတယ်။ သနပ်ခါး ပင်စိုက်ပြီးသွားရင် အပင်ရှင်သန် ကြီးထွားအောင် ဂရုစိုက်ပေးရ တယ်။ ဆေးလည်း ဖျန်းပေးရ တယ်။ သနပ်ခါးပင်အခြေမှာ ရေ များရင် မကြိုက်သည့်အတွက် မြေပေါင်တွေ လုပ်ပေးထားရတယ်။ အပင်ကြီးသွားရင်တော့ ၁၅ ရက် တစ်ကြိမ် မြေပေါင်လုပ်ပေးရင် ရပြီး အပင်သက်တမ်း ခုနစ်နှစ်ဆို

ရင် စတင်ရောင်းချလို့ရပြီး အပင် က နှစ်ကြာရင်ကြာသလောက် တန်ဖိုး ရှိတယ်။ တစ်ပင်ခုတ်ပြီးရင် အသစ် ထပ်မံစိုက်ပျိုးစရာ မလိုတော့ဘူး။ ခုတ်ထားသည့် အမြစ်မှ နှစ်ပင်မှ သုံးပင်အထိ ထပ်မံထွက်ရှိလာတယ်။ များလာရင်တော့ မလိုသည့် အပင်များကို ရှင်းပစ်ပြီး မြေပေါင် ပြုပြင်ပေးတယ်။ ဦးကတော့ အပင် ၁၀၀၀ စိုက်ပျိုးထားတယ်။ နှစ်က လည်း ၃၀ လောက်ရှိပြီ။ ဦးက ထန်း တက်ရင် သနပ်ခါးပင်စိုက်ပျိုး ဖြစ် သည့်အတွက် ယခုအခါ ထန်းမတက်

နိုင်တဲ့အချိန်ကျတော့ သနပ်ခါးပင် ရဲ့ အကျိုးအမြတ်ကို နှစ်စဉ်ခံစားနေ ရပြီ။ ယခု မုန်ပင်ဆည်ကျေးရွာမှာ ဆိုရင် အိမ်တိုင်း အိမ်တိုင်း မိမိတို့ ရဲ့ မြေကွက်အလွတ်များပေါ်မှာ သနပ်ခါးပင်များကို တစ်ပိုင်တစ်နိုင် စိုက်ပျိုးလာကြရာ သနပ်ခါးပင် တွေ ရောင်းချလို့ အဆင်ပြေ ကြပါတယ်” ဟု သနပ်ခါးပင် စိုက်ပျိုး ထားသည့် အသက် ၆၀ ကျော် ဦးကျော်မောင်က ပြောကြားခဲ့သည်။

သိန်းမြင့်ကျော်(မိတ္ထီလာ)

ကျေးလက်ဒေသပွံ့ပြားတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

ရမ်းဗြဲ နိုဝင်ဘာ ၉

ရခိုင်ပြည်နယ် ကျောက်ဖြူခရိုင် ရမ်းဗြဲမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသပွံ့ပြားတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော လမ်း၊ တံတားများကို ကျောက်ဖြူခရိုင် ကျေးလက်ဒေသပွံ့ပြားတိုးတက် ရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးစီးဇော်ထွန်း၊ ခရိုင်အင်ဂျင်နီယာ ဦးထွန်းဦးကြည်နှင့် မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးအောင်ထွန်းတို့သည် အောက်တိုဘာ ၂၀ ရက်က ကျောက်ချောင်း-ကျောက်နီဖော်လမ်း ကျောက်ချောင်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းအတွက် ကျောက်များစုဆောင်းထားရှိမှုကို ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခဲ့ရာ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော နှင်းသီရိကုမ္ပဏီမှ ပစ္စည်းများ စုဆောင်းထားရှိမှုအခြေအနေများကို အသေးစိတ်ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့ပြီး ခရိုင်ဦးစီးမှူးက လမ်းလုပ်ငန်းစတင် ဆောင်ရွက်ပါက သတ်မှတ်ခံချိန်စံညွှန်းအတိုင်း အထူးအလေးထားဆောင်ရွက်ပေးကြရန် မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အောင်လှဖြူ

တိုင်းပြည်ဘက်စုံ  
တိုးတက်ဖို့  
ကျသင့်အခွန်  
ပေးဆောင်ဖို့

**စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ဆေးဝါးနှင့်စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း**

၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ဆေးဝါးနှင့်စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်း လက်အောက်ရှိ ယခင်ဆပ်ပြာစက်ရုံများမှ ထုတ်လုပ်ခဲ့သော အောက်ပါ ကိုယ်တိုင်ဆပ်ပြာနှင့် အခြားဆပ်ပြာအမျိုးမျိုးအား မျက်မြင်အခြေအနေအတိုင်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ရောင်းချပေးမည့်ဖြစ်ပါ၍ ဆပ်ပြာစက်ရုံအလိုက်သော်လည်းကောင်း၊ ဆပ်ပြာများ ထားရှိရာ သို့လှောင်ရုံ/ကြားစခန်းအလိုက်သော်လည်းကောင်း၊ မိမိကြိုက်နှစ် သက်ရာ ဂိုဒေါင်တွင်ရှိသော ဆပ်ပြာသေတ္တာ(၅၀၀)အောက်ရှိပါက ပုတ်ပြတ် ယူရန်နှင့် ဆပ်ပြာအရေအတွက် (၅၀၀)ထက်များပါက ဆပ်ပြာသေတ္တာ (၅၀၀) အထက်သော်လည်းကောင်း တင်ဒါစာရင်းသွင်းနိုင်ပါသည်-

- (က) မြန်မာကာဘောလိပ် (၄တုံးတွဲ) ၅၈၆၄၀ သေတ္တာ
- (ခ) မြန်မာကာဘောလိပ် (၂တုံးတွဲ) ၅၁၀ သေတ္တာ
- (ဂ) ဓမ္မရိုးရိုး ၄၀၀၈ သေတ္တာ
- (ဃ) ဓမ္မပုံစံသစ်အမျိုးမျိုး ၂၂၆၀ သေတ္တာ
- (င) Royal ဆပ်ပြာအမျိုး ၄၀ သေတ္တာ
- (စ) သဇင်ဆပ်ပြာအမျိုး ၃၀၅ သေတ္တာ
- (ဆ) သပြေညိုရိုးရိုးဆပ်ပြာ ၆၀၅၂ သေတ္တာ
- (ဇ) ရွှေဝါရယ်ဆပ်ပြာ ၂၅၅ သေတ္တာ
- (ဈ) သပြေညိုအထူးဆပ်ပြာ ၂၅၀ သေတ္တာ
- (ည) တမာဆေးဆပ်ပြာ ၄၂၇ သေတ္တာ

တင်ဒါစတင်ရောင်းချသည့်ရက် - ၁၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက်  
တင်ဒါပိတ်ရက်နှင့်အချိန် - ၁၆-၁၂-၂၀၁၄ ရက် ၁၆:၀၀ နာရီ  
ဈေးနှုန်းတင်သွင်းရမည့်နေရာ - စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ဒုတိယဝန်ကြီးရုံး အဖွဲ့၊ ရုံးခန်း၊ ရုံးအမှတ် (၃၇)၊ နေပြည်တော်

၂။ တင်ဒါပုံစံ၊ တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များနှင့် ပစ္စည်းစာရင်းအသေးစိတ်သိလိုပါက ဆေးဝါးနှင့်စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်း၊ ရောင်းချဖြန့်ဖြူးရေးဌာန ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၈၁၄၉၊ ၀၆၇-၄၀၈၁၄၀၊ ၀၆၇-၄၀၈၁၄၇၊ ၀၆၇-၄၀၈၁၄၈ တို့သို့ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

**ယောပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးလျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း**

၁။ ယောပညာသင်ထောက်ပံ့ရေးအဖွဲ့မှ ချီးမြှင့်မည့်ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးပေးအပ်နိုင်ရန်အတွက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

၂။ ယောဒေသများဖြစ်သော ဂန့်၊ဂေါ၊ ကျောက်ထု၊ ထီးလင်း၊ ဆောမြို့နယ်များနှင့် ပုလဲမြို့နယ်၊ ပန်းချီတောင်မှ ဂန့်၊ဂေါ၊နယ်စပ်တောင်ပေါ် ဒေသထိ ဒေသများမှ ၂၀၁၄ခုနှစ်တွင် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်သူများဖြစ်ရမည်။

၃။ ဆေးတက္ကသိုလ်နှင့် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်များ၊ နည်းပညာတက္ကသိုလ်နှင့်နည်းပညာကောလိပ်များ၊ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်၊ စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်၊ ပညာရေးတက္ကသိုလ်၊ ပညာရေးကောလိပ်များ၊ သူနာပြုတက္ကသိုလ်နှင့် သူနာပြုသင်တန်းများ၊ ဝိဇ္ဇာတက္ကသိုလ်များမှ ဘာသာရပ်ထူးချွန်ကျောင်းသားများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

၄။ လျှောက်လွှာပုံစံတွင် မိမိလက်ရေးဖြင့် ဖြည့်စွက်ပြီး ပူးတွဲပါလိပ်စာသို့ ၁၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

**လျှောက်လွှာနှင့်အတူ ပူးတွဲတင်ပြရမည့်အချက်အလက်များ**

- ၁။ နမူနာပုံစံအတိုင်း ဖြည့်စွက်၍ ဖြည့်စွက်၍ လျှောက်ထားရန်။
- ၂။ ပညာသင်ဆုလျှောက်ထားခြင်းအကြောင်းအရာဖော်ပြသည့် ကိုယ်တိုင်ရေးလျှောက်လွှာ (မူရင်း)
- ၃။ သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်သို့ တက်ရောက်ပညာသင်ကြားနေကြောင်း မော်ကွန်းထိန်း၏ ထောက်ခံချက်(မူရင်း)
- ၄။ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်စာရင်း(မိတ္တူ)
- ၅။ မိသားစုစီးပွားရေးအခက်အခဲရှိကြောင်း ဖော်ပြသည့် မိမိနေထိုင်ရာရပ်ကွက်/ကျေးရွာ အုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ ထောက်ခံချက်(မူရင်း)
- ၆။ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား(မိတ္တူ)
- ၇။ လျှောက်ထားသူ၏ ရောင်စုံလိုင်စင်ဓာတ်ပုံ (၃)ပုံ
- ၈။ အိမ်ထောင်စုဇယား(မိတ္တူ)

အထက်ဖော်ပြပါ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ ပူးတွဲပါရှိရမည့် အထောက်အထားများ ပြည့်စုံမှန်ကန်ခြင်းမရှိပါက ပညာသင်ဆုချီးမြှင့်ရေး ကော်မတီမှ ၄င်းလျှောက်လွှာအားထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။

၁၅-၁၂-၂၀၁၄ရက် နောက်ဆုံးထား၍ အောက်ပါလိပ်စာအတိုင်း ပေးပို့လျှောက်ထားရမည် ဖြစ်ပါသည်။

**ယောပညာသင်ဆုချီးမြှင့်ရေးကော်မတီ**  
မက်မိုရီဟိုတယ်  
အမှတ် (၁၁၇/ခ)၊ ၇၇လမ်း၊ ၂၀x၂၀လမ်းကြား  
ရမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့  
ဖုန်း-၀၂-၂၄၉၄၉၊ ၀၂-၆၆၃၅၇၊ ၀၂-၃၀၇၉၈  
Fax-၀၂-၂၄၉၄၉

**ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း** ယာဉ်အမှတ် ၆၈/၄၉၇၂၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန်လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)

**ဖခင်အမည်မှန်**  
မန္တလေးမြို့၊ VEC ကိုယ်ပိုင်အထက် တန်းကျောင်း၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မောင်မင်းတင်ဦး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဝေတင်(ခ)ဦးလီဝေတင် ဖြစ်ပါသည်။

**အမည်မှန်**  
ဦးအိုက်လူနှင့် ဒေါ်အေးနှင်းတို့၏သား ဟိုပန်မြို့၊ အထက၊ တတိယတန်း(ခ) မှ စိုင်းလောင်အေး၏ အမည်မှန်မှာ စိုင်းလောင်(ခ)အေး ဖြစ်ပါသည်။

**ဖခင်အမည်မှန်**  
လားရှိုးမြို့၊ နေပြည်တော်အထက် တန်းကျောင်း၊ နဝမတန်းမှ မသန္တာဦး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဝေတင်(ခ)ဦးလီ ဝေတင် ဖြစ်ပါသည်။

**ပြင်ဆင်ဖတ်ရူပါရန်**  
၂၅-၁၀-၂၀၁၄ ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ၏ အချုပ်ပိုင် ကြော်ငြာစာမျက်နှာ (၅)ဦးကနေနှင့် ဒေါ်ခင်မြင့်တို့၏ သမီးစွန်းကြော်ငြာမှ မနီနီမြင့်၏ မှတ်ပုံတင်အမှတ်အမှန်မှာ ၁/မကန(နိုင်)၀၄၂၆၆၅ ဖြစ်ပါသည်။



ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

စစ်ကိုင်းထူပါရုံစေတီတော်ကြီးပြုပြင်ရန် ကျပ်သိန်း ၂၀ လျှာဒါန်း

စစ်ကိုင်း နိုဝင်ဘာ ၉

စစ်ကိုင်းမြို့၊ ထူပါရုံစေတီတော်ကြီးကို ဘက်စုံပြုပြင်မွမ်းမံရန်အတွက် စစ်ကိုင်းမြို့ မြောက်ဘက်ခြမ်းရှိ ပြည်မြို့နယ်(မြို့နယ်)အဖွဲ့အစည်းက အလှူငွေကျပ်သိန်း ၂၀ ကို နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်က ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့ရာ ထူပါရုံဘုရားဂေါပကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဝင်းက လက်ခံယူခဲ့သည်။

သက္ကရာဇ်(၈၀၆)ခုနှစ်က အင်းဝဘုရင်နရပတိမင်း တည်ထားတော်မူသော စစ်ကိုင်းမြို့ ထူပါရုံစေတီတော်ကြီးသည် ၂၀၁၂ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလက လှုပ်ခတ်ခဲ့သည့် ငလျင်ဒဏ်ကြောင့် နေရာ ၁၅ ခုတွင် အက်ကြောင်းကြီးများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ပြီး သီတုဂအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကမ္ဘာ့ဗုဒ္ဓဘာသာသို့လ အဓိပတိဆရာတော်ကြီး အရှင်ဉာဏိသာရက စေတီတော်ကြီးအား ပြုပြင်ရန် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ၂၀၁၃ ခုနှစ် မတ်လအတွင်း၌ သီတုဂဆရာတော်နှင့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးသာအေးတို့က ပန္နက်တိုင်များ စတင်စိုက်ထူပေးခဲ့ပြီး ပြုပြင်မှုများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ယခုအခါ စေတီတော်ကြီး၏ တတိယပစ္စယံအထိ အကြမ်းမထည်ပြီးမြောက်နေပြီဖြစ်ကြောင်းနှင့် ပြုပြင်မှုများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မျိုးဝင်း(စစ်ကိုင်း)



ဒေသခံပြည်သူများ စုပေါင်းလမ်းပြုပြင်

ဖောင်းပြင် နိုဝင်ဘာ ၉

မော်လိုက်ခရိုင် ဖောင်းပြင်မြို့နယ် လယ်ဦးကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီက ကြီးမှူး၍ NGO အဖွဲ့အစည်းများ၊ ဒေသခံပြည်သူများစုပေါင်းကာ မိုးတွင်း၌ ပျက်စီးခဲ့သော လယ်ဦး-ညောင်ပင်သာ ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်းကို မြေဖွဲ့ပြုပြင်ခြင်း၊ လမ်းဘေးဝဲယာရှိချိုများ ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်းတို့ကို နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်က စုပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်း စုပေါင်းမြေဖွဲ့ပြုပြင်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ လယ်ဦးကျေးရွာ ဆယ်အိမ်စုမှူး ဦးစံရွှေက “ကျွန်တော်တို့ကျေးရွာတွေမှာ မိုးတွင်းဆိုရင် မိုးများတဲ့အတွက် နှစ်တိုင်းလမ်းတွေပျက်စီးလေ့ရှိပါတယ်။ နိုင်ငံတော်ကထောက်ပံ့ပေးတာတွေ အဆင်မပြေတာတွေလည်းတွေ့ဆုံရင်တော့ ကျောက်ရောမြေနဲ့ ခင်းထားတဲ့လမ်းဖြစ်တဲ့အတွက် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး အဆင်ပြေပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ လယ်ဦး-ညောင်ပင်သာလမ်းကတော့ ဒေသခံပြည်သူတွေစုပေါင်းပြီး မိုးကာလကုန်ရင် နှစ်တိုင်းပြင်ရပါတယ်။ ဒီလမ်းကို ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးမြေသားလမ်းအဖြစ် နှစ်ပေအမြင့်အထိ ပြုပြင်ပြီးဖြစ်ပါတယ်။ ဒီနှစ်တော့ ကျွန်တော်တို့အုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမောင်ကိုက အဆင်မပြေတာတွေကို နိုင်ငံတော်ထောက်ပံ့ပေးရန်အတွက် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနသို့ တင်ထားကြောင်းသိရတဲ့အတွက် လာမယ့်နှစ်မှာတော့ လမ်းအဆင်ပြေတာတွေမရှိမီပဲ မျှော်လင့်ပါတယ်”ဟု ပြောသည်။ (မြို့နယ် ဖြန့်/ဆက်)

မကွေးမြို့ အောင်မြေရတနာစာသင်တိုက်အနီးမှ အခွန်လွတ်ဈေးရွှေ ပြောင်းမည်

မကွေး နိုဝင်ဘာ ၉

မကွေးမြို့ အေးစေတီဘုရားအောင်မြေရတနာစာသင်တိုက်နှင့် ကန်သာကန်တို့အနီး၌ ၂၀၁၁ ခုနှစ် ဇူလိုင်လက စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သော အခွန်လွတ်ဈေးအား သင်္ဂြိုဟ်ကျက်မင်္ဂလာဈေးဝင်း အရှေ့ဘက်ခြမ်းသို့ ရွှေ့ပြောင်းရန်စီစဉ်ထားရှိချက်အရ အခွန်လွတ်ဈေးရှိ ဆိုင်ခန်းများကို နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်အပြီး ဖျက်သိမ်းရန် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက ကြေညာချက်ထုတ်ပြန်ထားကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ အခွန်လွတ်ဈေးရွှေပြောင်းရခြင်းမှာ ရပ်ကွက်နေပြည်သူအချို့က အခွန်လွတ်ဈေး၏ အနံ့အသက်ဆိုးနှင့် ဆူညံမှုမခံနိုင်၍ ပြောင်းရွှေ့ပေးရန် တိုင်ကြားမှုများ အကြိမ်ကြိမ်ဖြစ်ပေါ်နေခြင်း၊ အောင်မြေရတနာကျောင်းရှိ သံသာတော်များပရိယတ်၊ ပဋိပတ်လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင် အခွန်လွတ်ဈေးရှိ ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားသူများ၏ ဆူညံမှုများ

ကြောင့် အနှောင့်အယှက်ဖြစ်နေရခြင်း၊ အောင်မြေရတနာကျောင်းတိုက်ရှိ သံသာတော်အပါး ၇၀၀ ခန့် နံနက်အရုဏ်ဆွမ်းခံကြရာတွင် ဈေးရောင်းဝယ် ဖောက်ကားသူများ၏ သုံးဘီး၊ ကား၊ စက်ဘီး၊ ဆိုင်ကယ်များ ကြောင့် အထက(၁)လမ်း၌ လမ်းပိတ်ဆို၍ ဆွမ်းခံကြရာ အဟန့်အတား ဖြစ်ခြင်း၊ ဈေးသူဈေးသားများအနေဖြင့် အခွန်လွတ်ဈေးစည်းကမ်းများ ဖောက်ဖျက်၍ တဲအဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ်ကာ နေ/ညရောင်းချနေသောကြောင့် မြို့လယ်တွင် မီးဘေးအန္တရာယ်စိုးရိမ်ခြင်း၊ ဈေးအဝန်းအဝိုင်းမရှိဘဲ ကုန်ပစ္စည်းများအား နေ/ည ထားရှိသဖြင့် ညအိပ်ညနေထားခို၍ မကြာခဏ ပစ္စည်းများပျောက်ခြင်း၊ အခြားမလိုလားအပ်သော ပြဿနာများဖြစ်ပွားနိုင်ခြင်း၊ အေးစေတီဘုရားဝင်းသာသနာ့ဝတ္ထကမြေနှင့် ဆက်စပ်လျက်ရှိပြီး ဈေးရောင်းသူများထံမှ သားငါးအတိုအစများကို သာသနာ့

မြေ၌ စည်းကမ်းမဲ့ စွန့်ပစ်ခြင်းတို့ကြောင့် အေးစေတီဂေါပကအဖွဲ့က ဈေးကိုပြောင်းရွှေ့ပေးရန်တင်ပြထားခြင်း၊ မြို့၏အဓိကလမ်းဖြစ်သော အထက(၁) လမ်းပေါ်တွင် ဈေးရောင်းဝယ်ဖောက်ကားသူများ၊ ယာဉ်များပိတ်ဆို၍ ယာဉ်မတော်တဆမှုများ ဖြစ်ပွားနိုင်ခြင်း စသည့်အချက်(၇)ချက်ကြောင့်ဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီအမှုဆောင်အရာရှိ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌကြားရေးမှူး ဦးနေမျိုးနိုင်၏ ပြောကြားချက်အရ သိရသည်။ “ဒီဈေးကို မှီခိုနေရတဲ့ ရပ်ကွက်သူ ရပ်ကွက်သားတွေ အများကြီးရှိပေမယ့် အနီးဆုံးကန်သာဈေးရှိတာက တစ်ကြောင်း၊ ရန်ပယ်ဈေး၊ ရန်ကင်းဈေးတွေကလည်း အဝေးကြီးသွားရတာမျိုးမဟုတ်တာက တစ်ကြောင်း ထွေထွေထူးထူး အခက်အခဲတွေဖြစ်မယ်လို့တော့ မထင်ဘူး။ ဈေးသည်တွေလည်း နေရာပျောက်သွားတာမျိုး မဟုတ်တော့ ဘုရားကျောင်းကန်

တင်တယ်မှုသုံးပါးနဲ့ညီတဲ့ ဒီနေရာမှာ ဈေးမရှိတာက ပိုကောင်းဦးမယ်ထင်တယ်”ဟု အခွန်လွတ်ဈေးအနီး ရန်မျိုးလုံရပ်ကွက်နေ ဦးအောင်သိန်းလင်းက ၎င်း၏ထင်မြင်ချက်ကို ပြောသည်။ ဈေးသည်များအနေဖြင့် လက်ရှိ အခွန်လွတ်ဈေးတွင် လေးပေပတ်လည် တည်ခင်းရောင်းချခွင့်သာ ရရှိသော်လည်း မင်္ဂလာဈေးအတွင်းရှိ အခွန်လွတ်ဈေးအသစ်အဖြစ်ထားရှိ မည်နေရာ၌ ရစ်ပေပတ်လည်နေရာများ သတ်မှတ်ပေးထားပြီးဖြစ်ရာ ရောင်းချသော ကုန်ပစ္စည်းများ အလိုက်(ကုန်စိမ်း/သားငါး)နေရာများ ခွဲခြားထားသဖြင့် စည်းစနစ်ကျနမှုနှင့် အခွင့်အလမ်းများ ပိုမိုရရှိလာကာ အဆိုပါနေရာသို့ ဦးရာလူစနစ်ဖြင့် ဈေးသည်တစ်ဦးလျှင် တစ်နေရာ အခမဲ့နေရာယူပြောင်းရွှေ့ ရောင်းချခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဈေးသည်ပေါင်း ၃၀၀ အတွက် နေရာအဆင်ပြေကြောင်း တာဝန်ရှိသူများထံမှ သိရသည်။

ဇေယျာ(မကွေး)

အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာ စွမ်းဆောင်ရည်သုံးသပ်အကဲဖြတ်ခြင်း အလုပ်ရုံဆွေးနွေး

တာချီလိတ် နိုဝင်ဘာ ၉

ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်မြို့တွင် အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာ စွမ်းဆောင်ရည် သုံးသပ်အကဲဖြတ်ခြင်း (Organizational Capacity Assessment) အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ခရိုင်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနခန့်မဌ် နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည်။

အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် တာချီလိတ်မြို့နယ်ရှိ အလင်းရောင် ပရဟိတလူမှုကူညီရေးအသင်း၊ သုတဒါနစာပေနှင့် ဗဟုသုတဖွံ့ဖြိုးရေးပရဟိတကွန်ရက်အဖွဲ့တို့က မိမိတို့အသင်းအဖွဲ့များ၏ ဖွံ့ဖြိုးရေး၊ စာပေနှင့် ဗဟုသုတပြန့်ပွားရေး၊ ကောင်းမွန်ပြည့်စုံသည့် သတင်းဖြန့်ချိပေးမှုနှင့် စည်းစနစ်ရှိရန်

လိုအပ်ချက်များ စသည်တို့ကို ဆွေးနွေးပြီး ရန်ကုန်မြို့ စွမ်းရည် ရှေ့ဆောင်လူမှုရေးအသင်း (Capacity Building Initiative -CBI)မှ ဦးငွေသိန်းက သုံးသပ်အကဲဖြတ်ခြင်း၊ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးခြင်းလုပ်ငန်းများ ပြုလုပ်ပေးကာ အသင်းအဖွဲ့များက အပြန်အလှန် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ဆွေးနွေးပွဲသို့ ကျိုင်းတုံမြို့မှ နှလုံးလှပိုင်ရှင်များ အခမဲ့လူမှုကူညီရေးအသင်း၊ မေတ္တာစမ်းရေ အာခါလူငယ်အဖွဲ့၊ မော်ကွန်း(ချယ်ရီ) ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအဖွဲ့နှင့် တာချီလိတ်မြို့မှ အလင်းရောင် ပရဟိတလူမှုကူညီရေးအသင်း၊ သုတဒါနစာပေနှင့် ဗဟုသုတဖွံ့ဖြိုးရေးပရဟိတကွန်ရက်အဖွဲ့နှင့် လေ့လာသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။



မြင့်မိုး(တာချီလိတ်)

Table with 2 columns: Item description and Lot number. Includes items like 'စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန' and 'အိတ်ဖွင့်ဈေးပြင်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း'.

Table with 2 columns: Item description and Lot number. Includes items like 'လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန' and 'မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း'.

Table with 2 columns: Item description and Lot number. Includes items like 'အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း' and 'စက်မှုဝန်ကြီးဌာန'.

ပြင်ဆင်ပတ်ရွာပါရန်... ၁၉-၉-၂၀၁၄ ရက်ထုတ်မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ၏ ကြော်ငြာစာမျက်နှာ (၆) ကန့်ကွက်ကြော်ငြာအမှတ်စဉ်(၈) ဦးစီမာနုနု၏ အမည်ပြောင်းတွင် လျှောက်ထားသူအမည် ဦးစီမာနုနု အား ဦးစီမာနုနု ၁၃/နမာ(နိုင်)၀၄၆၅၅၉ ဟုအမှန်ဖတ်ရပါရန်။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

# ရေစကြိုမြို့နယ် ရှင်မတောင်ဘုရားပွဲ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပ

ပခုက္ကူခရိုင် ရေစကြိုမြို့နယ် အတွင်းရှိ ရှင်မတောင်ကြီးသည် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း၌ သဘာဝ သနပ်ခါးပင်များ ပေါက်ရောက်ရာ ဒေသအဖြစ် သမိုင်းကြောင်းနှင့် ယဉ်ကျေးမှု ထင်ရှားကျော်ကြားသည်။ ရှင်မတောင်သည် ပင်လယ်ရေ မျက်နှာပြင်အထက် ၁၇၂၃ ပေ မြင့်သည်ဟု သိရသည်။ ရှင်မတောင် တော်အား ရှင်မတောင်၊ ရှမ်းမ တောင်၊ မေရုပ္ပတောင်၊ တောင်မ ကြီး၊ တောင်မ၊ မဟာတောင်မကြီး၊ သုဝဏ္ဏရတောင်၊ မြစ်မီးတောင်၊ ဓာတ်ပေါင်းတောင် ဟူ၍ အမည် ကိုးမျိုးဖြင့် ခေါ်ဆိုခဲ့ကြသည်ဟု သိရသည်။ ရှင်မတောင်ကြီးသည် ထူးခြားသော ဆေးဖက်ဝင်ဆေးပင် အမျိုးမျိုး ပေါက်ရောက်သောတောင် ဖြစ်သည်ဟု ယနေ့တိုင် ထင်ရှား ကျော်ကြားလျက်ရှိသည်။

ထိုသို့ ရှေးကာလကပင် ဆေး တောင်ကြီးဟု ထင်ရှားကျော်ကြား ခဲ့သော ဤတောင်တော်မြတ်၌ ဆေးအတတ်ကို တစ်ဖက်ကမ်းခပ် တတ်မြောက်ခဲ့သော ဆေးဝိဇ္ဇာကြီး မဟာပုရိသဝိဇ္ဇာဝိရိ လုလင်သည် နောင်အနာဂတ်ကာလ၌ ဗုဒ္ဓ သာသနာတော် ထွန်းလင်းတောက်ပ မည်ကိုမြင်၍ မိမိအတတ်ပညာဖြင့် ရွှေသားစေတီကို တည်တော်မူပြီး

သာမန်ပုဂ္ဂိုလ်တို့ မမြင်နိုင်အောင် စီမံ၍ ကိုးကွယ်ခဲ့သည်ဟု ဒေသ အဆိုရှိသည်။ အဆိုပါ ရွှေစေတီ သည် ရှင်မတောင်တော်ပေါ်၌ အစဦးဆုံး တည်ထားအပ်သော စေတီတော်ဖြစ်၍ ရွှေစေတီတည် ထားသော ဝိဇ္ဇာဝိရိသည် နောင်တွင် ဖိုလ်ဝင်သောအခါ ဖိုလ်ဝင်တောင် မည်သောတောင်၌ ဖိုလ်ဝင်သည်ဟု ဆိုကြသည်။ ထိုတောင်ကို ဖိုလ်ဝင် တောင်ဟု ခေါ်ဆိုကြရာမှ ကာလ ကြာသောအခါ ဖိုလ်ဝင်တောင်ဖြစ်လာ သည်ဟု သိရသည်။

ထိုကဲ့သို့ ဝိဇ္ဇာဝိရိတည်ထားခဲ့သည် ဆိုသော ရွှေစေတီပေါ်တွင် သီရိဓမ္မာ သောကမင်းကြီးက မုဋ္ဌောစေတီအား တည်ထားကိုးကွယ်၍ ဘုရားဆံတော် သုံးဆူနှင့် သောက်တော်ရေခွက်တို့ ကို ဌာပနာကာ ရွှေမုဋ္ဌောစေတီတော် ဟု ခေါ်ဝေါ်ခဲ့ကြသည်ဟု သိရသည်။ ထိုရွှေမုဋ္ဌော စေတီတော်ပေါ်တွင် မောရမ်းစော်ဘွားက လည်းကောင်း၊ ကျမိုင်းမင်းသမီးစောမွန်က လည်း ကောင်း ထပ်မံတည်ထားကိုးကွယ်ခဲ့ ၍ ပုဂံပြည်ရှင်အလောင်းစည်သူမင်း ကြီးက ရွှေမုဋ္ဌောဘုရားလိုဏ်တည် ဆောက်ကာ လိုဏ်အတွင်း၌ ရှင်မတောင် သရက္ခန်ဘုရားအား ထပ်မံတည်ထားကိုးကွယ်ခဲ့သည်ဟု သိရသည်။ ထို့နောက် ရွှေဥမင်

ဆရာတော်ကလည်းကောင်း၊ သာသန ဟိတသံဃာအဖွဲ့နှင့် ဘုရားဂေါပက အဖွဲ့ကလည်းကောင်း ထပ်မံတည် ထားကိုးကွယ်ခဲ့ကြရာ ယခုအများ ပြည်သူ့ဖွဲ့စည်း ကြည့်ညှိနေသော စေတီတော်ကြီးအဖြစ် ပေါ်ထွန်း လာခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ရှင်မတောင်၏ ရွှေမုဋ္ဌောဘုရားပွဲ တော်ကြီးကို နှစ်စဉ်တန်ဆောင်မုန်း လဆန်း ၁၂ ရက်မှ လပြည့်ကျော် ၁ ရက်အထိ ကျင်းပလေ့ရှိပြီး အလောင်း စည်သူမင်းကြီး လက်ထက်မှစ၍ စတင်ကျင်းပခဲ့သည်မှာ ယခုနှစ် ဘုရားပွဲတော်သည် (၈၉၆)ကြိမ် မြောက်ဘုရားပွဲဖြစ်သည်ဟု သိရ သည်။ ရှင်မတောင်ဘုရားပွဲတော်ကို နှစ်စဉ် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပလေ့ရှိပြီး ပုံမှန်အချိန်များတွင် ရှင်မတောင်ပေါ်၌ သီတင်းသုံးနေ ထိုင်တော်မူကြသော သံဃာတော် အချို့သာရှိသော်လည်း ဘုရားပွဲ တော်ရက်များတွင်မူ ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ လာရောက်ကြသော ဘုရားဖူးလာ ပြည်သူများ ရှင်မတောင်ပေါ်တွင် ကြက်ပုံမကျ စည်ကားလျက်ရှိသည်။

ဘုရားပွဲရက်များတွင် တောင်ပေါ် တွင် ဘုရားဖူးပြည်သူများစည်ကား သကဲ့သို့ တောင်အောက်တွင်လည်း ပွဲစားသည်များနှင့် စည်ကားလျက် ရှိသည်။ ဘုရားပွဲရက်များတွင်



တောင်ခြေကျေးရွာနေ ဒေသခံ အချို့က ရှင်မတောင်ကြီးပေါ်မှ တူးယူရရှိသော ဇောင်ခြမ်းနက်၊ ဆေးဝါမြစ်၊ ရင်းဖျားမြစ်၊ အော်လဲ မြစ်၊ ဝန်အူမြစ်၊ လည်းဇာကြီး၊ သရင်း ပုပ်၊ စာကလေးဦးနှောင် အစရှိ သည့်ဆေးမြစ်များကို ဘုရားစောင်း တန်းတွင် ရောင်းချလျက်ရှိပြီး ဝယ် ယူသူလည်း များပြားသည်ကိုတွေ့ရ သည်။

ရှင်မတောင်ပေါ်သို့ တက်ရောက် ရာတွင် တောင်တက်လမ်းမှာ ကတ္တရာ လမ်းဖြစ်သဖြင့် ဆိုင်ကယ်ဖြင့်သော် လည်းကောင်း၊ ကားဖြင့်သော်လည်း ကောင်း လွယ်ကူစွာတက်ရောက်နိုင် ကြသော်လည်း ရှင်မတောင်ပေါ်သို့ ခြေကျင် သုံးခေါက်တက်ရောက်ပါက အမေ့နိမ့်ဖိုးကျေသည်ဟုသော ဒေသ စွဲ အယူရှိသဖြင့် ခြေလျင်တောင် တက်လမ်းမှ ခြေလျင်တောင်တက် ကြသူများလည်း များပြားသည်ဟု

## သတင်းတိုများ

### ကျေးရွာအလက(ခွဲ) ပထမအကြိမ်ဘုံကထိန်ပွဲကျင်းပ

မော်လိုက်ခရိုင် ဖောင်းပြင်မြို့နယ် လယ်ဦးကျေးရွာအုပ်စု တုံကောင်းမူ-ညောင်ပင်သာကျေးရွာ အခြေခံပညာ အလယ်တန်းကျောင်းခွဲ၏ ပထမ အကြိမ် ဘုံကထိန်ပွဲကို ကျောင်းအုပ် ဆရာကြီး ဦးဌေးဦးနှင့် ဆရာ ဆရာမ များဦးဆောင်၍ နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်က ဓမ္မရောင်ခြည် ကျောင်းတိုက်၌ ကျင်းပခဲ့ရာ ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများကို ပဒေသာပင် သီး၍ ကျေးရွာအတွင်း လှည့်လည် ကြပြီး ဓမ္မရောင်ခြည်ကျောင်းတိုက် ဆရာတော် ဦးသူရိယထံသို့ လှူဖွယ် ပစ္စည်းများကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြ ကာ ကျောင်းတိုက်မှ သံဃာတော် များကို ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

(မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

## ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန ထွေ/အုပ်နှစ်ပတ်လည်နေ့ကျင်းပ

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန အထွေ ထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန နှစ်ပတ် လည်နေ့အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနား ကို သရက်ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ် ရေးဦးစီးဌာန ဧည့်ခန်းမ၌ နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်က ကျင်းပရာ ခရိုင်အုပ်ချုပ် ရေးမှူး ဦးတေဇအောင်၊ သရက် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးညွန့်လှိုင် နှင့် ဝန်ထမ်းများက သံဃာတော်များ အား ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းခဲ့သည်။ နှစ်ပတ်လည်နေ့ အထိမ်းအမှတ် ဆက်လက်ကျင်းပရာ ခရိုင်အုပ်ချုပ် ရေးမှူးက အမှာစကားပြောကြားပြီး ဝန်ထမ်းများအား ဗလာမပါကစမ်းမဲ များဖောက်ပေးခဲ့ကာ ယာဉ်စည်း ကမ်းလိုက်နာရေးအတွက် ဆိုင်ကယ် စီးဦးထုပ်များကိုလည်း ပေးအပ်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

ပထမဆုံးအဖွဲ့ဝင်များနှင့်အဖွဲ့ဝင်- အိမ်နီးချင်း(ရေစကြို)



ရှင်မတောင်အားတွေ့မြင်ရစဉ်။

**စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးခြင်း**

DudLey, West Midland, UK နေ  
(Mr.Ka Tim Chan) - Mrs.My Hoa Chan  
တို့၏ သားကြီး  
**Mr. Kin Wai Chan**  
M.Sc Toxicology & B.Sc Medical Biochemistry (UK)  
နှင့်  
ရန်ကုန်မြို့၊ ဘုရင့်နောင်ပွဲရုံနေ  
ဦးအုန်းလွင်-ဒေါ်နွဲ့နွဲ့ရီ(ခ)ဒေါ်ငယ်တို့၏ဒုတိယသမီး  
**မမြရည်လွင်**  
(M.E Chemical Engineering UK)

တို့သည် ၉-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် နှစ်ဖက်မိဘဆွေမျိုးများရှေ့မှောက်၌ စေ့စပ်ကြောင်း လမ်းပြီးစီးပါကြောင်း။

**နှစ်ဖက်မိဘများနှင့် Mr. Kin Wai Chan-မမြရည်လွင်**

**စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးခြင်း**

မော်လမြိုင်မြို့၊ မြိုင်သာယာရပ်၊  
ခြံအမှတ်(၁၄၉)၊ ရာဇာဓိရာဇ်လမ်းနေ  
ဦးမင်းဝေ(ကထိက-ငြိမ်း၊ ရုက္ခဗေဒဌာန၊ မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်)-  
ဒေါ်မေမေစု (အထပြု-ငြိမ်း၊ အထက-၆ မော်လမြိုင်)  
တို့၏ သားထွေး  
**မောင်ကျော်သူထက် Msc.M.RES (Phys)**  
သရုပ်ပြ(စာပေဌာန-နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဘားအံ)-တွဲဖက်  
**G.T.H.S**  
နှင့်  
သထုံမြို့၊ သုဓမ္မဝတီမြို့သစ်၊ ခြံအမှတ်(စီ ၉)၊ သမိန်ဗရမ်းလမ်းနေ  
ဦးကျော်ဝင်း လက်ထောက်မန်နေဂျာ၊ အမှတ်(၂၁)  
အကြီးစားစက်ရုံ(သထုံ)-ဒေါ်ခင်မာဝင်း အထပြု(ငြိမ်း)  
အထက(၂) သထုံမြို့ တို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသမီး  
**မစုမွန်ကျော် B.A (Geography)**  
အလပြု (အထကခွဲ ကတိုက်ကလေး)

တို့သည် ၅-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)၌ နှစ်ဖက်လူကြီးမိဘများ ရှေ့မှောက်တွင် စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးပါကြောင်း။

**နှစ်ဖက်မိဘများနှင့် မောင်ကျော်သူထက်-မစုမွန်ကျော်**

**ဖခင်အမည်မှန်**  
ကသာမြို့၊ အထက(၁) စတုတ္ထတန်းမှ  
မောင်ထက်မြက်လင်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ  
ဦးကျော်နိုင်ထွန်း ၉/၁၁/၁၉၅၉  
ဖြစ်ပါကြောင်း။  
ဦးကျော်နိုင်ထွန်း ၉/၁၁/၁၉၅၉

**၆ လက်မ ပတ်လည် ကွန်ကရစ်တုံးများ ရောင်းရန် ရှိပါသည်။**  
**ဖုန်း- ၀၉-၅၀၄၈၉၈၂**

**ရောင်းမည်**  
ရွှေဂုံတိုင်လမ်းမ၊ သုံးလွှာ၊  
ပေ (၃၀x၆၀)။  
**ဖုန်း- ၀၁-၅၇၂၅၀၇၊ ၀၉-၂၅၄၀၆၉၆၃၂**

**ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း**  
ယာဉ်အမှတ် 7F/6128 ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံးရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)

**CNG Taxi**  
**ငှားရန်ရှိသည်**  
မတ်တူးရွှေငါး CNG အိမ်ပေးငှားရန်ရှိသည်။ အံ့နာကြေး ၁၉၀၀၀ဝိ/၊ စပေါ်ငွေ ၇၀၀၀၀ဝိ/-  
**စုံစမ်းရန် ဖုန်း-၀၉-၅၀၅၁၁၀၊ ၀၉-၄၂၁၁၃၆၄၃၀**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၇-H (နံ့သာကုန်း)၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၀/၀၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၆၈ ဧက၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၀/န၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၆၈ ဧက၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၀/န+၁၀/၀)၊ နံ့သာကုန်းရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ဦးဝင်းဦး ၇/တငန(နိုင်)၁၃၅၀၂၂ အမည်ပေါက် မြေပိုင်မြေ (အိမ်ရာမြေ) သတ်မှတ်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးဝင်းဦး ၇/တငန(နိုင်)၁၃၅၀၂၂ မှ ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် ထုတ်ယူထားသော အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပိုင်မြေရာဇဝင် မျောက်ဆုံးသွားကြောင်း တရားရုံးကျွမ်းကျင်မှုရှိသူတင်ပြ၍ ၎င်းထံမှ ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ ၂၂၀၇၆/၁၁ (၁-၁၂-၁၁)ဖြင့် SI ရသ ဦးပြည့်စုံအောင် ၇/ပမန(နိုင်)၁၂၄၀၃၆ က အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ရန် မြေပိုင်လျှောက်ထားလာရာ နိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**ပြင်ဆင် ဖတ်ရှုပါရန်**  
၁၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ စာမျက်နှာ ကြော်ငြာ (၃) ကန့်ကွက်ကြော်ငြာအမှတ်စဉ် (၇) ဒေါ်အေးဆွေမြင့်၏ မှတ်ပုံတင်အမှတ် ၁၂/မဂတ (နိုင်)၀၃၀၀၇၉အစား ၁၂/မဂတ(နိုင်)၀၃၀၀၇၉ အမှန်ဖတ်ရှုပါရန်။

ရုရှားအကြောင်း

**ရွှေတိုက်စေတီတော်ဂေါပကအဖွဲ့ ပြောစာနှင့် ပုံစံများဝယ်ယူရိုက်နှိပ်ရန်ကြော်ငြာ**

၁။ ရွှေတိုက်စေတီတော်ဂေါပကအဖွဲ့ရုံးတွင် သုံးစွဲရန် အောက်ဖော်ပြပါ ပြောစာများနှင့် ပုံစံများ မှာယူရိုက်နှိပ်ရန် လိုအပ်ပါသဖြင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်လိုသူများ ဈေးပြိုင်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဈေးပြိုင်တင်ဒါပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်တစ်စုံလျှင် ကျပ် ၅၀၀၀/- နှုန်းဖြင့်ဝယ်ယူပြီး ၁၉-၁၁-၂၀၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီ နောက်ဆုံးထားပြီး ဈေးပြိုင်တင်သွင်းရန် ဖြစ်ပါသည်-

(က) အလှူခံပြောစာများ  
 (ခ) သို့လှောင်ဌာနသုံးလယ်ကုစာအုပ်  
 (ဂ) ဘင်းကတ်ပြားများ

၂။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက ရုံးချိန်အတွင်း ဂေါပကအဖွဲ့ရုံး ဗဟို သို့လှောင်ဌာနတွင် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။ **ရွှေတိုက်စေတီတော်ဂေါပကအဖွဲ့**

**ငှားမည်**

- စဗိုင်း၊ မရမ်းကုန်း၊ ပြည်လမ်းမ၊ မြေညီအရှေ့လှည့် Yangon City Hotel ရှေ့
- မျက်နှာဖွင့်အကျယ် ၁၅ ဖေ
- အလျား ၆၀ ငှာ ကျော်
- အနောက် အကျယ် ၂၀ ဖေ
- ထပ်ရိုးအမြင့် အမြင့် ၁၄ ဖေ
- နှစ်ချပ်၊ အငှား၊ ဆိုင်ဖွင့်ရန်ကောင်း

မုန်း-၀၅၂-၄၀၂၀၊ ၀၉-၃၁၇၆၀၀၉၊ ၀၉-၂၅၄၈၃၉၇၄

**စက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ(အင်းစိန်)မြို့ပြအင်ဂျင်နီယာ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ စတုတ္ထအကြိမ် အာစရိယပူဇော်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ**

စက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ(အင်းစိန်)မြို့ပြအင်ဂျင်နီယာ ကျောင်းသား/သူဟောင်းများ၏ စတုတ္ထအကြိမ်အာစရိယပူဇော်ပွဲကို ၂၀၁၄ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၇ရက်(စနေနေ့)နံနက် ၉:၀၀နာရီတွင် ကျင်းပပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ရပ်နီးရပ်ဝေးမှသူငယ်ချင်းများအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ သူငယ်ချင်း ကျောင်းသားကျောင်းသူများအားလုံး ဆုံစည်းနိုင်ဖို့အတွက် မပျက်မကွက် ဆက်ဆက်တက်ရောက်ကြဖို့ ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

**ကျင်းပမည့်နေရာ - ရွှေကျင်သာသနာလင်္ကာရမဟာဓမ္မဗိမာန်တော်ကြီး (ရွှေတိုက်ဘုရားအရှေ့ဘက်မုခ်အနီး)**

**ဖခင်အမည်မှန်**

ကရင်ပြည်နယ်၊ လှိုင်းဘွဲ့မြို့နယ်၊ ထီလုံ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း(ခ)မှ နန်းစုစု/ဘအန(နိုင်)၃၂၉၁၀၅ ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးသန်းထွဋ်အောင် ဖြစ်ပါကြောင်း။

**ဖခင်အမည်မှန်**

ကရင်ပြည်နယ်၊ လှိုင်းဘွဲ့မြို့နယ်၊ ထီလုံ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း(ခ)မှ နန်းစမ်းစမ်းမိုး ၃/ဘအန(နိုင်) ၃၂၆၀၁၄၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးစံစံ ၃/ဘအန(နိုင်)၂၀၃၅၇၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။

**ဖခင်အမည်မှန်**

ကရင်ပြည်နယ်၊ လှိုင်းဘွဲ့မြို့နယ်၊ ထီလုံ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း(ခ)မှ မအိဒါ(မှတ်ပုံတင်လျှောက်ထားဆဲ)၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးညိုဝင်း ၃/လာန(နိုင်)၀၃၅၇၀၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။

**ရွှေပြည်ဟိုင်း ကုသိုလ်မြစ် ဆေးရုံ နိုဝင်ဘာလ ၁၅-၁၆၊ (၄၁)ကြိမ်မြောက် မျက်စိခွဲစိတ်အလင်းဒါနပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်**

နိုဝင်ဘာလ(၁၅) ရက်တွင် ဦးစော(၄၁)ပြည့် ၄၁-ကြိမ်မြောက် မျက်စိခွဲစိတ် အလင်းဒါနပြုလုပ်မည်ဖြစ်ရာ မျက်စိဝေဒနာရှင်(၁)ဦးအတွက် ခွဲစိတ်ခြင်း အလှူငွေကို ၄၀၀၀/- ဝှိ အလင်းဒါန အလှူငွေအဖြစ်ပါယူကာ တိုက်ပိုင်လှူဒါန်းပေးနိုင်ပါသည်။

ဘက်စရင်သို့ ထည့်သွင်းပေးမည်။ လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း သတင်းပေးပါရမည်။

လှူဒါန်းရန်ငွား - သိတေ့ ရွှေပြည်ဟိုင်း ကျေးဇူးတော်၊ ရွှေပြည်ဟိုင်းကျောင်း၊ ဩစတေးလျား၊ ရန်ကင်း၊ (တိုက်ပိုင်လှူဒါန်း) ဘာမေဂေမး သံလမ်းဘေး၊ မုန်း- ၀၁-၅၄၀၄၉၃၊ ၀၉-၇၃၀၇၆၀၀၉၊ ၀၉-၂၅၄၈၃၉၇၄

ရွှေပြည်ဟိုင်းကုသိုလ်မြစ် ဆေးရုံ (Account No. 00730200701690301) ဘဏ်စာရင်းသို့ နီးရာဘဏ်၌ ထည့်သွင်းပေးပါမည်။ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

**မဏ္ဍိမဒေသ၊ သာဝတ္ထိမြို့ မဟာသံဃိကဒါန ကျောင်းအလှူ နှီးဆော်ခြင်း**

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၊ သာဝတ္ထိမြို့ မြတ်စွာဘုရားရှင် (၂၅) ဝါ သီတင်းသုံးတော်မူခဲ့သည့် မူလဂန္ဓကုဋ် (အဝိဇဟိတဌာန) နှင့် တာဝတိံသာနတ်ပြည်သို့ ကြွလမ်းတော်မူခဲ့သည့် သရက်ဖြူကုန်းအနီးတွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ ပြည်ပသာသနာပြု ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တ ဒေါက်တာနန္ဒာဓိပတိ (ဓမ္မာစရိယ) သည် မြေတစ်ဧက ဝယ်ယူပြီးစီး၍ မဟာဒေသယုသုဓ သုံးထပ်ကျောင်းတိုက်ကြီး အား ဆောက်လုပ်လျက်ရှိရာ ဒုတိယထပ် ကြမ်းစင်းစလက် (SLAB) လောင်းပြီးဖြစ်၍ တတိယထပ် အမိုးမိုးပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ "ဝိဟာရဒါန သံဃာသမ္မာဓိပတိ" (ဝိဟာရဟု ကျောင်းအလှူကို ဆုဆုပုဒ် မိုးမိုးကြွ၏) ဟုသော ဒေသနာတော်ပြတ်နှင့်အညီ ဘုရားရှင်တိုင်းရိက္ခံတော်သော မဟာသံဃိကဒါန ကျောင်းအလှူ ကုသိုလ်ထူးကြီးကို တစ်စတုရန်းပေလွင် (၂၀,၀၀၀) ကျပ်နှုန်းဖြင့် ရန်ကင်းအတွင်းအောက်ပိတောက်သွယ်၍ ရက်ရောက်ကြည့်ရှုကာ ကုသိုလ်ပိုင်လှူဒါန်းနိုင်ကြပါပြီ။

၁။ ဆရာတော်ဘဒ္ဒန္တဒေါက်တာနန္ဒာဓိပတိ၊ မဟာဒေသယုသုဓကျောင်း၊ သာဝတ္ထိမြို့၊ ယူပိပြည်နယ်၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံ။  
 မုန်း - ၀၀၉၁ - ၀၄၀၀ ၃၀၀ ၀၃၂၊ ဓမ္မစင် ၇၅၂၉၇၇၊ unarinda08@gmail.com

၂။ ဒေါ်တင်တင်ကြည်၊ ဝင်းနန္ဒာ၊ မရမ်းကုန်း။  
 ၃။ ဒေါ်သီတာ၊ မဏ္ဍိမဂုဏ်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်။  
 ၄။ ဒေါ်မေသုမောင်၊ မေသုမောင်၊ ကမာရွတ်။  
 ၅။ ဒေါ်ကြည်ကြည်မြင့်၊ ရွှေမဟာ၊ စမ်းချောင်း။  
 ၆။ ဒေါ်နီနီဝင်း၊ ဓမ္မာ၊ တာဝေ။  
 ၇။ တိုးတိုးရတနာ၊ စမ်းချောင်း။  
 ၈။ ဒေါ်တင်မိုးအေး၊ ကျောက်ကားပစ္စည်းဆိုင်၊ ဝင်းနန္ဒာရုံးခွဲ(၁)၊ မန္တလေး။

**ပုဒ္ဂလိယ**  
 ဘုရားပူအဖွဲ့များ

၀၁ - ၆၅၅၅၂၀၊ ၆၅၅၅၀၅၊ ၃၇၇၆၁၅၊ ၆၅၇၇၉၄  
 ၀၁ - ၂၉၆၄၄၆၊ ၀၉ - ၅၀၁၃၅၂  
 ၀၉ - ၅၁၉၂၄၄၀၊ ၀၉ - ၇၃၂၄၆၀၇၊ ၀၉ - ၅၀၁၂၄၇၀  
 ၀၁ - ၅၃၂၀၆၆၊ ၀၉ - ၅၁၁၃၀၀၄၄၊ ၀၉ - ၅၀၀၈၃၇၆  
 ၀၁ - ၅၄၆၀၂၀၊ ၀၉ - ၅၀၂၁၀၉၂  
 ၀၁ - ၅၀၃၉၂၅၊ ၀၁ - ၅၂၇၅၃၉  
 ၀၂ - ၅၀၅၄၀၅၀၊ ၀၉ - ၅၁၁၆၀၀၄

ကျေးဇူးတင်ကြောင်းကြော်ငြာ

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်သူများအတွက် အလှူငွေများကို အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ထည့်သွင်းပေးပါမည်။

၁။ ကရင်ပြည်နယ်၊ လှိုင်းဘွဲ့မြို့နယ်၊ ထီလုံ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း(ခ)မှ နန်းစုစု/ဘအန(နိုင်)၃၂၉၁၀၅ ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးသန်းထွဋ်အောင် ဖြစ်ပါကြောင်း။

၂။ ကရင်ပြည်နယ်၊ လှိုင်းဘွဲ့မြို့နယ်၊ ထီလုံ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း(ခ)မှ နန်းစမ်းစမ်းမိုး ၃/ဘအန(နိုင်) ၃၂၆၀၁၄၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးစံစံ ၃/ဘအန(နိုင်)၂၀၃၅၇၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။

၃။ ကရင်ပြည်နယ်၊ လှိုင်းဘွဲ့မြို့နယ်၊ ထီလုံ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း(ခ)မှ မအိဒါ(မှတ်ပုံတင်လျှောက်ထားဆဲ)၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးညိုဝင်း ၃/လာန(နိုင်)၀၃၅၇၀၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။

**ကျေးဇူးတင်ကြားများ၊ လုပ်ငန်းရှင်ကြီးများမှ ထူးခြားစုံလင်စွာပါဝင်ပြသရောင်းချမည့်**

**ရွှေပြည်တော်ကုန်စည်ပြပွဲ နှင့် တားပြပွဲကြီး**

၁၅-၁၁-၂၀၁၄ မှ ၁၉-၁၁-၂၀၁၄ WINNER Ph : 0951 73076, 0950 31660, 0936152320 ဥပုတသန္နိဘုရားကွင်း

**တန်ကြွတ်နိုင်ခြင်းကြော်ငြာ**

မေမြို့နယ်၊ မြေညီအရှေ့လှည့် Yangon City Hotel ရှေ့ မျက်နှာဖွင့်အကျယ် ၁၅ ဖေ၊ အလျား ၆၀ ငှာ ကျော်၊ အနောက် အကျယ် ၂၀ ဖေ၊ ထပ်ရိုးအမြင့် အမြင့် ၁၄ ဖေ၊ နှစ်ချပ်၊ အငှား၊ ဆိုင်ဖွင့်ရန်ကောင်း။

မုန်း-၀၅၂-၄၀၂၀၊ ၀၉-၃၁၇၆၀၀၉၊ ၀၉-၂၅၄၈၃၉၇၄

**THE GLOBAL PROFESSIONAL QUALIFICATION FOR BUSINESS LEADERS**

**MBA** သို့ရရှိပြီးသောသူများ တက်ရောက်နိုင်ပါပြီ

Operational Level နှင့် Management Level ဘာသာရပ်များကို ဖြေဆိုရန်မလိုဘဲ Strategic Level ဘာသာရပ်များကိုသာ ဖြေဆိုပြီး CIMA ကို ရယူနိုင်မည်။

Hot Line - 246634, 2304156

MCC Training Institute  
 Junction Square Shopping Centre (Complex),  
 Building (8) 1<sup>st</sup> Floor Kamayut Township, Yangon

**CGMA** Chartered Global Management Accountant  
**CIMA** Chartered Institute of Management Accountants

**Masters Gateway for MBA**

- ဖွင့်ရက် - 15 Nov 2014 -

ရုန်းကန်ကြွေးကြော်ခြင်း

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးလှသောင်း (မုဒုံ)
အသက် (၈၈)နှစ်
သူငယ်ချင်း ဒုစိုက်မူဖြူကြွေးကျော်ကျော်ဝင်း(ငြိမ်း)-ဒေါ်ဖြူစိုးစန္ဒာတို့၏ဖခင် ဦးလှသောင်းသည် ၅-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ စစ်တက္ကသိုလ်မှူးလောင်းသင်တန်းအပတ်စဉ် (၂၉) မှ သူငယ်ချင်းများအဖွဲ့ဝင်များ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါ်လှသီ (သန်လျင်) အသက် (၉၃)နှစ်
ပါမောက္ခ ဒေါ်တာမြင့်မြင့်ညီမိ (ပါမောက္ခဒဂုန်းမှူး၊ ရောဂါဗေဒဌာန၊ ဆေး-၂၊ ရန်ကင်း)၏ ကျေးဇူးရှင်မိခင် ဒေါ်လှသီ (သန်လျင်) အသက် (၉၃)နှစ်သည် ၃၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်တကွ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဦးလှချစ်စတင်-ဒေါ်ကြည်ညို ဦးတင်လွန်းဦး-ဒေါ်လေးမာဦး ဒေါ်တာစိန်ဝင်း-ဒေါ်တာတင်စိုးသူ ကိုလင်းထွဋ်မြင့်-ဒေါ်တာတင်ဟန်ထွေး

ဘဒ္ဒန္တဇနိတ (ဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ) သက်တော် (၈၄)နှစ်၊ ဝါတော် (၆၄)ဝါ

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ မြို့မရပ်ကွက်၊ ကြားတောရပ်ကင်း၊ ဆူးခါး ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်ကြီး၏ ပဓာနနာယကဆရာတော်ဖြစ်တော်မူသော ဘဒ္ဒန္တဇနိတ (ဂန္ထဝါစက ပဏ္ဍိတ)သည် ဘဝနတ်ထံ ပျံလွန်တော်မူခဲ့သည်မှာ ၃၃၇၆ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၅ ရက် (၁၁-၁၁-၂၀၁၄)ရက် အင်္ဂါနေ့တွင် တစ်လပြည့်မြောက်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ဦးစီးပဓာန နာယကဆရာတော်ဖြစ်တော်မူသော ဘဒ္ဒန္တဇနိတနှင့် တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယကာမ အပေါင်း တို့က ဆွမ်းအစရှိသော လှူဖွယ်ပစ္စည်းတို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပြီး အမျှပေးပေး မည်ဖြစ် ပါသဖြင့် ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဒါယကာ၊ ဒါယကာမများ ကြွရောက်ကြပါရန် လေးမြတ် သောစိတ်ထားဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ဦးစီးပဓာန နာယကဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဇနိတနှင့် တပည့်ရဟန်းသံဃာများ ဒါယကာ၊ ဒါယကာမများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးတင်မောင်ဝင်း
နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန (ငြိမ်း)
စီမံကိန်းနှင့်သင်တန်းရေးအဖွဲ့ဝင်
အသက် (၇၅)နှစ်
ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ဒေါ်ဖြူဖြူလမ်း၏ ချစ်လှစွာသောမိခင် ဒုက္ခသည် သူငယ်ချင်းကိုချစ်ဝမ်း (ဒုတိယ ပညာရေးစာရင်း)၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန)-မေထက်ဦး၏ချစ်လှစွာသော ဖခင် ဦးတင်မောင် ဝင်း ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲ ရပါသည်။ Friends Forever မှ သူငယ်ချင်းများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာအသင်း၊ ကန်တော့ခံသက်ကြီးစာပေ ပညာရှင် ဆရာကြီး ဦးမြင့်ကြွယ် (မောင်မြင့်ကြွယ်) အသက် (၈၂) နှစ်သည် ၆-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာအသင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်မေကြီး (လယ်မောင်)
အသက် (၈၄) နှစ်
မြောက်တော် ကျမတော်မိခင်မိတ်ကုန် ဝါပိုင်တာအဖွဲ့ဝင် ဦးတင်စိန်ဝင်း-ဒေါ်မောင်မြင့် တို့၏ အထူးအထူးအထူးအထူး ဒေါ်မေကြီး အသက် (၈၄)နှစ်သည် (၆-၁၁-၂၀၁၄) ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မြန်မာ့ပြည်ထောင်စု အဖွဲ့ဝင်နှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဒေါ်မေကြီးအဖွဲ့နှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစု မြောက်တော် ကျမတော်မိခင်မိတ်ကုန်

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကင်းမြို့၊ သစ်ခင်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ငမိုးရိပ်ရပ်ကွက်၊ ငမိုးရိပ်(၂)လမ်း၊ အပိုင်း(၁)၊ တိုက်အမှတ် (၇၈၈)၊ ပထမထပ်(ခေါင်းရင်းခန်း)၊ အကျယ်အဝန်း(၁၂၂၂x၆၀၅) ရှိ တိုက်ခန်းကို တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်မိုးစိုး MTNT 036293 ထံမှ ဝယ်ယူရန် အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန်ကွက်လိုပါက ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း နိုင်လုံသောအထောက်အထားများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့သို့လာရောက် ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတိမှတ်ရန်အတွင်း ကန်ကွက်သူများမရှိပါက အရောင်း အဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးမြောက်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါ သည်။ ဦးစွာ-၁၁-၅၆၀၉၃၃၊ ၀၉-၂၅၀၆၅၀၇၆

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း

မွန်ပြည်နယ်၊ ဘီးလင်းမြို့၊ ဇုတ်သုတ်ကျေးရွာနေ (ဦးချစ်စိန်-ဒေါ်ရင်ကြွေ) တို့၏အသား၊ ဘီးလင်းမြို့နယ် (ဦးစံခင်-ဒေါ်လှတင်)တို့၏အသား၊ ရန်ကင်းမြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပ (ည/၁၁၄၆) နေ ဒေါ်ဥက္ကလာပ (ဦးစီးအရာရှိ၊ စက်မှုသီးနှံ)၊ ဦးစိန်ထွေး-ဒေါ်ထက်ထက်ရွှေ၊ ဦးစိန်ထွေး-ဒေါ်ဝါဝါသန်း၊ ဦးစောထွေး-ဒေါ်ရီရီညွန့်၊ ဦးသန့်ဇင်-ဒေါ်ဖြူဖြူရွှေတို့၏ဖခင်၊ မြေးလေးယောက်တို့၏အဘိုး၊ ဒေါ်အုန်းမြင့်၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ဖြစ်သူ၊ ဦးတင်ရွှေ (ဒု-လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး-ငြိမ်း)၊ မြန်မာ့ စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးလုပ်ငန်း၊ နာမကျန်းဖြစ်စဉ်ကာလအတွင်း မေးကုသပေးခဲ့သော မြောက်ဥက္ကလာပ လက်မှုအထူးကုဆေးခန်းမှ ဆရာဝန် ဆရာမများ၊ မြောက်ဥက္ကလာပ ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးမှ ဆရာဝန် ဆရာမများ၊ နာရေးကိစ္စအဝဝတွင် ကူညီဆောင်ရွက် ပေးခဲ့သော (၅)ရပ်ကွက် နာရေးအသင်း၊ အသင်းသားများ၊ ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ သတင်း မေးသော တပည့်သားချင်းများ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ၊ နာရေးသို့ လိုက်ပါပို့ဆောင် ခဲ့ကြသော ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ၊ လုပ်ငန်းကိုင်ဖတ်များ၊ အားပေးစကားပြောကြား ခဲ့ကြသော ဆွေမျိုးမိတ်ဆွေများနှင့် အခြားကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများအားလုံးကို အထူး ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ကျန်းမာရေးအရ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးမြင့်ကြွယ် (စာရေးဆရာ မောင်မြင့်ကြွယ်) (အဖွဲ့ဝင်၊ ထွန်းဖောင်ဒေးရှင်းစာပေကော်မတီ) အသက် (၈၂)နှစ်

ထွန်းဖောင်ဒေးရှင်းစာပေဆု ရွေးချယ်ရေးကော်မတီတွင် အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် အစဉ်တစိုက် ပါဝင်ကူညီခဲ့သော ဦးမြင့်ကြွယ်သည် ၆-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဦးသိန်းထွန်း(နာယက)နှင့် ကော်မတီဝင်များ ထွန်းဖောင်ဒေးရှင်းစာပေကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်(၁/တောနီ)၊ မြေကွက် အမှတ် (၂၀၆)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၂၀၆)၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ ဒေါ်တင်ရွှေ ၁၂/၂၅၀၆(နိုင်)၀၃၈၉၀၆ အမည်ပေါက် နှစ်၆၀ဂရန် မြေအားအမည်ပေါက် ဒေါ်တင် ရွှေက ဂရန်မြေကိုပျက်စီးကြောင်း ကျွမ်း ကျန်လွှာ၊ ကိုယ်တိုင်ဝန်ခံချက်တင်ပြ၍ ဂရန်မိတ္တူလျှောက်ထားရာ နိုင်လုံသော အထောက်အထားဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန်ကွက်သူမရှိ ပါက ဌာနမှလုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဖြိုပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ဒဂုံမြို့နယ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေ တိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၃၁)၊ မြေကွက်အမှတ် (၂၄၀)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၂၉)၊ (၃၁)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဒေါ်ခင် ကြိုင် BR-၀၂၃၆၇၇ အမည်ပေါက် နှစ်၆၀ ဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်ခင်ကြိုင် (မိခင်)၊ ဦးသန်းထွန်း (ဖခင်)တို့ ကွယ်လွန် သဖြင့် ဦးစောထွန်း ၁၂/၁၁ကတ(နိုင်) ၀၁၆၇၀၄ က တစ်ဦးတည်းသောသား တော်စပ်ကြောင်း ကျွမ်းကျန်လွှာ ၉၃၂၈/ (၂၅-၈-၂၀၁၄)၊ သေစာရင်းတင်ပြ၍ အမွေ ဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် ဖြေပုံကူးလျှောက်ထားလာ ရာ နိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မည်သူမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံး လုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါ သည်။ ဖြိုပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါက်တာမျိုးအောင်

ယာယီဆေးရုံအုပ်ကြီး၊ ဧမျာ့သီရိအထူးကုဆေးရုံကြီး၊ နေပြည်တော် အသက် (၆၂)နှစ်
နေပြည်တော်၊ ဧမျာ့သီရိအထူးကုဆေးရုံကြီး၊ ယာယီဆေးရုံအုပ်ကြီး၊ ဒေါက်တာမျိုးအောင် သည် ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၁ နာရီတွင် ပြည်မြို့နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဗြိုင်လင်အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီး ဝန်ထမ်းနှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစုများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဗိုလ်ကြီးအောင်စော်စို (ငြိမ်း) ကြည်း-၂၁၆၇၅၊ တေဇ(၁၆) အသက် (၄၈)နှစ်

သူငယ်ချင်း ဗိုလ်ကြီးအောင်စော်စို(ငြိမ်း) အသက် (၄၈)နှစ်သည် ၅-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၃း၀၃ နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရ ပါသည်။ တေဇ (၁၆)မှ သူငယ်ချင်းများနှင့် မိသားစုများ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ဒဂုံမြောက်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၄၆၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၄၉၃၊ မြေ ကွက်တည်နေရာအမှတ် ၁၄၉၃၊ (၄၆) ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြောက်ပိုင်းမြို့နယ် (ဦးမြတ်- AG-၀၆၂၃၄၄)အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရန် မြေအား အမည်ပေါက် ဦးမြတ် ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်ရီရီ ၁၂/ပမတ(နိုင်)၀၁၁၁၈၇ က တစ်ဦး တည်းသော ဇနီးတော်စပ်ကြောင်း ဂရန် ပျောက်ဆုံးကြောင်း ရပ်ကွက်၊ ရဲစခန်း ထောက်ခံချက်၊ ကျွမ်းကျန်လွှာတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် ဖြေပုံ ကူး လျှောက်ထားလာရာ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မရှိ ပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဖြိုပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် (၁/အနောက်)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၀၀)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၁၀၀)၊ အနောက် ၁လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက် သာကေတ မြို့နယ် (ဦးကြီးမြင့်)အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရန်မြေအား သာကေတမြို့နယ် တရားရုံး၌ ဒေါ်သန်းသန်းအေး + ၃ မှ ၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် ၂၉၄ ဖြင့် ဦးကြီးမြင့် အား ပဋိညာဉ်အတိုင်း မှတ်ပုံတင်အရောင်း အဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုပေးရန် တရားရုံးဆိုင်ရာ အနိုင်ဒီကရီနှင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမစာရီမှ အမှတ် ၁၂၀ အမိန့်တို့တင်ပြ၍ တရားရုံး ကိုယ်စား ဘီလစ်စေါ်မင်းကြိုင် ၁၂/မစမ (နိုင်)၀၀၄၆၂၀ မှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် ဖြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန်ကွက်မရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဖြိုပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

(၁)နှစ်ပြည့် လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း

ကျေးဇူးရှင်ဖခင်ကြီး ဦးစွာအောင် (ငြိမ်း) အသက် (၅၇)နှစ်သည် မိသားစုနှင့် မမျှော်လင့်ဘဲ ခွဲခွာခဲ့သည်မှာ ၉-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် (၁)နှစ်ပြည့်ခဲ့ပြီဖြစ်သော် လည်း တစ်နေ့မှ မေ့မရပါ။ ကုသိုလ်ကောင်းမှုအစုစုကို ဖေကြီးရောက်ရာဘုံဘဝမှ သာဓုခေါ်နိုင်ပါစေ။ ချစ်ဇနီး - ဒေါ်နန်းဟွမ်၊ သမီး - ခင်ခိုမျှန်၊ သား - သက်ပိုင်စိုး (ကျိုင်းတုံမြို့)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၉၈/၉၄၈၇ KIA Opirus S/L(4x2)Lယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးထွန်းဝင်း အောင် ၁၂/မရက(နိုင်)၀၇၀၀၀၉ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူလျှောက်ထားလာပါ သည်။ ကန်ကွက်လိုပါက အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကင်းအောက်ပိုင်း)

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၁-တိုးချ၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၀၄၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၁၀၄၊ (၂)လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ် (ဒေါ်အုန်း) အမည်ပေါက် နှစ် (၆၀)ဂရန်မြေအား အမည် ပေါက် မိခင်ဒေါ်အုန်းမှာ ၂၇-၁၀-၁၉၉၅တွင် လည်းကောင်း၊ ဖခင် ဦးကျော်မှာ (၁၅-၆-၁၉၈၄)တွင်လည်းကောင်း အသီးသီးကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၎င်းတို့၏အသား သမီးများဖြစ်ကြ သည့် ဒေါ်သန်းရွှေ ၁၂/မရက(နိုင်)၀၅၇၇၇၊ ဦးစွာအောင် ၁၂/မရက(နိုင်)၀၇၁၄၃၃၊ ဒေါ်တင်ရွှေ ၁၂/အနက(နိုင်)၀၅၉၇၇၂၊ ဦးကျော်အောင် ၁၂/မရက(နိုင်)၀၅၈၉၄၆၊ ဒေါ်မြမြထွေး ၁၂/မရက(နိုင်)၀၁၇၈၃၃၊ ဦးကျော်ကျော်ဦး ၁၂/မရက(နိုင်)၀၄၀၃၂၇ တို့၏ G.P ၁၈၀၄၇/၁၄ (၃-၇-၁၄)နှင့် ၂၀၀၆၇/၁၄ (၅-၈-၁၄)ရရှိသူ ဦးစိုင့်စိုင့်ရင်း ၁၂/ကမတ(နိုင်)၀၁၁၄၅၄၅မှ သားသမီး များတော်စပ်ကြောင်း ကျွမ်းကျန်လွှာ၊ သေ စာရင်းနှင့် နှစ် (၆၀) မြေအားစာချုပ်(ဂရန်)၊ G.P, G.P အတွက် ကျွမ်းကျန်လွှာတင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ် ချုပ်ဆိုရန် ဖြေပုံကူး လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မရှိ ပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဖြိုပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၁)၊ အနောက် ၁လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက် သာကေတမြို့နယ် (ဦးကြီးမြင့်)အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရန်မြေအား သာကေတမြို့နယ် တရားရုံး၌ ဒေါ်သန်းသန်းအေး + ၃ မှ ၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် ၂၉၄ ဖြင့် ဦးကြီးမြင့် အား ပဋိညာဉ်အတိုင်း မှတ်ပုံတင်အရောင်း အဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုပေးရန် တရားရုံးဆိုင်ရာ အနိုင်ဒီကရီနှင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမစာရီမှ အမှတ် ၁၂၀ အမိန့်တို့တင်ပြ၍ တရားရုံး ကိုယ်စား ဘီလစ်စေါ်မင်းကြိုင် ၁၂/မစမ (နိုင်)၀၀၄၆၂၀ မှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် ဖြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန်ကွက်မရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဖြိုပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်

၅-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ည ၇:၀၀ နာရီခန့်တွင် ဝိပဿနာ မြောက်ဥက္ကလာသို့ Taxi စီးစဉ် ကားပေါ်တွင် အရေးကြီးမြေပုံကူး စာရွက် (၂)စုံ မှုရင်းပါ ပိုင်တစ်ခု ကျန်ခဲ့ပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၁၄၆၄၃၀၊ ၀၉-၅၀၅၅၁၁၀

(၁)နှစ်ပြည့် လွမ်းဆွတ်တမ်းတ အမျှဝေပေးခြင်း ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး

ကျေးဇူးရှင်မေမေ ဒေါ်ကျင်ထွေး အောင်သပြေရတနာဆိုင်၊ အင်းစိန်ဖျေးကြီး စည်းကမ်းနဲ့ ပညာအမွေပေးခဲ့ရုံမက သားသမီးတွေရဲ့အခက်အခဲမုန့်သမျှ မြေရှင်းပေးနိုင်ခဲ့တဲ့ မေမေရေ... မေမေ ပြန်ရောက်ရင် အိမ်လှလှလေးပြင်ဆောက်ပြီး သမီးနဲ့အတူ တစ်သက်လုံးနေမယ်ဆို၊ သားအိမ် နှစ်ယောက်စကားတွေ တဝကြီးပြောကြမယ်ဆို။ အခုတော့ မေ့အချစ်ဆုံးမြေးနဲ့ သမီးတို့ကို မြေရာပုံရိပ်လေး မှေကိုယ်စားပေးပြီး အရင်လို အလွမ်းမြေ ဖုန်းလေးတောင်ဆက်လို့မရနိုင်တဲ့ ခရီးရှည်ကို ထွက်သွားခဲ့ပြီနော်... အနစ်(၂၀)အတွင်း သျှောင်နောက်လိုက်ခဲ့တဲ့ ဆံထုံးလေးရဲ့ကျက်သရေဆောင် ဆံထိုးလေး မေမေနဲ့အတူ ရောက်ခဲ့ကြတဲ့ မန္တလေးမဟာမြတ်မုန့်ဘုရားကြီးနဲ့ ကျိုင်းတုံမြို့က ရပ်တော်မူဘုရားကြီးမှာ ၆-၁၁-၁၄ ရက် က ရွှေဆိုင်တွေကပ်လှူပေးခဲ့ပါတယ်။ တပ်ရင်းမှာလည်း စုပေါင်းရဟန်းခံရင်ပြုအလှူ၊ သိမ်ထပ်ခြင်းအလှူ၊ ဘုံကထိန်အလှူတွေပြုလုပ်လှူဒါန်းခဲ့ပါတယ်။ မောင်နှမတွေ စုပေါင်းအလှူမှာ ကုသိုလ်ပါဝင်ခဲ့တဲ့အပြင် လစဉ်လည်း ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပေးလျက်ရှိပါတယ်... ဒီ(၁)နှစ်တာကာလအတွင်း မေ့မေ့အတွက်ရည်စူးပြီး သမီးတို့မိသားစု ပြုလုပ်လှူဒါန်းတဲ့ ကောင်းမှု ကုသိုလ် အစုစုတို့ကို အမျှပေးပေးပါတယ်... မေမေရောက်ရာဘုံဘဝက သာဓုခေါ်ဆိုနိုင်ပါစေ...။ သမီး-ဒုဗိုလ်မျိုးကြီးစော်စော်ဝင်းအောင်-ဒေါ်ဝါဝါဝင်း မြေး-မမြူးပန်းနွယ်၊ မောင်ကျော်စေတဏ္ဍ





ဘုရင့်နေောင်တံတား အမှတ် (၂)ကို ဖွင့်ပွဲအကြိုညက လျှပ်စစ်မီးများ အလှတွန်းညှိထားစဉ်။ (သတင်း၊ စာမျက်နှာ-၇)

ဓာတ်ပုံ-ခရမ်းစိုးမြင့်

# တပ်မတော်(ရေ)စစ်ရေယာဉ်များက ပင်လယ်ပြင်ကျောက်စိမ်းများ ရေလုပ်သား ၁၇၄ ဦးကို ဒုတိယအကြိမ် ထပ်မံဆယ်ယူခဲ့ပြီး ပင်လယ်ပြင်ရှာဖွေမှုများ ဆက်လက်လုပ်ဆောင်မည်

သတင်း၊ စာမျက်နှာ ၇

**ယနေ့ ဗဟိုက**

**ဘာလင်တံတိုင်းဖြိုချမှု (၂၅)နှစ်ပြည့်မြောက်**

စာ ၄

**ပေါက်ကွဲစေတတ်သော ယမ်းများ သိမ်းဆည်းထား သူအား ပမ်းဆီးအရေးယူ**

စာ ၅

**ကျွန်တော်နဲ့ပခုက္ကူနဲ့ မြင်းခြံ**

**ဆောင်းပါး**

စာ ၆

**စိစစ်နည်းနှင့်ဂါရက်ဘေးခံ ဝိန်းဝဲစုများအပေါ်သွင်း**

စာ ၁၃

**ကြော်ငြာအချုပ်ပို ရှစ်မျက်နှာပါရှိ**

**ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချုပ်ပို ရှစ်မျက်နှာ ပါရှိပါသည်။**

## အင်အားအနည်းငယ်ရှိ မြေငလျင်များလှုပ်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉

နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် ည ၁၁ နာရီ ၃၇ မိနစ် ၃၈ စက္ကန့်အချိန်တွင် မန္တလေးမြေငလျင်စခန်းမှ မြောက်ဘက် မိုင် ၂၁၀ ခန့် ကွာဝေးသော မြန်မာနိုင်ငံပြည်တွင်း (ဟိုပင်မြို့၏ အနောက်မြောက်ဘက် ၁၀ မိုင်ခန့် အကွာ)ကို ဗဟိုမြေခွဲ အင်အားရစ်သော စကေး ၄ ဒသမ ၆ အဆင့်ရှိ အင်အားအနည်းငယ်ရှိသော မြေငလျင်တစ်ခုလှုပ်သွားကြောင်း တိုင်းထွာ ရရှိသည်။

ထို့အပြင် နိုဝင်ဘာ ၉ ရက် မြန်မာစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၅၃ မိနစ် ၂၀ စက္ကန့်အချိန်တွင် မန္တလေးမြေငလျင်စခန်းမှ တောင်-အရှေ့တောင်ဘက် မိုင် ၁၉၀ခန့်ကွာဝေးသော မြန်မာနိုင်ငံပြည်တွင်း (နေပြည်တော်၏အရှေ့တောင်ဘက် မိုင် ၆၀ ခန့်အကွာ)ကို ဗဟိုမြေခွဲ အင်အား ရစ်သော စကေး ၄ ဒသမ ၀ အဆင့်ရှိ အင်အားအနည်းငယ်ရှိ သော မြေငလျင်တစ်ခုလှုပ်သွားကြောင်း တိုင်းထွာရရှိသည်။

(စိုး/ဇေ)

## ၂၀၁၆ အိုလံပစ်ပြိုင်ပွဲခြေစစ်ပွဲကို မြန်မာအမျိုးသားနှင့် အမျိုးသမီးဘောလုံးအသင်းများ ယှဉ်ပြိုင်မည်

သတင်း၊ ညီမြတ် သော်တာ ဓာတ်ပုံ-စိုးညွန့်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၉

၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် ဘရာဇီး နိုင်ငံ၌ကျင်းပမည့် ရီယိုဒီလေးနေးရိုး အိုလံပစ်ပြိုင်ပွဲကို မြန်မာအမျိုးသား အသင်းနှင့် အမျိုးသမီးအသင်းတို့ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည် ဖြစ်သည်။ အဆိုပါအိုလံပစ်ပြိုင်ပွဲကို ယှဉ်ပြိုင်ရန် အတွက် ကမ္ဘာ့ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်နှင့် အာရှဘောလုံး အဖွဲ့ချုပ်တို့က ပိတ်ကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်က ယှဉ်ပြိုင်ရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။



မြန်မာအသင်းများမှာ အိုလံပစ် ခြေစစ်ပွဲကို ပထမအဆင့်မှ စတင် ကစားရမည်ဖြစ်ပြီး ယင်းခြေစစ်ပွဲများ ကို မတ်လအတွင်း ကျင်းပသွားမည် ဖြစ်သည်။ အမျိုးသားပြိုင်ပွဲမှာ ယူ-၂၃ ပြိုင်ပွဲဖြစ်သော်လည်း အမျိုး သမီးပြိုင်ပွဲမှာမူ လက်ရွေးစင်အဆင့် စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁

အိုလံပစ် ခြေစစ်ပွဲဝင်မည့် မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်း ဧပြီလ အတွင်းက ထိုင်းအသင်းနှင့် ခြေစမ်းကစားခဲ့စဉ်။

### ထူးခြားသည့်အပူချိန်များ

၉-၁၁-၂၀၁၄

- လျိုင်လင်မြို့ ၁၀ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
- ပင်လောင်းမြို့ ၁၂ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
- ဟားခါးမြို့ ၁၂ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
- ပြင်ဦးလွင်မြို့ ၁၂ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်

### မှတ်သားဖွယ်ရာမိုးရေချိန်

၉-၁၁-၂၀၁၄

ကျေးသောင်းမြို့ ၂ ဒသမ ၂၀ လက်မ

**စစ်မှန်သော ပရဝဲဆေး၊ မှန်ကန်သော စေတနာ တိကျသောထုတ်လုပ်မှု အပြည့်အဝ မြန်မာ့ရိုးရာတိုင်းရင်းဆေးရွှမ်းကောင်းများ**

တောင်သုံးလုံး၊ အေးမြေ၊ နှစ်ဖက်ရောင်၊ လှောင်၊ နှစ်ဖက်ရောင်၊ နှစ်ဖက်ရောင်၊ နှစ်ဖက်ရောင်၊ နှစ်ဖက်ရောင်

R/488 မြင့် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက်၊ သတင်းနှင့်စာချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ မြန်မာ့အလင်းစာချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ လုပ်ငန်းစဉ်  
 မြန်မာ့အလင်းစာချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ လုပ်ငန်းစဉ်  
 နေပြည်တော်-စာတည်းဖွဲ့၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ စာတည်းအဖွဲ့၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၆၊ ရန်ကုန်ရုံး-အမှတ်(၂၃)၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စာတိုက်ထောက်ပံ့ရေးဦးစီးဌာန၊ ၀၁-၅၅၅၃၀၇၊ မိုးဝင်းအိမ်ထောင်စု-၀၁၊ စာတည်းအဖွဲ့၊ ၀၁-၅၅၅၃၀၇၊ စာတိုက်ထောက်ပံ့ရေးဦးစီးဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စာတိုက်ထောက်ပံ့ရေးဦးစီးဌာန၊ ၀၁-၅၅၅၃၀၇၊ မြန်မာ့အလင်းစာချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ ၀၁-၅၅၅၃၀၇၊ မြန်မာ့အလင်းစာချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ ၀၁-၅၅၅၃၀၇၊ မြန်မာ့အလင်းစာချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ ၀၁-၅၅၅၃၀၇



### ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးဦးစီးဌာန နေပြည်တော် (၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၇ရက်)

၁။ အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ စီမံကိန်းရေးဆွဲရေး ဦးစီးဌာန၏ စီမံကိန်းဦးစီးရုံးများတွင် လစ်လပ်လျက်ရှိသော လစာနှုန်းကျပ် (၉၉၀၀၀-၁၀၀၀၀-၁၀၀၀၀) သတ်မှတ်ထားသည့် ဒုတိယဦးစီးမှူးရာထူးနေရာများအတွက် အောက်ဖော်ပြပါသတ်မှတ်အရည်အချင်း (အနိမ့်ဆုံး)ရှိသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

- (က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
- (ခ) လျှောက်ထားသူသည် ၃၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင်
  - (၁) အသက် (၃၀)ထက်မကျော်လွန်သူ၊
  - (၂) နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက အသက် (၃၅)နှစ်ထက်မကျော်လွန်သူဖြစ်ရမည်။
- (ဂ) ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ပြီး ကိုယ်လက်အင်္ဂါပြည့်စုံသန်စွမ်းသူဖြစ်ရမည်။
- (ဃ) ပညာအရည်အချင်းသတ်မှတ်ချက်-
  - အင်္ဂလိပ်စာဘွဲ့, B.A (Eng),
  - စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်များမှ ပညာရပ်ဆိုင်ရာဘွဲ့ရရှိသူများ [B.Com, B.Econ (Stats), B.Econ (Eco), B.Act, B.BM, B.BA, B.P.S, B.Dev.S, B.P.A]
  - (အထက်ဖော်ပြပါဘွဲ့အားလုံးအတွက်မဟာဘွဲ့ရသူများလည်းလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။)

- (င) ဤဌာနတွင် အနည်းဆုံး (၅)နှစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- (စ) ဒေသမရွေးသွားရောက်တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- (ဆ) ကွန်ပျူတာကျွမ်းကျင်စွာအသုံးပြုနိုင်သူဖြစ်ရမည်။

၂။ ရေးဖြေစာမေးပွဲကို နေပြည်တော်နှင့်တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များ၌ ၁၄-၁၂-၂၀၁၄ ရက်တွင် ဖြေဆိုရမည်ဖြစ်ပြီး ဖြေဆိုခွင့်လက်မှတ်များကို ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ ရက်မှစ၍ စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၁)၊ နေပြည်တော်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်စီမံကိန်းဦးစီးရုံးများတွင် ထုတ်ပေးပါမည်။ ဖြေဆိုရမည့်ရေးဖြေစာမေးပွဲဘာသာရပ်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။

- (က) မြန်မာစာနှင့်အင်္ဂလိပ်စာ ၂ နာရီစာမေးပွဲ
- (ခ) အထွေထွေဗဟုသုတ ၂ နာရီစာမေးပွဲ

၃။ စာမေးပွဲဝင်ကြေး ကျပ် ၁၀၀၀(ကျပ်တစ်ထောင်တိတိ)ကို သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် စီမံကိန်းဦးစီးရုံးများ၏ ငွေစာရင်းအမှတ်များသို့လည်းကောင်း၊ ရုံးချုပ်(နေပြည်တော်)တွင် လျှောက်ထားသူများသည် စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးဦးစီးဌာန၊ ငွေစာရင်းအမှတ် MD-၀၁၀၀၄၄သို့လည်းကောင်း ပေးသွင်းရမည်ဖြစ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ထားသော လျှောက်လွှာများကို စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးချုပ်(နေပြည်တော်)၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးဦးစီးရုံးများတွင် ဝင်ကြေးငွေကျပ် ၁၀၀၀ပေးသွင်းသည့် ချလက်မှတ်ရင်းပြသ၍ ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

၄။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ပါအချက်အလက်များအား ပူးတွဲပေးပို့ရမည်။

- (က) ဝင်ကြေးငွေပေးသွင်းသည့်ချလက်မှတ်ရင်း။
- (ခ) သွဲ့လက်မှတ်မိတ္တူ။ (မိတ္တူမရှိဖြစ်ကြောင်း လက်မှတ်ရေးထိုးရန်)
- (ဂ) အသက်အထောက်အထားအတွက် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်လက်မှတ် (သို့မဟုတ်) အခြေခံပညာ အထက်တန်းအောင်လက်မှတ်မိတ္တူ။ (မိတ္တူမရှိဖြစ်ကြောင်း လက်မှတ်ရေးထိုးရန်။)
- (ဃ) လွန်ခဲ့သော ခြောက်လအတွင်း ရိုက်ကူးထားသော ပတ်စ်ပို့ဇာတ်ပုံ (၂)ပုံ။ (ဇာတ်ပုံကျောဘက်တွင်အမည်နှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးအမှတ်ရေးသားရန်။)
- (င) နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းမဟုတ်သူများအတွက် အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်ကတ်ပြားမိတ္တူ။
- (စ) နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းမဟုတ်သူများအတွက် လွန်ခဲ့သောတစ်လအတွင်း ရရှိထားသော အကျင့်စာရိတ္တ ကောင်းမွန်ကြောင်းနှင့်ပြုစုကင်းရှင်းကြောင်း သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက်နှင့်ရဲစခန်း၏ထောက်ခံချက်မူရင်း။

၅။ လျှောက်လွှာများကို ဓာတ်ပုံအပိုတစ်ပုံနှင့်အတူ အထက်ဖော်ပြပါ လျှောက်လွှာထုတ်ယူရရှိသော နေရာများသို့ ၂၅-၁၁-၂၀၁၄ရက် ၁၆:၀၀နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ အရောက်ပြန်လည်ပေးပို့ရမည်။

၆။ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းဖြစ်လျှင် လျှောက်လွှာတစ်စောင်ကို မိမိတာဝန်ထမ်းဆောင်နေသည့် ဌာနထောက်ခံချက်ဖြင့် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနမှတစ်ဆင့် ဤဝန်ကြီးဌာန၊ စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးဦးစီးဌာနသို့ ၃၀-၁၁-၂၀၁၄ရက် ၁၆:၀၀ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ပေးပို့ရန်ဖြစ်ပြီး လျှောက်လွှာမူရင်းခွဲတစ်စောင်ကို သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်စီမံကိန်းဦးစီးရုံးများသို့ ၂၅-၁၁-၂၀၁၄ ရက် နောက်ဆုံးထားပြီးပေးပို့ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

၇။ အရည်အချင်းသတ်မှတ်ချက်နှင့် မကိုက်ညီသူများ၊ ပူးတွဲတင်ပြရမည့်စာရွက်စာတမ်း အချက်အလက်မပြည့်စုံသူများနှင့် သတ်မှတ်ရက်ထက် နောက်ကျသော လျှောက်လွှာများကို လက်ခံစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။

၈။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ရုံးအမှတ် (၁)၊ အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်)၊ အုပ်ချုပ်ရေးကဏ္ဍ၊ နေပြည်တော်သို့ လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၇၀၂၀၊ ၀၆၇-၄၀၇၅၁၇၀၆၇-၄၀၇၀၀၉ တို့သို့ ဖြစ်စေ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

### အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်၏အမှုသည် ဒေါ်အေးအေး ၁၃/လရန(နိုင်)၁၇၇၀၅၆ ၏ လွှဲအပ်ချက်ကြား ချက်အရ အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ရမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း၊ လားရှိုးမြို့၊ တာပုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ကွင်း/အကွက်အမှတ်နှင့် အမည်(၂၂/နားမရွာမ)၊ ဦးပိုင်အမှတ်/မြေကွက်အမှတ် (၇၄/၃၇၃)၊ မြေချိန်စရိတ် ၂၃၃၁၁၁၂၅၈၇၅ လယ်ယာမြေများသည် ဒေါ်အေးအေး ၁၃/လရန(နိုင်)၁၇၇၀၅၆၏ အမည်ဖြင့် လယ်ယာမြေပုံစံ(၇)ရရှိထားပါသည်။ယင်းလယ်ယာမြေများနှင့် ပတ်သက်၍ အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်အေးအေးက မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကိုမျှ ပေါင်နှံခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်းမရှိပါ။ ယင်းလယ်ယာမြေများနှင့်ပတ်သက်၍ ကိုယ်စားလှယ်စာလွှဲအပ်ထားခြင်းလည်းမရှိပါ။

သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ဖော်ပြပါ လယ်ယာမြေများကို ဒေါ်အေးအေးအေး အသိမပေးဘဲ ပေါင်နှံခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်းပြုလုပ်ခဲ့ပါက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ ဒေါ်အေးအေး မသိရှိဘဲ ပေါင်နှံခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်း ပြုလုပ်ခဲ့ပါက ရောင်းချသူနှင့်ဝယ်ယူသူတို့၏ တာဝန်သာဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ချက်ကြားချက်အရ-  
ဦးကြူမျိုးကျော်(L.L.B)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၈၈၉)  
အမှတ်(၅၉)၊ ငြိမ်းချမ်းရေလမ်း၊  
နယ်မြေ(၆)၊ ရပ်ကွက်(၈)

### ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၃/၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့၊ ၁၃၇၆ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၁၃ ရက် (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာ ၄ ရက်)

၁။ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့် ၂၀၁၃ခုနှစ် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃၀၊ ပုဒ်မခွဲ(င)နှင့် ပုဒ်မ ၈၅၊ ပုဒ်မခွဲ(ခ)ပါ လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို ကျင့်သုံး၍ ဤအမိန့်ကြော်ငြာစာကို ထုတ်ပြန်လိုက်သည်။

၂။ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးနယ်နိမိတ်ပြင်ပမှ မော်တော်ယာဉ်များ မြို့တော်နယ်နိမိတ်အတွင်းဝင်ရောက်၊ ရပ်နား၊ မောင်းနှင်အသုံးပြုခြင်းအတွက် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုသည့် ယာဉ်များမှအပ ကျန်မော်တော်ယာဉ်များအားလုံး အောက်ပါသတ်မှတ်ချက်များအတိုင်း မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

- (က) မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ရန် ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုသည့် မော်တော်ယာဉ်များ
  - (၁) ခရီးသည်တင် ဘတ်စ်ကားများ (မြို့တွင်း)၊
  - (၂) တပ်မတော်ပိုင် မော်တော်ယာဉ်များ၊
  - (၃) မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့ပိုင် မော်တော်ယာဉ်များ၊
  - (၄) အရေးပေါ် လူနာတင်ယာဉ်များ၊
  - (၅) မီးသတ်ယာဉ်များ၊
  - (၆) ဌာနဆိုင်ရာယာဉ်များ၊
  - (၇) အစိုးရဝန်ထမ်းကြို၊ ပို့ယာဉ်များ၊
  - (၈) ကုန်တင်ဆောင်လာသည့် ကုန်တင်ယာဉ်များ။

(ခ) သန်လျင်၊ မှော်ဘီ၊ တိုက်ကြီးစသည့် မြို့နယ်များမှ ကုမ္ပဏီ၊ ပုဂ္ဂလိကဝန်ထမ်းကြို၊ ပို့ယာဉ်များ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးနယ်နိမိတ်အတွင်းသို့ ဝင်ရောက်ခြင်းနှင့် ဒလမြို့နယ်၊ ဆိပ်ကြီးခရိုင်တို့မြို့နယ်အတွင်းသို့ ဝင်ရောက်သည့် မော်တော်ယာဉ်များ ဝင်ရောက်အသုံးပြုသည့်ကာလအတွက် ၂၄ နာရီတစ်ရက်လျှင်ပေးဆောင်ရမည့် မြို့ဝင်ကြေးနှုန်းထားများ

- (၁) ၁ တန်အောက် ၁၀၀ ကျပ်
- (၂) ၁ တန်မှ ၃ တန်အထိ ၂၀၀ ကျပ်
- (၃) ၃ တန်အထက်မှ ၅ တန်အထိ ၃၀၀ ကျပ်
- (၄) ၅ တန်အထက် ၅၀၀ ကျပ်

(ဂ) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့တော်နယ်နိမိတ်ပြင်ပ မြို့နယ်များမှ မော်တော်ယာဉ်များ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး နယ်နိမိတ်အတွင်း ဝင်ရောက်အသုံးပြုသည့်ကာလအတွက် ၂၄ နာရီတစ်ရက်လျှင် ပေးဆောင်ရမည့် မြို့ဝင်ကြေးနှုန်းထားများ

- (၁) ၁ တန်အောက် ၂၀၀ ကျပ်
- (၂) ၁ တန်မှ ၃ တန်အထိ ၄၀၀ ကျပ်
- (၃) ၃ တန်အထက်မှ ၅ တန်အထိ ၆၀၀ ကျပ်
- (၄) ၅ တန်အထက် ၁၀၀၀ ကျပ်

(ဃ) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပြင်ပမော်တော်ယာဉ်များ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးနယ်နိမိတ်အတွင်း ဝင်ရောက်အသုံးပြုသည့် ကာလအတွက် ၂၄ နာရီတစ်ရက်လျှင် ပေးဆောင်ရမည့် မြို့ဝင်ကြေးနှုန်းထားများ

- (၁) ၁ တန်အောက် ၂၀၀၀ ကျပ်
- (၂) ၁ တန်မှ ၃ တန်အထိ ၄၀၀၀ ကျပ်
- (၃) ၃ တန်အထက်မှ ၅ တန်အထိ ၆၀၀၀ ကျပ်
- (၄) ၅ တန်အထက် ၁၀၀၀၀ ကျပ်

(င) အပိုခံခွဲ (ခ၊ဂ၊ ဃ)ပါ မော်တော်ယာဉ်များ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးနယ်နိမိတ်ပြင်ပသို့ ပြန်လည်ထွက်ခွာသည့်အခါ မြို့တော်နယ်နိမိတ်အတွင်း ဝင်ရောက်သွားလာ နေထိုင်ခဲ့သည့်ကာလ (နေ့ရက်များ)အတွက် ကျသင့်မြို့ဝင်ကြေးအား သတ်မှတ်နှုန်းထားများအတိုင်း ရက်အလိုက် ထွက်ချက်ပေးဆောင်ရမည်။

(စ) အပိုခံခွဲ (ခ၊ ဂ၊ ဃ)ပါ မော်တော်ယာဉ်များ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးနယ်နိမိတ်ပြင်ပသို့ ပြန်လည်ထွက်ခွာသည့်အခါ မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ထားသည့် သက်သေခံ လက်မှတ်အား ပြသနိုင်မှုမရှိပါက မြို့ဝင်ကြေးစတင်ကောက်ခံသည့်ရက်မှစပြီး ယင်းရက်အထိ သတ်မှတ်နှုန်းထားများအတိုင်းရက်အလိုက် ထွက်ချက်ဖြစ်ပြီး မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ရမည်။

(ဆ) မြို့ဝင်ကြေးစတင်ကောက်ခံသည့်နေ့ရက်မတိုင်မီက ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးနယ်နိမိတ်အတွင်း ဝင်ရောက်နေထိုင်ပြေးဆွဲလျက်ရှိသည့် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးနယ်နိမိတ်ပြင်ပမှ တက္ကသိုလ်များအပါအဝင် မော်တော်ယာဉ်များသည် မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ထားခြင်း ရှိမရှိ စစ်ဆေးမှုအား ခံယူရမည်။

(ဇ) မြို့ဝင်ကြေး ပေးဆောင်ထားခြင်းမရှိသည့် မော်တော်ယာဉ်များ (သို့မဟုတ်) မြို့ဝင်ကြေး ပေးဆောင်ထားသည့် သက်သေခံလက်မှတ် ပြသနိုင်ခြင်းမရှိသည့် မော်တော်ယာဉ်များ စစ်ဆေးတွေ့ရှိပါက အပိုခံခွဲ (ခ၊ ဂ၊ ဃ)ပါ နှုန်းထားများအတိုင်း မြို့ဝင်ကြေးစတင် ကောက်ခံသည့်ရက်မှစ၍ စစ်ဆေးတွေ့ရှိသည့်ရက်အထိ ရက်အလိုက်ထွက်ချက်ဖြစ်လျှင်ကောင်း၊ မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ထားသည့် သက်သေခံလက်မှတ်ပြသနိုင်ပါက မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ထားသည့်နေ့ရက်များမှအပ ကျန်ရက်များအတွက် ရက်အလိုက် ထွက်ချက်ဖြစ်လျှင်ကောင်း မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ရမည်။ လိုအပ်ပါက တစ်လတာကာလအတွက် ကြိုတင်ပေးဆောင်ပြီး မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ထားသည့် သက်သေခံလက်မှတ်ရယူ၍ ထိန်းသိမ်းထားရမည်။

(ပုံ) ဖုမြင့်  
ဥက္ကဋ္ဌ  
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

### အကြောင်းပြရန်ပေးသည့် အကြောင်းကြားစာ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် ၂၀၁၃ ခုနှစ် တရားမပြင်ဆင်မှုအမှတ် ၂၃၅

ဦးအောင်မိုး နှင့် ၁။ ဒေါ်တင်မြတ်မော် ပါ-၅  
တရားလို တရားပြိုင်များ

၂။ ဦးအောင်မိုးထွန်း၊ ကတိုးရွာ၊ ဘုတလင်မြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ၃။ ဦးသန်းထိုက်ဦး၊ နန်းဦးလွင်ကျေးရွာ၊ ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့(ယခုနေရပ်လိပ်စာများမသိပါ) သိစေရမည်။

အထက်အမည်ပါ ဦးအောင်မိုးက ဤရုံးသို့ မန္တလေးခရိုင်တရားရုံးမကြီး ၂၅/၂၀၁၃(၅-၈-၂၀၁၃)ရက်စွဲပါ အမိန့်နှင့်စပ်လျဉ်းသည့်အကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားသည်ဖြစ်၍ သင်က ဤအလွှာအတိုင်း အမိန့်မချသင့်ကြောင်းနှင့် အကြောင်းပြရန် ၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၈ ရက် (၁၃၇၆ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၁၂ရက်) နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီတွင် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ နေရာတကျပြောကြားပြီး သင့်ရှေ့နေဖြစ်စေ ဤရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ မလာမရောက်ရုံခွဲလျှင် အဆိုပါလျှောက်ချက်ကို သင့်ကွယ်ရာတွင် တစ်ဖက်သတ်မူပြုလုပ်၍ ကြားနာစစ်ဆေးဆုံးဖြတ်လိမ့်မည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၃၁ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

အမိန့်အရ-  
တင်ထွေးဦး  
ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး  
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်

### ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) ရပ်စောက်မြို့နယ်တရားရုံး၌ ၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၃၀

ဒေါ်နီမာကလာ နှင့် ၁။ ဦးစံလင်း  
၂။ ဦးရန်ဗဟာဒုဂန္ဓန်း  
တရားလို တရားပြိုင်များ  
ရပ်စောက်မြို့၊ အမှတ် ၁၆၆၊ တောင်ကွက်သစ်ရပ်နေ (၁)တရားပြိုင် ဦးစံလင်း (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ ဒေါ်နီမာကလာက မြေကွက်ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း မြက်ဟကြေညာပေးစေလိုမှု လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ်၎င်းအမှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံးအခွင့်အမိန့်ရရှိနေဖြစ်စေ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူတစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက် (၁၃၇၆ ခုနှစ် နတ်တော်လဆန်း ၇ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀ နာရီတွင် အထက်က အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ဆိုခဲ့သည့်နေ့ရက်တွင် သင်မလာမရောက် ဖျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေအဖို့ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်ထုတ် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၃ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(တင်ဝါဝါသိန်း)  
မြို့နယ်တရားသူကြီး၊ ရပ်စောက်မြို့နယ်တရားရုံး

### ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) မရမ်းကုန်းမြို့နယ် တရားရုံးတော်၌ ၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၃၂

ဦးခင်နု နှင့် ၁။ ဒေါ်မြစိန်  
(၎င်း၏အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ်ဒေါ်တင်မြင့်) ၂။ ဒေါ်သန်းအေး  
တရားလို တရားပြိုင်များ  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ၂ လမ်း၊ အမှတ်(၈၆၃)နေ တရားပြိုင်များဖြစ်သော (၁) ဒေါ်မြစိန်၊ (၂) ဒေါ်သန်းအေး (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)တို့ သိစေရမည်။

သင်တို့အပေါ်၌ တရားလိုက တရားဝင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်မှတ်ပုံတင်ပေးစေလိုမှု ရလိုကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရရှိနေဖြစ်စေ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၈ ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၁၂ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် အထက်က အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာမရောက်ဖျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအဖို့ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများအစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်ထုတ် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၄ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (သန့်သန့်သင်း)  
ဒုတိယမြို့နယ်တရားသူကြီး(၂)၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်တရားရုံး

### မြေကြီးအပိုရှိသည်

ကိုကျော်စိုး

မြေကြီးတူးဖော်ရေးလုပ်ငန်း  
ရန်ကုန်မြို့တွင်း မြေကြီးကျင်း(၁)သိန်းအပိုရှိသည်။  
စက်ရုံ၊ မြေကွက်မြေကြီးလိုအပ်သူများ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။  
ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၁၀၈၈၈၊ ၀၉-၅၀၅၆၃၀၇၊  
၀၉-၂၅၄၆၉၄၇၀၀၊ ၀၉-၈၇၀၀၇၈၉  
မြေကြီးသယ်ရန် ကားများငှားလိုသည်။  
ကားများငှားရန်ရှိလျှင် ဆက်သွယ်ပါ။

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ

ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း

လေယာဉ်ကွင်းဆောက်လုပ်ရေးစီမံကိန်းအထူးအဖွဲ့(၃)

ဒု-အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး(မြို့ပြ)ရုံး

ကလေးဝမြို့

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ လေယာဉ်ကွင်းဆောက်လုပ်ရေးစီမံကိန်း အထူးအဖွဲ့(၃)မှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ရသော ကလေး - ဖလမ်း - ဟားခါးလမ်း မိုင်(၁၅/၀-၆၃/၃)အတွင်း လမ်းလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြည်ထောင်စုအထူးပြင်ဆင်ထိန်းသိမ်းခြင်းရန်ပုံငွေဖြင့် အောက်ဖော် ပြပါ လမ်းခင်းပစ္စည်းများကို မြန်မာ(ကျပ်)ငွေဖြင့် ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါသည်။

(၁) ၁"-၂" ခွဲကျောက် - ၁၀၅၆.၀ကျင်း

(၂) ၃" ခွဲကျောက် - ၈၈၅.၀ကျင်း

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံနှင့် တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များကို လေယာဉ် ကွင်းအထူးအဖွဲ့(၃)၊ ဒု-အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး(မြို့ပြ)ရုံး၊ ကလေးဝမြို့တွင် ၁၀- ၁၁-၂၀၁၄ရက်မှ ၂၄-၁၁-၂၀၁၄ ရက်အထိ ရုံးချိန်အတွင်း ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပါ သည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါအဆိုပြုလွှာများကို ဖော်ပြပါရုံး၌ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ၂၄-၁၁- ၂၀၁၄ ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၉:၃၀ နာရီမှ ၁၁:၃၀ နာရီအထိ လက်ခံမည်ဖြစ်ပြီး ၁၃:၃၀ နာရီတွင် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါဖွင့်ဖောက်ကြေညာမည်ဖြစ်ပါသည်။

၄။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကိုသိရှိလိုပါက ဒု-အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီးရုံး၊ လေယာဉ်ကွင်းအထူးအဖွဲ့(၃) ကလေးဝမြို့သို့ လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ဖုန်း-၀၇၃- ၄၄၀၀၅ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ လေယာဉ်ကွင်းအထူးအဖွဲ့(၃)၊ ကလေးဝမြို့

ရာဇဝတ်ခွန်ကုမ္ပဏီ(ကမ္ဘာကျော် ဓာတ်မြေဩဇာ)မှ ဝန်ထမ်းများခေါ်ယူခြင်း

နေပြည်တော်အခြေစိုက် ရာဇဝတ်ခွန်ကုမ္ပဏီ(ကမ္ဘာကျော် ဓာတ်မြေဩဇာ)မှ အောက်ပါဝန်ထမ်းများ ခန့်ထားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၁။ နယ်လှည့်အရောင်းစာရေး (ကျား) ၁၀၀၀ ဦး (တစ်ထောင်ဦး) အသက် (၁၈)နှစ်မှ (၃၀)အတွင်းဖြစ်ရမည်။ အခြေခံလစာအဖြစ် (၁)လ (ကျပ်)တစ်သိန်းငါးသောင်း၊ ဆယ်တန်းအောင် (ကျပ်)တစ်သိန်းသုံးသောင်း၊ စတင်ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး၊ ကိုးတန်းအောင် (ကျပ်)တစ်သိန်းတစ်သောင်း)မှ စတင်ရရှိမည်။

၂။ နယ်လှည့်စာရင်းစစ် (ကျား) ၃၀ ဦး အသက် (၂၈)နှစ်မှ (၃၅)နှစ်အတွင်းဖြစ်ရမည်။ အခြေခံလစာအဖြစ် (၁)လ (ကျပ်)တစ်သိန်းရှစ်သောင်း)မှ စတင်ရရှိမည် ဖြစ်ပြီး၊ စာရင်းစစ်အတွေ့အကြုံရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။

၃။ စာရင်းစစ်/စာရင်းကိုင် (ရုံးထိုင်) (ကျား) ၂၀ ဦး အသက် (၂၅)နှစ်မှ (၃၅)နှစ်အတွင်းဖြစ်ရမည်။ အခြေခံလစာအဖြစ် (၁)လ (ကျပ်)တစ်သိန်း ငါးသောင်း)မှ စတင်ရရှိမည် ဖြစ်ပြီး၊ စာရင်းစစ်/စာရင်းကိုင်အတွေ့အကြုံရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။

၄။ အုပ်ချုပ်မှု/စီမံခန့်ခွဲမှုမန်နေဂျာ (ကျား) ၅ ဦး အသက် (၃၀)မှ (၄၀)အတွင်းဖြစ်ရမည်။ အခြေခံလစာအဖြစ်(၁)လ (သို့) ဆယ်တန်းအောင်(ကျပ်)တစ်သိန်းခုနစ်သောင်း)မှ စတင်ရရှိမည်။ အုပ်ချုပ်မှုအတွေ့အကြုံ ရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။

၅။ ကွန်ပျူတာစာရေး (ကျား) ၅ ဦး အသက် (၂၀)မှ (၃၀)အတွင်းဖြစ်ရမည်။ အခြေခံလစာအဖြစ် [ဆယ်တန်းအောင် (သို့)ဘွဲ့ရ] (ကျပ်)တစ်သိန်းနှစ်သောင်း)မှ စတင်ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး၊ ကွန်ပျူတာ၊ ဖက်(စ်)အားလုံး ကျွမ်းကျင်ရမည်။

ကျောင်းဆက်တက်မည့်သူများ၊ အပင်ပန်းမခံနိုင်သူများ၊ အလုပ်ခန့်ထားမည်မဟုတ်ပါ။ နယ်ထွက်လျှင် ထမင်းစရိတ် ၂၅၀၀ကျပ်ရရှိမည်။ ခရီးစရိတ်ရရှိမည်။ အလုပ်လျှောက်ထားရာတွင် ကုမ္ပဏီမှလျှောက်လွှာဝယ်ယူလျှောက်ထားရမည်ဖြစ်ပြီး၊ [ကိုးတန်း(သို့)ဆယ်တန်းအောင်ကြောင်း ထောက်ခံစာ(သို့) ဘွဲ့လက်မှတ်မူရင်း/မိတ္တူ၊ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း ရပ်ကွက်၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာ (မူရင်း/မိတ္တူ)၊ အိမ်ထောင်စုဇယားပုံစံ (၆၆) (မူရင်း/မိတ္တူ)၊ တစ်ပတ်အတွင်း ရိုက်ထားသော လိုင်စင်ဓာတ်ပုံ(၅)ပုံ၊ မှတ်ပုံတင်(မူရင်း/မိတ္တူ)၊ လောဘကတ်၊ ကိုယ်ရေးမှတ်တမ်းအကျဉ်းတို့ဖြင့် ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက်မှ ၃၀- ၃-၂၀၁၅ရက် နောက်ဆုံးထားပြီး အောက်ပါလိပ်စာအတိုင်း လူကိုယ်တိုင် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ နေထိုင်ရန် အဆောင်ပေးမည်။

အလုပ်လျှောက်ထားရန်လိပ်စာ ရာဇဝတ်ခွန်ကုမ္ပဏီ (ကမ္ဘာကျော်ဓာတ်မြေဩဇာ) ၁၆ လမ်းနှင့် ခေတ္တလမ်းထောင့်၊ ပေါင်းလောင်း (၂)ရပ်ကွက်၊ ပျဉ်းမနားမြို့၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၂၅၃၀၃၊ ၂၅၀၅၃၊ ၂၅၀၅၅၊ ၂၅၀၅၆၊ ၂၅၀၅၇

3D Designer တစ်ဦးအလိုရှိသည် - 3D Software တစ်ခုခုတတ်ကျွမ်းရမည်။ - လက်ဝတ်ရတနာ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။ ဆက်သွယ်ရန်- အမှတ် (၂၀၁)၊ သီဟသူလမ်း၊ ၁၁ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၉၆၀၀၀၊ ၀၉-၄၂၀၀၅၄၇၃၉၊ ၀၁-၅၇၀၇၉၈ email-info@lifeandchallenge.com

အမည်မှန် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဝန်းသို မြို့၊ အထက(၁)၊ နဝမတန်း(ဂ)မှ ချောချောအား ယနေ့မှစ၍ ချောချော မွန်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။

ဖခင်အမည်မှန် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဝန်းသိုမြို့၊ အထကမှ မောင်အောင်မျိုးထက် အငွေမ (D)၊ မနှင်းသဇင် အငွေမ(A)၊ မအိရွှေစင် ပဉ္စမ(A)၊ မနန်းရွှေယဉ် တတိယ(B) တို့၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ အိမ်ထောင်စုစာရင်းအရ ဦးဌေးထွင် ၅/ကလေး(နိုင်)၀၁၂၂၄၄ ဖြစ်ပါသည်။

အမည်မှန် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးမြို့နေ ဦးစိုးဝင်း ၇/ပခန(နိုင်)၁၂၈၁၇၇ ၏သား မောင်စော်မင်းထွန်း၏ အမည်မှန်မှာ မောင်စော်စိုးဝင်း ၇/ပခန(နိုင်)၂၅၉၁၀၅ ဖြစ်ပါကြောင်း။

AMTT Co., Ltd. 1. Sales Assistant Manager (Clinical) Male/Female (3)Post a. BNSc, Dip in Nursing b. ရောဂါရှာဖွေရေးနှင့် ဆေးရုံသုံး တစ်ခါသုံးပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေးတွင် အနည်းဆုံး လုပ်သက် (၃)နှစ်ရှိသူ c. အသက်(၃၅)နှစ်အောက်ရှိသူ 2. Sales Assistant Manager (Engineering) Male/Female (3)Post a. BE (Mechatronic) / BE (Electronics) b. ဓာတ်ခွဲခန်းသုံးစက်မှ အီလက်ထရွန်နစ် စက်ပစ္စည်းများ တပ်ဆင်ရောင်းဝယ်ရေး လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၃)နှစ်နှင့် အထက်ရှိသူ c. အသက်(၃၀)နှင့်အထက် 3. Sales Supervisor (Clinical) Female (3)Post a. BMed Tech b. ရောဂါရှာဖွေရေးဓာတ်ခွဲခန်းသုံးပစ္စည်းများအကြောင်းနှင့်ပတ်သက်သော ရောင်းဝယ် ရေးလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ(၂)နှစ်နှင့်အထက်ရှိသူ 4. Sales Supervisor (Engineering) Female (5)Post a. BE (Mechatronic) b. ဓာတ်ခွဲခန်းသုံးစက်မှ အီလက်ထရွန်နစ်စက်ပစ္စည်းများ တပ်ဆင်ရောင်းဝယ်ရေး လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၃)နှစ်နှင့်အထက်ရှိသူ c. အသက်(၃၀)နှင့်အထက် 5. Sales Assistant (Project) Female (3)Post a. Any Graduate 6. Sales Assistant (Engineering) Female (3)Post a. BE (Mechatronic) / BE (Electronics) 7. Sales Assistant (Service) Male/Female (3)Post a. AGTI (or) Any Science Graduate b. ဓာတ်ခွဲခန်းသုံးစက်ပစ္စည်းတပ်ဆင်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်သောလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၁)နှစ်ရှိသူ c. အသက်(၂၅)နှစ်နှင့်အထက်ရှိသူ 8. Sales Executive (Clinical) Female (5)Post a. MedTech b. ရောဂါရှာဖွေရေးနှင့် ဓာတ်ခွဲခန်းသုံးစက်ပစ္စည်းများရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း အတွေ့ အကြုံ(၂)နှစ်ရှိသူ c. အသက်(၃၀)အောက်ရှိသူ 9. Lab Assistant (Clinical) Female (3)Post a. Med Tech, B.Sc (Bio Chemistry) b. ဓာတ်ခွဲခန်းနှင့် ရောဂါရှာဖွေရေးစက်ပစ္စည်းများ အသုံးပြုခြင်းနှင့်ပတ်သက်သော လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ(၂)နှစ်ရှိသူ 10. Sales Executive (Project) Male/Female (5)Post a. Any Science Graduate b. အစိုးရတင်ဒါများနှင့်ပတ်သက်သောလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ c. အသက်(၂၅)နှစ်နှင့်ဝန်းကျင်ရှိသူ 5/Sah-B, Aung Mingalar Street, 4 Quarter, Mayangone 11061, Yangon, Myanmar, Tel:(951)666802, 656453, 656457, 656458, 656819,656820

အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း \*\* ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ဦးဖိုးတင်လမ်းသွယ်၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ အမှတ်(၅၁)ပေါ်တွင် SCG (Myanmar) Construction Group မှ ဆောက်လုပ်မည့် (ရှစ်ထပ်ခွဲ)တိုက်တွင် ကန်ထရိုက်တာ အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိမည့် (ငါးလွှာ/5B) ဟုခေါ်တွင်သော တိုက်ခန်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို တရားဝင်လွှဲ ပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ SCG (Myanmar) Construction Group ၏ ကန်ထရိုက်တာဖြစ်သူ ဦးသော်အောင် ၁၂/စခန(နိုင်)၀၄၈၀၃၇ ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူသည် တရားဝင် နည်းလမ်းတကျ စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ဝယ်ယူရန်အတွက် သဘောတူညီပြီး အရောင်းအဝယ်ပြု လုပ်သော တိုက်ခန်း၏တန်ဖိုးငွေအနက် စရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက် ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန်ထရိုက်ရန်ရှိပါက ခိုင်မာသောစာချုပ်စာတမ်းအထောက် အထား(မူရင်း)များအား ယူဆောင်၍ ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း လူကိုယ်တိုင်ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန်ထရိုက်တင်ပြနိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ထရိုက်ရန်မရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာ အပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်အေးသီတာမော် (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) (စဉ်-၈၄၂၉) THAN THAN WIN & ASSOCIATES (LAW FIRM) အမှတ် (၁၀၅) ပထမထပ်၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၄၃၁၂၊ ၀၉-၅၀၄၈၂၂၊ ၀၁-၃၇၇၇၅၈

Max Energy Co.,Ltd ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည် (ပြည်တွင်း၌သာခန့်ထားရန်) အမှတ်(၁၂၃) အလံမြို့နယ်၊ ဝန်းသိုမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း- ၉၅၁-၂၅၀၀၁၉ - ၄၈ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်အတွက် အောက်ပါ ဝန်ထမ်းများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ လျှောက်ထားနိုင်မည့်များထူး 1. Filling Attendant (မိန့်ညှိဝန်ထမ်း) (၀၅၃/မ) 2. Account Assistant (စာရင်းကိုင်လက်ထောက်) (မ) 3. Security (ဝန်ထမ်း) (၀၅၃/မ) 4. Cleaner (ဆေးရေး) (မ) လျှောက်ထားလိုသူများသည် CV Form ၊ ဓာတ်ပုံ(၃)ပုံ၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ စီမံထောက်ပံ့ပေးရမည်။ ထက်ထမ်းခွင့်ထောက်ခံစာ၊ မှတ်ပုံတင်ထောက်ခံစာမိတ္တူ အလုပ်ရုံစာရင်းကော်မရှင်ကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးထောက်ခံစာ၊ ပညာရေးလက်မှတ် အထောက်အထားစာရင်းများဖြင့်အတူ (၃၀-၁၁-၂၀၁၄) ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ (အထောက်အထားမိန့်ညှိဝန်ထမ်း ဝန်ထမ်း-၀၉-၅၀၄၈၂၂၊ ၀၉-၅၀၄၈၂၂၊ ၀၁-၃၇၇၇၅၈) ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျွန်ုပ် မမြဲမြံစွာ ၁၂/၂၀၁၄(နိုင်)၂၀၁၄၄၈၈၈ PP ပျောက်ဆုံးသွားပါ သဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်၊ ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်။ ဖုန်း-၀၉-၃၀၂၅၇၈

အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း \*\* ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ဦးဖိုးတင်လမ်းသွယ်၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ အမှတ်(၅၁)ပေါ်တွင် SCG (Myanmar) Construction Group မှ ဆောက်လုပ်မည့် (ရှစ်ထပ်ခွဲ)တိုက်တွင် ကန်ထရိုက်တာ အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိမည့် (ငါးလွှာ/5B) ဟုခေါ်တွင်သော တိုက်ခန်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို တရားဝင်လွှဲ ပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ SCG (Myanmar) Construction Group ၏ ကန်ထရိုက်တာ ဦးသော်အောင် ၁၂/စခန(နိုင်)၀၄၈၀၃၇ ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူသည် တရားဝင် နည်းလမ်းတကျ စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ဝယ်ယူရန်အတွက် သဘောတူညီပြီး အရောင်းအဝယ်ပြု လုပ်သော တိုက်ခန်း၏တန်ဖိုးငွေအနက် စရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက် ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန်ထရိုက်ရန်ရှိပါက ခိုင်မာသောစာချုပ်စာတမ်းအထောက် အထား(မူရင်း)များအား ယူဆောင်၍ ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း လူကိုယ်တိုင်ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန်ထရိုက်တင်ပြနိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ထရိုက်ရန်မရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာ အပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်အေးသီတာမော် (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) (စဉ်-၈၄၂၉) THAN THAN WIN & ASSOCIATES (LAW FIRM) အမှတ် (၁၀၅) ပထမထပ်၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၄၃၁၂၊ ၀၉-၅၀၄၈၂၂၊ ၀၁-၃၇၇၇၅၈

အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း \*\* ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ဦးဖိုးတင်လမ်းသွယ်၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ အမှတ်(၅၁)ပေါ်တွင် SCG (Myanmar) Construction Group မှ ဆောက်လုပ်မည့် (ရှစ်ထပ်ခွဲ)တိုက်တွင် ကန်ထရိုက်တာ အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိမည့် (လေးလွှာ/ 4B) ဟု ခေါ်တွင်သော တိုက်ခန်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို တရားဝင် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ SCG (Myanmar) Construction Group ၏ ကန်ထရိုက်တာ ဦးသော်အောင် ၁၂/စခန(နိုင်)၀၄၈၀၃၇ ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူသည် တရားဝင် နည်းလမ်းတကျစာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ဝယ်ယူရန်အတွက် သဘောတူညီပြီး အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်သော တိုက်ခန်း၏တန်ဖိုးငွေအနက် စရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါ တိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန်ထရိုက်ရန်ရှိပါက ခိုင်မာသော စာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထား(မူရင်း)များအားယူဆောင်၍ ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း လူကိုယ်တိုင် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန်ထရိုက်တင်ပြနိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ထရိုက်ရန်မရှိပါက အရောင်း အဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်အေးသီတာမော် (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) (စဉ်-၈၄၂၉) THAN THAN WIN & ASSOCIATES (LAW FIRM) အမှတ် (၁၀၅) ပထမထပ်၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၄၃၁၂၊ ၀၉-၅၀၄၈၂၂၊ ၀၁-၃၇၇၇၅၈

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဦးစီးဌာန မန္တလေးကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ် မန္တလေးကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ် ပထမနှစ်ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲအောင်သူများအား ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲဖြေဆိုရန် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

- ၁။ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ မန္တလေးကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်အား ၂၀၁၂- ၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်မှစတင်၍ အဆင့်မြင့်ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ် (Centre of Excellence) အဖြစ် အဆင့်မြင့်တင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပါသည်။
၂။ မန္တလေးကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်၏ ပထမနှစ်ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲသို့ အောက်ပါသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီသူများ ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲဖြေဆိုရန် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
(က) ၂၀၁၄ခုနှစ်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် စုစုပေါင်းရမှတ် (၄၂၀)နှင့်အထက် ရရှိသူများ ဖြစ်ရမည်။
(ခ) ဝင်ခွင့်လျှောက်ထားချိန်တွင် တည်ဆဲနိုင်ငံသားဖြစ်မှု ဥပဒေနှင့်ကိုက်ညီသော နိုင်ငံသားများဖြစ်ရမည်။
(ဂ) တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့် လမ်းညွှန်စာအုပ်ပါ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်များသို့ ဝင်ခွင့်ရှိသည့် ဘာသာတွဲများဖြင့် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲကို အောင်မြင်ထားသူများ ဖြစ်ရမည်။
(ဃ) တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့မှ မန္တလေးကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်သို့ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် ဝင်ရောက်ခွင့် ရွေးချယ်ခံရပြီးသူများ ထပ်မံလျှောက်ထားရန် မလိုအပ်ပါ။
၃။ ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ပါအထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းများကို ပူးတွဲတင်ပြလျှောက်ထားရမည်။
(က) ၂၀၁၄ခုနှစ်တွင်ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ အောင်မြင်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာကျောင်း အုပ်ကြီး၏ ထောက်ခံချက်(မိတ္တူ)။
(ခ) မြန်မာနိုင်ငံစာစစ်အဖွဲ့က ထုတ်ပေးသော ၂၀၁၄ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်မြင်ခဲ့သည့် အမှတ်စာရင်း(မိတ္တူ)။
(ဂ) လျှောက်ထားသူနှင့် မိဘနှစ်ပါးစလုံး၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား(မိတ္တူ)။
(ဃ) ပတ်စ်ပို့အရွယ် ရောင်စုံဓာတ်ပုံ (၃)ပုံ။
၄။ လျှောက်လွှာများကို နီးစပ်ရာကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်များတွင် ထုတ်ယူနိုင်ပြီး လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းများကို ယင်းကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်များသို့ ၁၇- ၁၁-၂၀၁၄ရက် နောက်ဆုံးထား၍ လျှောက်ထားရမည်။
၅။ သင်တန်းသို့ တက်ရောက်ခွင့်ရရန် သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီသည့် လျှောက်ထားသူများအတွက် အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲကို ၂၂-၁၁-၂၀၁၄ရက်တွင် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပြီး စာမေးပွဲကျင်းပမည့်နေရာများအား ထပ်မံကြေညာသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။
၆။ သင်တန်းဆိုင်ရာအသေးစိတ် အချက်အလက်များကို မန္တလေးကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ် Website (http://www.ucsm.edu.mm) တွင် ကြေညာသွားမည်ဖြစ်ပြီး ဖုန်း-၀၉-၆၅၀၂၂၁၅ နှင့် ၀၉-၆၅၀၅၀၂၂၁၅ ဆက်သွယ် မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ဖောင်းကြွန်ပိတ်ပြားပျောက် လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 8G/1620၏ ဖောင်းကြွန်ပိတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွန်ပိတ်ပြားပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အမှားသိစေရန် ကြေညာအပ် ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း)

စားသုံးသူ မိဘပြည်သူများအား ပန်ကြားချက်

- အခွန်ကောက်ခံခြင်းသည် အများပြည်သူများအကျိုးအတွက် ဆောင်ရွက်ရသည့် လုပ်ငန်းများတွင် ကုန်ကျစရိတ်ကို မျှဝေကျခံနိုင်စေရန် ကောက်ခံခြင်းဖြစ်ပါသည်။
- စားသောက်ဆိုင်များတွင် စားသုံးမှုအပေါ် အခွန်ကောက်ခံခြင်းကို ၁၉၄၉ ခုနှစ် ကပင် စတင်ခဲ့ပြီး ယခုအခါ ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်၊ ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန် ဥပဒေအရ ဆက်လက်ကောက်ခံလျက်ရှိပါသည်။
- စားသောက်ဆိုင်များတွင် စားသုံးမှုတန်ဖိုး၏ ၅ရာခိုင်နှုန်းအား ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန် အဖြစ် စားသောက်ဆိုင်ကကောက်ခံပြီး သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနသို့ ပေးသွင်းရန် ဥပဒေဖြင့် သတ်မှတ်ထားပါသည်။
- စားသုံးသူများအနေဖြင့် စားသုံးပြီးနောက် ကျသင့်ပြေစာများတောင်းယူပါရန် နှင့် ထိုကျသင့်ပြေစာတွင် မိမိတို့ ပေးဆောင်သော ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်အတွက် အခွန် အမှတ်တံဆိပ် (Commercial Tax Stamp Label) များ ကပ်နှိပ်ထားခြင်းရှိ/မရှိ စိစစ်ပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံပါသည်။
- စားသောက်ဆိုင်ပြေစာတွင် အခွန်အမှတ်တံဆိပ်ပါရှိခြင်း မရှိပါကတိုင်းဒေသကြီး အခွန် ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၁-၂၅၂၅၁၆၊ ဒုတိယတိုင်းဒေသကြီး အခွန်ဦးစီး ဌာနမှူး ဖုန်း-၀၁-၃၈၄၄၉၀တို့ထံ အကြောင်းကြားပေးပါရန် ပန်ကြားအပ်ပါသည်။

ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

Table with 4 columns: No., Item Name, Quantity/Specification, and Date. Includes items like Personal Computer, UPS Battery, Scanner, Network Link, and In-Service Rail Buses.

အချက်အလက်ကြော်ငြာမှု
အချက်အလက်ကြော်ငြာမှု အဖွဲ့
အချက်အလက်ကြော်ငြာမှု အဖွဲ့
အချက်အလက်ကြော်ငြာမှု အဖွဲ့

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့
သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း ဝန်ထမ်းအိမ်ရာအဆောက်အအုံ
ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း တင်ဒါခေါ်ယူရေးအဖွဲ့
ဝန်ထမ်းအိမ်ရာဆောက်လုပ်ရန် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

လူမှုဝန်ထမ်း၊ ဝယ်ယူရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန
လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန၏ ဝယ်ယူရေး
လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန၏ ဝယ်ယူရေး
ဝယ်ယူရေးအဖွဲ့

Table with 4 columns: Sr.No, Description, Qty, Remarks. Lists spare parts for CIFA Concrete Batching Plants and Casagrande C800 Crane.

အတွင်းရေးမှူး ဝန်ထမ်းအိမ်ရာအဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း တင်ဒါခေါ်ယူရေး အဖွဲ့
သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း(ရုံးချုပ်)၊ အမှတ်(၂၂)၊ သိမ်ဖြူလမ်း၊ ဗိုလ်တထောင် မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၂၀၁၀၉၂၊ ၀၁-၂၀၀၈၂၊ Fax:၀၁-၂၉၅၂၄၇

Language services advertisement for CHINESE, ENGLISH, KOREAN, THAI, JAPANESE, MALAY. Includes contact information: 540714, 09 5183638, 09 49 285182.

ကွန်ပျူတာပုံရိပ်ရောင်းချ
ကွန်ပျူတာပုံရိပ်ရောင်းချ
ကွန်ပျူတာပုံရိပ်ရောင်းချ
ကွန်ပျူတာပုံရိပ်ရောင်းချ



ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်မ မမိမိစင် ၁၄/ကပန(နိုင်) ၁၇၇၃၃၉၈ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်(မမှတ်မီ) မှာခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၄၂၀၉၀









